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Cene parkiranja za stanovalce v 
Celju presegle vse meje

Zaradi umora znanca 7 let zaporne 
kazni

Delu in poklicem 
nekdanjo veljavo
V pomoč pri odločitvi mladih za nadaljnje šolanje so v Celju pripravili festival 
izobraževanja in zaposlovanja s predstavitvijo šol in nekaterih podjetij. Tista, 
ki zaman iščejo ustrezen kader, si želijo, da bi delu in poklicem vrnili nekdanjo 
veljavo.

Foto: SHERPA
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Na tone »pleha«
Parkiranje v mestu je, kot kažejo 

zadnji protesti stanovalcev Gosposke 
ulice, vse večji problem tudi v Celju. 
Pa ne samo zaradi dragocenega pro-
stora, ki je še na razpolago za plo-
čevino na štirih kolesih, pač pa tudi 
zato, ker je strošek za parkiranje vse 
večji. Če pogledate verjetno še zadnje 
brezplačno parkirišče v središču me-
sta, ki je na dvorišču pred našo medij-
sko hišo, vam bo vse jasno. Jutranje 
zlaganje vozil zgleda podobno kot 
najtežja sestavljanka, kjer je na koncu vselej odveč kakšen 
košček (beri: avto)  …

Za večino pa je parkiranje v mestnem jedru že dolgo pla-
čljivo. Tako za vse tiste, ki se tja vozijo v službo, kot tudi za 
stanovalce. Slednji so imeli do letos res poceni parkiranje, 
takorekoč zastonj, saj je letna dovolilnica stala le 25 evrov. 
Resda z njo nisi mogel parkirati na kateremkoli parkirišču, 
nekaj najbližjih staremu mestnemu jedru pa je bilo vklju-
čenih. Zdaj je situacija za stanovalce drugačna. Izbor par-
kirišč je večji, cene pa precej bolj zasoljene. Zlasti na tistih 
parkiriščih, ki so stanovalcem najbolj pri roki. Kar jih seveda 
jezi. Zdi se jim, da so v neenakopravnem položaju z vsemi 
drugimi, ki lahko doma pred svojim blokom parkirajo zastonj 
in takorekoč pred vhodom.

Primerjava je morda umestna, pa ne povsem. Do svojih 
vrat se stanovalci v mestu večinoma res ne morejo pripeljati 
in tam pustiti avta. Je pa njihov letni strošek parkiranja še 
vedno bistveno nižji kot za vse tiste, ki se tja pripeljejo na 
delo. Pa čeprav doma parkirajo zastonj. 480 evrov stane letno 
parkiranje pri Spodnjem gradu, za stanovalce pa 140 evrov. 
Veliko ali malo? Veliko, če moraš potem še 10 do 15 minut 
pešačiti do doma. Malo, če gledamo z vidika nestanovalcev. 
Je pa res, da so stanovalci v precej slabšem položaju v pri-
meru, če se vozijo v službo v kak drug kraj, kjer morajo prav 
tako plačati parkirnino.

Če naj bi mestno jedro živelo, ga morajo naseljevati druži-
ne, pri katerih bodo prednosti mestnega življenja prevladale 
nad minusi. Sicer bo mesto še bolj prazno. Parkiranje je ena 
od tem, ki bo v prihodnje pomembno vplivala na kakovost ži-
vljenja meščanov in na njihovo opredelitev za ali proti mestu. 
Sicer pa se podobna usoda glede plačevanja parkirišč obeta 
tudi vsem drugim, saj naj bi na primer v Ljubljani že napo-
vedovali plačevanja parkiranja tudi pred vsakim blokom. Gre 
za javne površine in tu ni debate. Bodo potem stanovalci v 
celotni občini izenačeni? Verjetno ne, saj bodo parkirišča v 
mestnem jedru vedno bolj dragocena kot tista na obrobju. 
Zadnja možnost je seveda prehod na javni mestni promet, 
kar pa je v Celju še vedno zgolj teorija. Ob izračunu, da je 
avto velikanski »zajedalec« družinskega proračuna, bi bila 
to še najbolj pametna odločitev. Če imate seveda dovolj časa 
in živcev, da si jo lahko privoščite …

TATJANA CVIRN

Stavka ostaja 
zamrznjena
V ZD Celje sklenjen dogovor glede izplačila zneska za od-
pravo tretje četrtine plačnih nesorazmerij

Za učence oziroma di-
jake zaključnih razredov 
osnovnih in srednjih šol je 
januar pomemben mesec, 
saj izideta razpisa za vpis 
v nadaljnje izobraževanje. 
Osnovnošolci ga bodo v 
roke dobili danes, srednje-
šolci pa konec meseca.

Razpis za vpis v 1. letnike 
srednješolskega poklicnega 
in strokovnega izobraževa-
nja ter gimnazij v šolskem 
letu 2011/2012 je, tako kot 
je bil že zadnja leta, obja-
vljen tudi na spletnih stra-
neh ministrstva za šolstvo in 
šport. Novosti, ki jih prinaša 
v prihodnjem šolskem letu 
v slovenske srednje šole, 
bodo podrobneje predsta-
vili na regijskih posvetih, ki 
jih med 24. in 31. januarjem 
širom po Sloveniji pripra-
vljajo predstavniki resor-
nega ministrstva, Centra za 
poklicno izobraževanje ter 
zavodov za šolstvo in za za-
poslovanje. Bodoči dijaki pa 
se bodo s šolami, kjer bi radi 
nadaljevali svoje izobraže-
vanje, podrobneje seznanili 
na informativnih dnevih v 
petek in soboto, 11. in 12. 
februarja.

Že v teh dneh se vrstijo 
različne predstavitve mo-

Zvonko Vukadinovič z zobozdravstvenimi asistentkami

»Pogajanja so nekako na 
polovici. Vsaka pogajalska 
stran ima svoj prav, zato 
smo se modro odločili, da 
bo stavka zobozdravstve-
nih asistentk ostala zamr-
znjena do 1. februarja,« je 
včeraj na skupni novinar-
ski konferenci stavkovne-
ga odbora in vodstva Zdra-
vstvenega doma Celje (ZD) 
povedal direktor zavoda 
Stanislav Kajba.

Predsednik stavkovnega 
odbora Zvonko Vukadino-
vič je pojasnil, da se poga-

jalski strani še nista uspeli 
uskladiti glede stavkovne 
zahteve po razvrščanju zo-
bozdravstvenih asistentk v 
plačne razrede. »Na sredinih 
pogajanjih smo obravnava-
li razlagi obeh odborov za 
razlago kolektivne pogodbe 
(odbora pri sindikatu zdra-
vstvene nege in odbora pri 
sindikatu zdravstva in so-
cialnega varstva, op. p.), ki 
sta obvezujoči. Pri tem se 
je nekoliko zapletlo glede 
razumevanja obeh razlag, 
čeprav bi morali biti po logi-

ki nedvoumni in jasni. Zato 
smo se dogovorili, da damo 
ZD do 1. februarja čas, da pri 
obeh odborih pridobi doda-
tna pojasnila.«

Sta se pa pogajalski stra-
ni uspeli dogovoriti glede 
druge stavkovne zahteve, 
ki se nanaša na izplačilo 
odprave tretje četrtine plač-
nih nesorazmerij. Prav tako 
so se dogovorili, da obstaja 
možnost za plačilo stavke. 
»S tem smo dosegli velik 
napredek v pogajanjih, pri 
čemer sta obe strani popu-

stili,« je povzel Vukadino-
vič.

Prvotna zahteva stavkov-
nega odbora je bila, da se vse 
sestre, ki delajo v zobozdra-
vstvu, razvrsti v 22. plačni 
razred zobozdravstveni asi-
stent. Vendar sta odbora to 
zahtevo zavrnila in sprejela 
razlago, da se zobozdra-
vstvene asistentke, ki imajo 
ta naziv v spričevalu, uvrsti 
na delovno mesto zobozdra-
vstveni asistent in 22 plačni 
razred. Tiste sestre, ki opra-
vljajo to delo, a v diplomi ni-
majo naziva zobozdravstve-
ni asistent, pa se uvrsti na 
delovno mesto medicinske 
sestre s specialnimi znanji 
(21. plačni razred). Pri če-
mer so tu še vedno nekatere 
nejasnosti. »Če bomo vse 
medicinske sestre v zoboz-
dravstvu razvrstili za en ali 
dva razreda višje kot ostale 
sestre, pričakujemo buren 
odziv ostalih srednjih medi-
cinskih sester. Želimo, da bi 
se problem rešil v prid vseh. 
Pri čemer se bosta morala 
ministrstvo za zdravje in za-
varovalnica vprašati, zakaj 
sploh sta 19. in 20. plačni 
razred kot delovni mesti v 
kolektivni pogodbi, in razmi-
šljati o dvigu standardov za 
ekipe tako v zdravstveni kot 
zobozdravstveni dejavnosti,« 
je dodal Stanislav Kajba.

Spomnimo, da so zoboz-
dravstvene asistentke v jav-
nih ambulantah celjskega 
zdravstvenega doma začele 
stavkati 7. decembra lani. 28. 
decembra so stavko zamr-
znile ob napovedi, da se bo 
nadaljevala danes, torej 14. 
januarja, če vmes pogajalski 
strani ne bosta dosegli spo-
razuma. Včeraj so sporočili, 
da stavka ostaja zamrznjena 
do 1. februarja.

BOJANA AVGUŠTINČIČ
Foto: GrupA (arhiv NT)

Pred odločitvijo
žnosti štipendiranja in ka-
snejšega zaposlovanja, ki 
naj bi mladim in njihovim 
staršem pomagale pri po-
klicnem usmerjanju. Tako 
so včeraj v Celju pripravili 
Festival izobraževanja in za-
poslovanja, prihodnji konec 
tedna, 21. in 22. januarja, pa 
bo med 9. in 18. uro na Go-
spodarskem razstavišču v 
Ljubljani sejem Informativa 
2011. Na njem bodo predsta-
vili programe slovenskih in 

tujih srednjih šol, prav tako 
pa tudi višjih strokovnih in 
visokih šol ter fakultet in 
različnih ponudnikov do-
datnih izobraževanj. Mladi 
bodo lahko spoznali različ-
ne poklice, štipenditorje in 
zaposlovalce, predstavniki 

dijaških, študentskih in raz-
ličnih drugih vladnih in ne-
vladnih organizacij pa bodo 
bodočim dijakom in študen-
tom ter njihovim staršem 
pomagali pridobiti čim več 
koristnih informacij, ki jih 
potrebujejo, ko se odločajo, 
kaj in kako storiti za svojo 
izobrazbo.

IS, foto: SHERPA 
(arhiv NT)

Bodočim dijakom so lani takole predstavili svoje programe v Srednji šoli za gradbeništvo Šolskega centra 
Celje. Letos bodo na srednjih šolah pripravili informativna dneva 11. in 12. februarja.

Visoke štipendije 
za deficitarne 
poklice

Razvojna agencija Savinjske regije (RASR) je predstavi-
la rezultate dveh štipendijskih razpisov v okviru enotne 
regijske štipendijske sheme Savinjske regije za tekoče 
šolsko leto.

V prvem razpisu so jih od 35 štipendij podelili zgolj 19. 
Delodajalci so od pogodb odstopali predvsem zaradi slabe 
gospodarske klime in pomanjkanja zanimanja za deficitarne 
poklice. RASR je celoten razpis ponovila in tako bodo v tem 
šolskem letu za 52 štipendij namenili dobrih 220 tisoč evrov. 
Tovrstne kadrovske štipendije, ki jih polovično financirajo 
delodajalci, polovično pa evropski socialni sklad, so relativ-
no visoke, saj za dijake znašajo do 272 evrov, za študente 
pa tudi do 400 evrov. Po pogodbi naj bi imeli štipendisti za 
dobo, enako času štipendiranja, tudi zagotovljeno delovno 
pogodbo. Največje povpraševanje je trenutno po strojniškem 
znanju vseh stopenj in gostinskih delavcih.

StO
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»Gospod, lahko poveste, 
kakšen uspeh je potreben 
za peka?« je v četrtek na 
celjskem sejmišču spraše-
val devetošolec enega od 
Geršakovih mojstrov. »Po 
pravici povem, da lahko 
tudi zadosten. Toda boljši 
kot je uspeh, več možnosti 
za sprejem imaš, bolje ti 
gre in lažje narediš šolo,« 
je izkušen pek odgovarjal 
nadebudnežu. Podobnih 
vprašanj se je na 2. festi-
valu izobraževanja in za-
poslovanja zagotovo veliko 
zvrstilo.

Festival so organizatorji 
namenili predvsem deve-
tošolcem, dijakom in štu-
dentom, saj se približujejo 
informativni dnevi ter tudi 
odločitev za nadaljnje izo-
braževanje, hkrati pa je kar 
nekaj predstavnikov posa-
meznih podjetij s Celjskega 
predstavilo možnosti za ta-
kojšnjo zaposlitev. Odziv je 
bil precejšen, kar je razvese-
lilo tudi izvršno direktorico 
družbe celjski sejem Bredo 
Obrez Preskar: »Težko je na-

ANKETA

Maša Bornšek, Celje: 
»Obiskujem prvi letnik 
umetniške gimnazije, na 
festivalu pa predstavljam 
našo šolo. Seveda si ogledu-
jem tudi ›ponudbo‹ drugih. 
Konkretno o nadaljevanju 
oziroma smeri šolanja še ne 
razmišljam, vendar se bom 
verjetno odločila za umetno-
stno zgodovino. Sam festival 
je zelo dobro obiskan, zdi pa 
se mi tudi dobro, da ljudje 
spoznajo, kaj vsem počnemo 
v posameznih šolah.«

Sonja Korez, Steklarna 
Rogaška: »V steklarni išče-
mo predvsem steklarske 
poklice, a tudi strojnike. Vse 
te profile potrebujemo in bi 
jih takoj zaposlili. Že lani v 
drugi polovici leta smo za-
poslili kar nekaj ljudi, zdaj 
pa še vedno iščemo nove 
sodelavce. Na festivalu dija-
kom predstavljamo, kaj vse 
delaš kot steklopihalec, ste-
klobrusilec … In to se nam 
zdi primerna priložnost za 
promocijo. Takšni sejmi so 
dobrodošli, saj je kar nekaj 
ljudi brez zaposlitve. Je pa 
res, da pri nas potrebujemo 
predvsem ljudi z določenim 
predznanjem. Sicer se lah-
ko steklarskega poklica tudi 
priučijo, vendar je pot kar 
dolga.«

Lan Kraševec, OŠ Lava: 
»Smo osmošolci, na festival 
pa je prišel cel naš razred. 
Sam že vem, da se bom za 
nadaljevanje šolanja odločal 
med dvema gimnazijama, 
verjetno bo prevladala od-
ločitev za vpis na Gimnazi-
jo Celje - Center, umetniška 
smer. Sicer še imam nekaj 
časa za končno odločitev, ta-
kšne predstavitve pa so zelo 
dobrodošle in nam pri tem 
pomagajo.«

Janko Razgoršek, Celje: 
»Predstavljam poklic priho-
dnosti in preživetja – dokler 
bodo avtomobili, bencin in 
elektrika, se bodo avtomo-
bili razbijali in popravljali. 
Kot kleparji, avtoličarji in 
avtomehaniki bomo imeli 
zagotovo dovolj dela. Je pa 
interes na festivalu povsem 
nepričakovano izredno velik, 
zato sem zelo presenečen. Po 
sejmih hodim tudi po svetu, 
zato vem, da je obiskovalce, 
sploh mlade, tudi na tovr-
stnih prireditvah treba še 
posebej pritegniti.«

Mojca Vrešak, šolska sve-
tovalna delavka iz OŠ Pod-
četrtek: »Lani se še nismo 
odločili za obisk, letos pa 
smo festival obiskali s celo 
generacijo devetošolcev ozi-
roma z dvema razredoma. 
Festival je zagotovo zelo do-
brodošel. Čeprav je večina 
devetošolcev v tem času že 
odločena glede nadaljnjega 
šolanja, so vendarle vsaka 
dodatna informacija, pogo-
vor in nasvet zelo dobrodo-
šli. Mislim, da so tudi otroci 
zadovoljni in da je za nami 
zanimiv in koristen dan.«

Poklic in delo kot kamen 
na kamen Uspel 2. festival izobraževanja in zaposlovanja, ki ga očitno 

regija še kako potrebuje

povedovati odziv, vendar se 
je že lani videlo, da regija tak 
dogodek potrebuje. Upamo, 
da bo festival pustil močne 
sledi in se trdno zasidral v 
koledar dogodkov. Prinaša 
veliko koristnih informa-
cij za mlade, ki se danes 
odločajo, kaj bodo počeli 
jutri oziroma kako se bodo 
usposobili za poklicno pot, 
ter tudi tiste, ki razmišljajo o 
kakšni drugi priložnosti. Ve-
seli smo, ker smo videli tudi 
veliko staršev, kar je bila ena 
naših želja.«

Možnosti v 
turizmu
Organizatorji so zadovoljni 

tudi zaradi odziva podjetij, 
saj je zanimanje za predsta-
vitev zaposlitvenih možnosti 
naraščalo do zadnjega dne. 
Ob festivalu so pripravili več 
spremljajočih dogodkov, ki 
so odgovorili na kar nekaj 
vprašanj, od tega, kako se 
pripraviti na pogovor v pod-
jetjih, do tega, kako se raz-
viti v prepoznavno blagovno 
znamko. Med drugim se lah-

Zdravko Počivalšek opozarja, da je eden ključnih razlogov za pomanj-
kanje gostincev, kljub visokemu številu brezposelnih v državi, napačna 
predstava o teh poklicih v javnosti.

Kar nekaj pozornosti so med mladimi poželi dijaki Šolskega centra Celje, ki so se za potrebe festivala 
prelevili v novinarje. Sicer so v ŠC poskrbeli za zanimivo predstavitev vseh svojih programov, hkrati pa je 
tudi res, da svojih maturantov na sejem niso odpeljali.

V Šolskem centru Šentjur so pozornost pritegnili s pomočjo prvega traktorja s satelitsko navigacijo in z 
vso potrebno opremo. Že sedenje za volanom je bilo »kul«.

Učenke in manekenke. Vse za predstavitev svoje šole.

ko pohvalijo z dokaj dobro 
obiskano okroglo mizo, ki jo 
je Razvojna agencija Savinj-
ske regije namenila turizmu. 
Zdravko Počivalšek, direk-
tor Term Olimia in menedžer 
leta 2010, je med drugim iz-
postavil, da so danes dobri 
kuharji in natakarji tisti, ki 
lahko direktorjem postavlja-
jo pogoje, pod katerimi so se 
pripravljeni zaposliti. »To sta 

po mojem prepričanju tudi 
poklica, kjer je možno zapo-
slovati že zdaj. Pri nas bi lah-
ko zaposlili kar nekaj delav-
cev, verjetno je tako tudi pri 
drugih tovrstnih podjetjih v 
regiji, teh kadrov pa ni. Zato 
je treba nekaj postoriti za 
promocijo teh poklicev, kajti 
predstava v javnosti je, da se 
zanju odločajo tisti, ki niso 
za nič drugega. Po eni strani 
se govori o nizkih plačah, 
delati je treba ob sobotah 
in nedeljah … Vendar so na 
drugih področjih trenutno 
slabše možnosti za zaposli-
tev. Zato imamo izredno mo-
žnost, da ob izboljšanju plač 
obrnemo trend interesa v ko-
rist gostinskih poklicev,« je 
izpostavil Počivalšek. »Tudi 
zato je takšen festival potre-
ben, saj je koristno vse, kar 
se počne za promocijo zapo-
slovanja in dela na splošno. 
Priče smo namreč popolno-
ma povampirjeni situaciji, ko 
je tisti, ki dela, manj vreden. 
Zato moramo delu vrniti sta-
ro mesto, predvsem razvelja-
viti poglede, da je uspešen 
samo tisti, ki nekaj preklada, 
nič ne dela in je materialno 
uspešen. Vse pa se začne pri 
delu in reku kamen na ka-
men – palača.«

URŠKA SELIŠNIK
Foto: SHERPA
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KMP PrintTehnik,
proizvodnja in trgovina, d. o. o., v likvidaciji

Cesta ob železnici 1, 3310 Žalec

Družba KMP PrintTehnik, proizvodnja in trgovina, d. o. o.,
v likvidaciji, Cesta ob železnici 1, 3310 Žalec,

prodaja nepremično premoženje

in objavlja

javni Poziv za zbiranje Pisnih
neobvezujočih Ponudb.

Prodajalec:
KMP PrintTehnik, proizvodnja in trgovina, d. o. o., v likvidaciji, 
Cesta ob železnici 1, 3310 Žalec

Predmet prodaje:
- parcela št. 973/14, poslovna stavba v izmeri 381 m2, vlož. 

št. 2166, k.o. 996 Žalec;
- parcela št. 973/15, dvorišče v izmeri 1.888 m2, vlož. št. 216, 

k.o. 996 Žalec;
- parcela št. 970/2, njiva in travnik v izmeri 505 m2, vlož. št. 

1884, k.o. 996 Žalec,
v naravi zazidano in nezazidano stavbno zemljišče in poslov-
ni objekt z asfaltiranim dvoriščem in zelenico.
Nepremičnine so brez bremen.

Pogoji prodaje:
- izklicna cena: 265.720,00 EUR;
- nepremičnine se prodajajo samo kot celota po načelu 

videno-kupljeno;
- način in rok plačila: v roku treh dni po sklenitvi pisne pro-

dajne pogodbe mora izbrani ponudnik plačati aro v višini 
10 % kupnine, preostanek kupnine po vštetju are pa v 
roku 45 dni po sklenitvi pogodbe;

- davek na promet nepremičnin oz. DDV in stroške z. k. 
prepisa plača kupec;

- izročitev v posest takoj po plačilu celotne kupnine;
- prodano bo ponudniku, ki bo sprejel vse pogoje prodaje 

in ponudil najvišjo kupnino.

ostalo:
Vse informacije daje likvidacijski upravitelj Vili Končan, tel. 
št. 041 623 252.
Ogled nepremičnine je možen vsak dan po predhodnem 
dogovoru z likvidacijskim upraviteljem.

Rok za oddajo pisne nezavezujoče ponudbe je 30 dni od 
dneva objave. Ponudbe je treba poslati na naslov prodajalca 
priporočeno v zapečateni ovojnici s pripisom »ponudba«.

Prodajalec bo ponudnike, ki bodo poslali najugodnejše po-
nudbe, povabil na pogajanje za sklenitev pogodbe.
Prodajalec ni dolžan skleniti pogodbe z nobenim ponudni-
kom. Vsak ponudnik sam poskrbi za svoje stroške ponudbe 
in pogajanj.
Žalec, 10. 1. 2011

likvidacijski upravitelj
Vili Končan

Ne le v Sloveniji, tudi na 
Celjskem se lomi vse več 
gradbenih podjetij. Kot za-
dnje smo omenjali celjsko 
Splošno gradbeno podjetje 
Nova, za katerega je sodišče 
oklicalo začetek postopka 
prisilne poravnave in spre-
jelo ustrezne sklepe. Usta-
novitelj in lastnik Nove je 
Stanko Božičnik, ki je bil 
nekdaj znan kot prvi celjski 
gradbinec, direktorica pa je 
Tadeja Falnoga.

Za prisilnega upravitelja 
je sodišče imenovalo lju-
bljanskega odvetnika Leona 
Benigarja Tošiča, upniki pa 
imajo do 10. februarja čas za 
prijavo terjatev. Okrožno so-
dišče je določilo, da morajo v 
podjetju v 15 dneh za stroške 
prisilne poravnave založiti 
več kot 30 tisoč evrov, sicer 
bo sodišče izdalo sklep o za-
četku stečajnega postopka. 
V upniški odbor je sodišče 
imenovalo predstavnike Epi-
stela, Merkurja, celjskega 
Voca, Napi in Mersteela.

V Novi je 107 zaposlenih, 
ki so lani od januarja do sep-
tembra ustvarili več kot 20 
milijonov evrov prihodkov, 

V SGP Nova Stanka Božičnika kljub težavam še upajo na izhod iz najhujšega.

Bo »prisilka« 
rešila Novo?
V SGP Nova kljub težavam še upajo na izhod iz najhujšega

vseeno pa so že tri mesece 
brez plač. Celjsko podjetje 
ima namreč račune blokirane 
že od lanskega avgusta, več 
kot dva meseca pa zamuja 
z izpolnitvijo kar 58 odstot-
kov svojih obveznosti, kar je 
skoraj deset milijonov evrov. 
Tudi sami so v predlogu za 
prisilno poravnavo zapisali, 
da so lani dosegli vse načr-
tovane cilje, vendar podjetje 
»zaradi težav pri izvajanju 
pogodbe z največjim na-
ročnikom ni zmoglo pokriti 
vseh odhodkov«. Izgubo, ki 
je konec septembra znašala 
769 tisoč evrov, naj bi že po-
krili iz prenesenih dobičkov 
prejšnjih let, še vedno pa 
upnikom dolgujejo 17,9 mi-
lijona evrov.

Upanje še ostaja
SGP Nova bi upnikom, 

med njimi sta največja Mer-
kur in Mersteel, odpisal kar 
80 odstotkov oziroma več 
kot 6 milijonov evrov ne-
zavarovanih terjatev. Torej 
naj bi v treh letih poplačali 
petino od skoraj 8 milijonov 
evrov nezavarovanih terjatev, 
medtem ko na zavarovane in 

prednostne terjatve prisilna 
poravnava ne bi vplivala. 
Kot kaže, so med upniki, po 
drugi strani pa tudi kupci v 
Novi podjetja, ki so v delni 
ali večinski lasti Božičnika. 
Po izračunu te »povezane 
družbe« podjetju Nova dol-
gujejo skoraj 5 milijonov 
evrov.

Nova pričakuje od podje-
tja Alpine bau tudi izplači-
lo odškodnine. Gre za 1,5 
milijona evrov. Stroški so 
dodatno nastali pri gradnji 
trgovskega centra Trebuša v 
Velenju, spor pa se rešuje na 
sodišču. Kar nekaj si obeta-
jo od že podpisanih pogodb, 
med drugim sodelujejo pri 
gradnji trgovskih centrov v 
Novem mestu in Kamniku 
ter poslovne cone v Škofji 
Loki. V poročilu je omenjena 
tudi gradnja vrtcev v Celju, 
in sicer v Drapšinovi ulici in 
na Ljubečni, z vsemi načr-
tovani projekti, vrednimi 67 
milijonov evrov, in z uspešno 
začeto prisilno poravnavo pa 
naj bi se podjetje rešilo iz 
najhujših težav.

US
Foto: SHERPA

Vodstvo Banke Celje – z leve: Davorin Leskovar, namestnik predsedni-
ka uprave in član uprave, Dušan Drofenik, predsednik uprave, in mag. 
Aleksander Vozel, član uprave

Varčevalci celjske 
banke so lahko brez 
skrbi

V Banki Celje ocenjujejo, 
da lansko leto ni bilo poseb-
no lepo, zato letošnje ne bo 
nič posebnega. Kot pa je na 
ponovoletnem srečanju z no-
vinarji poudaril predsednik 
uprave Dušan Drofenik, si 
glede najbolj aktualnega 
vprašanja o prodaji banke, v 
upravi želijo predvsem sta-
bilno lastništvo.

»Sicer je vprašanje o prodaji 
vprašanje za lastnike,« je pono-
vil Drofenik ter izpostavil, da 
varčevalci oziroma komitenti 
ne bi smeli biti zaskrbljeni za-
radi spremembe lastništva. O 
številkah v lanskem poslova-
nju Drofenik še ni govoril, saj 

Pivovarna Laško je na 
celjsko sodišče v sredo zo-
per nekdanjega direktor-
ja Boška Šrota in družbo 
Atka Prima zaradi škode, 
ki je bila povzročena z iz-
črpavanjem zaradi mene-
džerskega odkupa, vložila 
odškodninsko tožbo, s ka-
tero bo zahtevala povrnitev 
škode.

S tem je uprava izpolnila 
sklep lanske skupščine delni-
čarjev, po katerem bi se rok 
za vložitev odškodninske 
tožbe iztekel konec tedna. 
Podlaga za odškodninsko 
tožbo je bila posebna revizi-
ja vodenja poslov Pivovarne 
Laško, ki je bila opravljena 

vprašanj, marsikaj pa bo od-
visno od usode poslovne stav-
be v Vodnikovi ulici, ki je še 
vedno v denacionalizacijskem 
postopku. Kot je povedal Dro-
fenik, se bodo za zaščito svojih 
interesov pritožili na ustavno 
sodišče. Sicer imajo rezervne 
načrte, pripravljeni so se tudi 
pogajati za odkup te stavbe, 

vendar ne za vsako ceno, ob 
tem pa ne izključujejo niti gra-
dnje lastne stavbe. Dodatno v 
upravi zaradi racionalizacije 
poslovanja razmišljajo o zapr-
tju poslovalnice v Prešernovi 
ulici, medtem ko bi Mestna 
hranilnica Celje in posloval-
nica na Ljubljanski cesti še 
naprej obratovali. US

Prodajo Banke Celje je 
predvidela petletna strate-
gija NLB, ki je 49,42-odsto-
tni lastnik. Ob prvotnem 
nasprotovanju vlade je NLB 
šele konec decembra dobila 
zeleno luč večinskega lastni-
ka. Zdaj je NLB že pozvala 
ostale lastnike, da se ji pri-
družijo pri prodaji banke. Z 
zainteresiranimi prodajalci 
nameravajo podpisati pismo 
o nameri, vendar naj bi bil 
dogovor nezavezujoč. Pri-
čakujemo lahko, da se bodo 
ostali lastniki priključili pro-
dajnemu postopku, ki bo po 
predvidevanjih končan še v 
tem letu. Verjetno bo kupec 
Banke Celje ena od bank v 
tuji lasti, ki so že prisotne na 
slovenskem trgu.

Pivovarna zoper Boška 
Šrota marca lani. Revizorji so ta-

krat ugotovili nepravilnosti 
pri poslovanju z delnicami 
Infond Holdinga, Thermane 
Laško in Premogovnika Vele-
nje. Preverili pa so tudi poso-
jila, ki so jih dajale Pivovarna 
Laško, Radenska in Pivovar-
na Union, ter posle, pove-
zane z nakupom prodajnih 
opcij za delnice Istrabenza. 
Ugotovili so, da so bili prav 
vsi pregledani posli poslovno 
nepotrebni, poslovodstva od-
visnih družb pa so delovala 
na podlagi Šrotovih »ustnih 
navodil«.

Odškodninski zahtevek la-
ške pivovarne, ki so ga vložili 
iz naslova oškodovanja pivo-
varne v letih 2008 in 2009, 
presega 13 milijonov evrov. 

Obstaja možnost, da bo Pivo-
varna Laško iz naslova oško-
dovanja v prihodnosti vloži-
la še dodatne odškodninske 
tožbe, saj celoten obseg ško-
de, ki jo je utrpela, tudi za-

radi še nedokončanih sodnih 
postopkov v tem trenutku še 
ni znan. Iz naslova oškodo-
vanja bodo odškodninske 
tožbe vložile tudi odvisne 
družbe Pivovarne Laško, ki 
naj bi utrpele še več škode 
kot matična družba.

US

jih mora najprej potrditi nad-
zorni svet, znane pa naj bi bile 
do konca meseca. Omenil je 
le, da je banka lani izdala za 
60 milijonov evrov obveznic, 
pri Evropski investicijski ban-
ki pa so najeli za 50 milijonov 
evrov posojil. Poleg tega je za-
trdil, da v banki zaposlenih ne 
bodo odpuščali, čeprav se nji-
hovo število zmanjšuje zaradi 
upokojevanja. Za razliko od 
nekdanjih 700 je zdaj v banki 
530 zaposlenih. Sicer so lani in 
predlani zaprli pet enot, odprli 
pa so dve novi, v Mariboru in 
Kopru.

Za letos imajo v banki od-
prtih kar nekaj »prostorskih« 
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Zadržani tudi 
podpisi s 
Celjskega

Na sedežu Termoelek-
trarne Šoštanj so v sredo z 
Evropsko banko za obnovo 
in razvoj podpisali težko pri-
čakovano posojilno pogodbo 
v vrednosti 200 milijonov 
evrov. V začetku tedna pa 
je večina članov projektne 
skupine za gradnjo bloka 6 
v Tešu preklicala odstopne 
izjave, ki so jih podali pred 
dobrima dvema tednoma.

Takrat so stanje v Tešu opi-
sali kot kaotično, odstopili 
pa so, ker niso bili več nepo-
sredno in strokovno vpeti v 
izvajanje projekta, zato niso 
mogli prevzeti odgovornosti 
glede njegove izvedbe. Že 
kmalu po odstopu je direktor 
Teša Simon Tot pozval člane, 
razen vodje skupine Bojana 
Brešarja, naj prekličejo odsto-
pne izjave, in v ponedeljek so 
člani sprejeli vabilo k nadalje-
vanju sodelovanja. Direktor 
Tot je članom že predstavil ak-

Strokovnjaki 
nazaj, pogodba 
podpisana

V rednem poročilu, obja-
vljenem na straneh Ajpesa, 
je prisilni upravitelj Andrej 
Marinc navedel vse zadnje 
aktivnosti ter tudi vzroke, 
zakaj še vedno vztraja pri 
ugovoru zoper prisilno po-
ravnavo. Včeraj je sodišče za 
2. februar razpisalo narok 
za obravnavo tega ugovora.

Kot navaja Marinc, je spre-
menjeni načrt finančnega 
prestrukturiranja bistveno 
realnejši od prejšnjega, ven-
dar nekatere zaveze še ve-

Imenovanje zgolj 
še formalnost?
Dijaški dom Celje naj bi do konca meseca dobil novo ravnateljico

Na tradicionalnem januarskem srečanju Združenja Ma-
nager so sinoči dolgoletnemu predsedniku uprave Banke 
Celje Niku Kaču podelili priznanje za življenjsko delo.

Bo Svetelšek 
ostal?

Včeraj zvečer se je sestal tudi upravni odbor Združenja 
Manager, ki ga od leta 2009 vodi »naš« Aleksander Svete-
lšek. Zaradi zadnjega dogajanja, ko je Svetelšek v pone-
deljek zaradi domnevno spornih poslov odstopil z mesta 
predsednika uprave Petrola, včeraj še ni bilo jasno, če se 
obeta tudi njegova zamenjava na čelu združenja. Po neka-
terih informacijah naj bi sam odstopil z mesta predsednika 
Združenja Manager, podobno kot je odstopil v Petrolu. 
Svetelškov »padec« je povzročilo razčiščevanje spornih po-
slov s SCT in odkupa terjatev celjskega odvetnika Dušana 
Korošca do SCT. Vodenje in gospodarnost poslov s SCT in 
z odvetnikom Korošcem bodo v Petrolu preverili s posebno 
revizijo, katere rezultate pričakujejo do konca februarja.

Mileno Čanžek je svet zavoda di-
jaškega doma imenoval za novo 
ravnateljico, v teh dneh čakajo 
še na neobvezujoče mnenje mi-
nistrstva.

Po razrešitvi prejšnje 
ravnateljice lani julija so 
se vrstili zapleti z ministr-
stvom za šolstvo oziroma s 
šolsko inšpekcijo, trenutno 
pa celjski dijaški dom vodi 
vršilka dolžnosti. Svet za-
voda je novo ravnateljico 
konec prejšnjega leta že 
izbiral, trenutno pa člani 
čakajo na sicer neobvezu-
joče mnenje šolskega mini-
strstva. Odgovor naj bi pri-
spel v teh dneh, nato pa bo 
najbrž sledila le še zadnja 
formalnost imenovanja no-
vega vodstva.

Izbira sveta zavoda ni pre-
senečenje, saj gre za dolgo-
letno sodelavko, pedagoško 
vodjo v celjskem dijaškem 
domu Mileno Čanžek, ki 
pa ji zapleti v zadnjega pol 
leta niso prizanašali. Pravza-
prav je dogajanje glede raz-
rešitve starega in imenovanja 
novega vodstva ob potezah 
ministrstva, ki je poskrbelo 
za kar nekaj dramaturških 
zapletov, mejilo že na ne-
verjetno zgodbo. A dom je, 
tako zatrjuje izkušena ekipa 
zaposlenih, deloval nemo-
teno.

Že za zagon doma v no-
vem šolskem letu so morali 
zaposleni pred lanskim sep-

tembrom poskrbeti kar sami. 
Spomnimo, da je svet zavoda 
na seji ob izteku prejšnjega 
šolskega leta iz krivdnih 
razlogov razrešil ravnate-
ljico Natašo Kajba Gorjup. 
Očitali so ji neupoštevanje 
sklepov sveta zavoda, nepra-
vilnosti v času njenega vode-
nja doma je ugotavljala tudi 
inšpekcija. Kajba Gorjupova 
je takoj po razrešitvi odšla v 
bolniški stalež, za odločitve 

pa pooblastila domsko raču-
novodkinjo. Svet zavoda je 
vse poletje čakal na mnenje 
šolskega ministrstva gle-
de razrešitve, a zaman in s 
postopki ni mogel nadalje-
vati. Zatem, ko je odstopila 
prejšnja predsednica sveta 
zavoda, je to vlogo prevzela 
Čanžkova. Vmes je že po-
sredovala šolska inšpekcija 
glede suma domnevnih ne-
pravilnosti v postopku razre-
šitve. Z novim šolskim letom 
je dom ostal brez vodstva, 
zaposleni pa so stopili sku-
paj in ukrenili vse potrebno 
za prihod dijakov. V celjskem 
dijaškem domu jih biva okoli 
200, za njimi je prišlo še 100 
študentov, celjske srednje 
šole imajo z domsko kuhinjo 
pogodbe o zagotavljanju to-
plih obrokov tudi za številne 
druge dijake …

Na sodišču bodo 
epilogi še sledili
Svet zavoda se je septembra 

sestal z namenom, da čimprej 
zagotovi normalno vodenje 
dijaškega doma in za vršilko 
dolžnosti za dobo enega leta 
imenoval Mileno Čanžek. Ta 
še ni dodobra zagrabila za 
delo, ko je spet posredovala 
inšpekcija, ki je šla po sledi 

anonimne prijave. Čanžkova 
je namreč pred več kot dese-
tletjem že opravljala funkci-
jo vršilke dolžnosti, kasneje 
sprejeta zakonodaja pa ne do-
voljuje večkratnega opravlja-
nja te funkcije. Zato je svet 
zavoda za vršilko dolžnosti 
konec oktobra imenoval Ma-
rijo Kričej, ki to funkcijo do 
imenovanja novega ravnatelja 
še zmeraj opravlja. Kot je po-
trdila Kričejeva, je po objavi 
razpisa svet zavoda decembra 
za novo ravnateljico imenoval 
Mileno Čanžek. »Ker se rok 
izteka, v teh dneh pričaku-
jemo mnenje ministrstva za 
šolstvo. Zatem bodo sledili še 
formalni postopki za dokonč-
no imenovanje ravnateljice in 
kot kaže, se bo to zgodilo do 
začetka februarja,« je poveda-
la Kričejeva.

V naslednjem tednu pa 
se bosta na celjskem delov-
nem sodišču ponovno sestali 
stranki v postopku – vodstvo 
dijaškega doma in nekdanja 
ravnateljica Nataša Kajba 
Gorjup, ki se je zaradi razre-
šitve odločila za tožbo. Stran-
kama se decembra ni uspelo 
poravnati, zato se postopek 
na sodišču nadaljuje.

POLONA MASTNAK
Foto: SHERPA

Menedžerji 
nagradili Kača

Kač je leta 1987 prevzel 
vodenje tedaj še celjske po-
družnice Ljubljanske banke, 
ki se je kasneje preoblikova-
la v Banko Celje. Banko je 
kot predsednik uprave vodil 
vse do svoje upokojitve leta 
2008, so v obrazložitvi zapi-
sali v Združenju Manager. 
Ko je Kač prevzel vodenje 
celjske podružnice Ljubljan-
ske banke, se je kmalu soočil 
s krizo jugoslovanskega ban-
čnega sistema, prvimi steča-
ji celjskih podjetij in nato z 
gospodarskim zlomom Jugo-
slavije. Med njegove najtežje 
poslovne in življenjske izku-
šnje sodi razočaranje varče-
valcev, ki so zaradi ukrepov 
jugoslovanske zvezne blagaj-
ne ostali brez svojih deviznih 
prihrankov.

Preizkušnje so Kača kalile 
in uspehi so se nadgrajevali 
tudi v procesu preobliko-
vanja celjske podružnice v 

samostojno Banko Celje ter 
nato njeni dinamični rasti. 
Banka si je zastavila ambi-
ciozne cilje in jih z dobrimi 
poslovnimi potezami dose-
gla in celo presegla. Zavzeli 
so 6,6-odstotni delež na slo-
venskem bančnem trgu in 
se zasidrali na petem mestu, 
banka pa se lahko pohvali 
tudi z dobro mednarodno 
boniteto. Celjani so bili tudi 
med prvimi bančniki, ki so 
začeli združevalne procese 
– v 90. letih so pripojili Ban-
ko Noricum iz Ljubljane in 
Hmezad banko. Banka Celje 
je tudi pomemben spodbuje-
valec gospodarskega utripa v 
svojem okolju.

Kač je bil sicer v svoji ka-
rieri tudi član več nadzornih 
svetov – Združenja bank Slo-
venije, Cinkarne Celje, Term 
Olimia, CM Celje in novosad-
ske Continental banke.

US, foto: SHERPA

Niko Kač je nagrado prejel za dolgoletno uspešno vodenje Banke Celje.

Bo Marinc vztrajal?
dno niso bile realizirane. Kot 
ključno točko izpostavlja 
pisni dogovor, ki bi Alposu 
zagotovil zadostna obratna 
sredstva za povečanje po-
slovne aktivnosti. Ob tem 
Marinc opozarja, da se me-
sečni rezultati v poslovanju 
Alposa ne spreminjajo in so 
slabi. Poslovanja na ravni 
krovne družbe praktično ni, 
saj prihodke predstavljajo le 
najemnine in licenčnine, ki 
nikakor ne morejo pokriti vi-
sokih stroškov iz financiranja. 

Tako Alpos zamuja pri porav-
navanju tekočih obveznosti 
iz naslova DDV in davkov ter 
prispevkov iz plač, kar je še 
dodaten razlog, da upravitelj 
Marinc vztraja pri ugovoru. 
Seveda dodaja, da bi lahko 
takšno brezperspektivno si-
tuacijo spremenila le izvedba 
predlaganega spremenjenega 
načrta finančne reorganizaci-
je, predvsem podpis že ome-
njenega dogovora, s katerim 
bi Alpos od bank upnic in Slo-
venske industrije jekla prejel 
15 milijonov evrov za zagon 
cevarske proizvodnje.

US

tivnosti v zvezi z novo organi-
zacijsko shemo. Na sestanku 
so se med drugim dogovorili 
tudi o prihodnjem delovanju 
projektne skupine, ki jo bodo 
v prihodnjih mesecih še do-
polnjevali z ustreznimi stro-
kovnjaki.

Denar, ki so ga pridobili iz 
EBRD, bodo v Tešu seveda 
namenili za gradnjo 600 MW 
bloka 6, ki bo nadomestil se-
danje bloke, ki imajo bistve-
no nižje izkoristke ter posle-
dično emitirajo bistveno višje 
emisije CO2 ob primerljivi 
proizvodnji električne ener-
gije. Tehnološko, energetsko 
in ekološko visoko učinkovit 
blok 6 bo za proizvodnjo 
enake količine električne 
energije, kot je proizvedejo 
obstoječi bloki v Tešu, pora-
bil za tretjino manj premoga, 
podobno se bodo zmanjšali 
tudi izpusti CO2. Dolgoročno 
to pomeni občutno zmanjša-
nje izpustov ogljikovega di-
oksida, in sicer za približno 
več kot milijon ton letno, kar 
predstavlja približno 8 odstot-
kov vseh toplogrednih emisij 
Slovenije.

Tako so se očitno v Holdin-
gu Slovenske elektrarne in 
Tešu odločili za dokončno za-
piranje finančne konstrukcije 
bloka 6, čeprav še ni povsem 
jasno, kakšna bo nadaljnja 
usoda projekta. Kot je zna-
no, je namreč HSE naročil 
neodvisno revizijo količin in 
kakovosti velenjskega lignita, 
od katere bo, vsaj tako je bilo 
slišati od nadzornikov, odvi-
sna tudi končna odločitev o 
izpeljavi projekta.

US

Po sklepu poslancev mora 
ustavno sodišče v enem me-
secu presoditi, če bi z odlo-
žitvijo uveljavitve novega po-
kojninskega zakona oziroma 
zaradi njegove zavrnitve na 
referendumu lahko nastale 
protiustavne posledice.

V sindikatih so že zbrali 
več kot 40 tisoč podpisov pro-
ti reformi, kar bi bilo dovolj 
za razpis referenduma, ven-
dar bo o tem seveda odloča-
lo ustavno sodišče, zbiranje 
podpisov pa je do takrat za-
držano. Od zbranih podpisov 
so jih več tisoč samo minuli 
četrtek in petek oziroma v 12 
urah prispevali tudi volivci na 
Celjskem. Kot so omenjali 
na ponedeljkovi novinarski 
konferenci Območne organi-
zacije svobodnih sindikatov 
Savinjska, bi bil referendum 
edina oblika, da državljani 
izrazijo svojo voljo. Že pred 
odločitvijo poslancev so 
sindikalisti povedali, da jim 
precej nagaja tudi ministrstvo 

za javno upravo. Med drugim 
ni prisluhnilo prošnji za delo 
upravnih enot ob sobotah, 
čeprav so se nekatere UE na 
Celjskem odzvale po svoje 
oziroma vse niso povsem 
ubogale navodil z vrha. »Iz-
koriščamo in ne zlorabljamo 
ustavne pravice do referendu-
ma. Politiki so bili pravoča-
sno obveščeni, lahko bi se iz-
ognili temu, če bi prisluhnili 
nekaterim našim predlogom. 
Vendar so jih izrazito ignori-
rali oziroma podcenjevali. 
Zato smo tam, kjer smo,« je 
v ponedeljek v Celju omenil 
predsednik ZSSS Dušan Se-
molič.

US

Sindikati sodelujejo tudi 
pri zbiranju podpisov pro-
ti zakonu o malem delu. V 
podporo razpisa referendu-
ma so doslej že zbrali 30 ti-
soč podpisov.
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»Ni bilo vedno lahko, marsikaj 
mi je leglo na dušo …«
Franc Kovač, veterinar, politik, osamosvojitelj in publicist - Po skoraj 18 letih ›oče‹ Šentjurskih novic zaključil ure-
dniško kariero

Na noge je postavil pov-
sem svojevrsten lokalni 
medij, ki mu v slovenskem 
prostoru ni para. Njegove 
politične komentarje in 
analize je imela vsaka ak-
tualna lokalna oblast rada 
kot kamen v čevlju. Marsik-
do si je decembra lani, ko 
so izšle zadnje Šentjurske 
novice pod njegovo taktirko, 
oddahnil. A znameniti FK 
je po svojem sedmem križu 
morda res bolj pomirjen s 
svetom, zato pa nič manj 
pronicljiv in odkrit. »Ne-
koč sem bil mlad, naiven 
in zagnan. Svet sem hotel 
spreminjati. Zdaj sem se že 
obrusil in stvari sprejemam 
take, kot so.«

Zadnja leta smo vas po-
znali predvsem kot lastni-
ka in urednika Šentjurskih 
novic (ŠN). Pred dnevi je 
izšla zadnja številka pod 
vašo taktirko. To verjetno 
ne pomeni, da bo vaše pero 
kaj manj kritično ali da bi 
ga celo odložili?

Lahko pomeni tudi to, 
vendar ne po moji volji. Pri 
Šentjurskih novicah imam 
namen sodelovati še naprej, 
seveda zvest svojemu stilu. 
Vendar bo urednik drug in 
on bo odločal. Lahko se torej 
zgodi, da bom bolj krotek. 
Seveda je vprašanje, koliko 
bi ŠN še bile to, kar so, brez 
svoje ostrine. Priznati pa mo-
ram, da take sicer imajo svoj 
zvesti krog bralcev, tržno pa 
niso hudičevo zanimive.

Zgodaj ste postali družbe-
nopolitično moteč element. 
V 60. letih ste bili za 11 
mesecev zaprti. Kaj je bilo 
usodno?

Brez dvoma moja naivnost. 
Takrat sem prišel iz Ljubljane, 
ki je bila v 60. letih, predvsem 
v študentskih krogih, precej 
liberalno usmerjena. Bili so 
razni razgovori, debatni ve-
čeri tudi s politiki, kjer se je 
govorilo praktično o vsem. 
Dobil sem varljiv občutek, 
da je pri nas demokracija in 
se marsikdaj razgovoril bolj 
kot bi bilo treba. Za okvire 
JLA, kjer sem bil takrat, pa 
je bilo to vse prej kot primer-
no. Zelo hitro so me označili 
za sovražni element in sovra-
žno propagando. Šlo je za 
dve ključni obtožbi – napad 
na kult Josipa Broza Tita in 
govor o samostojnosti Slove-
nije. Pred 50 leti je bil to čisto 
dovolj velik razlog, da sem 11 
mesecev hranil svinje v zeni-
ških zaporih.

Ko sem prebirala vaš ži-
vljenjepis, sem dobila obču-
tek, da ste eden poslednjih 
političnih idealistov. Bili ste 
član komunistične partije in 
leta 1980 iz nje izstopili. Pri 
zadnji stranki SDS ste bili 
aktiven član, njen kandidat 
za župana, nekaj let predse-
dnik, potem ste si nakopali 
izključitev, doživeli rehabi-
litacijo, na koncu ste sami 
izstopili. So bila v tem po-

gledu razočaranja velika?
Niso bila velika, bilo pa je 

veliko majhnih, ki so se kopi-
čila. Ko je kanila kapljica čez 
rob, sem se vprašal, zakaj bi 
se po vseh teh letih ukalupljal 
v neko stranko, ki očitno ni 
več po moji meri. Čeprav s 
SDS še vedno simpatiziram, 
je treba vedeti, da gre za iz-
jemno avtoritarno vodeno 
stranko. V vsakem avtoritar-
nem sistemu pa se dogajajo 
krivice. Osebnostne razlike se 
na silo brusijo in to se je do-
gajalo tudi meni. Neposreden 
povod pa je bilo dogajanje v 
Šentjurju, kjer je SDS postala 
neka pragmatična sila, ki se 
bori za oblast in osebne inte-
rese. Seveda so tudi oni mene 
imeli za moteč element, tako 
da slovo ni bilo težko.

Na prvih večstrankarskih 
volitvah ste v Šentjurju pre-
pričljivo zmagali in postali 
predsednik skupščine, kar 
lahko enačimo z današnjo 
župansko funkcijo. Bili ste 
prvi šentjurski poslanec v 
republiški skupščini.

Tista prva ekipa, ki je vsto-
pala na novo politično sce-
no, je demokracijo dojemala 
idealistično, tako, kakršna se 
nam je zdelo, da bi morala 
biti. Sam sem tisti čas ogro-
mno pisal v različne medije, 
komuniciral z ljudmi. Vendar 
ni šlo. Politika je odsev splo-
šne kulture, splošnega druž-
benega stanja. Naša družba je 
pač drugačna. Nima tovrstne 
politične tradicije in je v njej 
nemogoče preživeti s tovr-
stnim idealizmom. Čeprav še 
vedno verjamem v demokra-
cijo, takrat ni bil pravi čas za 
to. Še enkrat se mi je zgodilo 

leto 1965, le da ne z arestom. 
Šli pa so preko mene.

Takrat se nas je skupina 
petih, šestih ljudi izredno 
angažirala. Hodili smo na 
vse mogoče shode, pisali, 
plakatirali – vse prostovoljno, 
iz zagnanosti in prepričanja. 
Brez dvoma smo delali več 
kot naši zanamci, ki so za to 
plačani. V tem smislu sem 
razočaran, da politika, ki je 
sledila, ne prepozna vredno-
sti tega dela.

Ob 20-letnici osamosvoji-
tve ste izdali knjigo svojih 
spominov na Demos. Vi ste 
prepričani, da bo v luči zgo-
dovinske perspektive tudi 
npr. Bavčar postal heroj. Kot 
pravite, je zdaj še vedno čas 
majskih hroščev.

Bavčar mogoče ne, Janša 
pa zagotovo. Majski hrošči – 
res veliko uporabljam ta izraz 
– so pač vedno zraven. Danes 
se kitijo z neko pomladjo, za 
katero svojčas niti vedeli niso. 
Ampak to je človeško in to 
sprejemam kot normalno dej-
stvo. To njihovo brnenje me 
načeloma ne moti več. Sem 
bil pa razočaran, ko so ob 
proslavi 20-letnice samostoj-
nosti v Šentjurju šentjursko 
pomlad z najbolj zaslužnimi 
brez najmanjšega oklevanja 
postavili povsem na stranski 
tir. Koncept proslave na kon-
cu z nami Šentjurčani ni imel 
praktično nič. Majski hrošči 
so bili močnejši.

Za knjigo spominov na 
Demos poznavalci pravijo, 
da je manj ostra, kot so se 
stvari zdele svojčas.

Bo kar držalo. Zapisano se 
prebira in počasi brusiš naj-
večje osti. Pa tudi s pogledom 

nazaj sem verjetno skušal 
popraviti kakšne krivice, ki 
sem jih komu zadal s prena-
glo sodbo.

Predvsem kot urednika in 
pisca so vas velikokrat ozna-
čevali kot nepopravljivega 
pesimista, kritika ali celo 
kritizerja. Če ti kdo prosto-
dušno in odkrito nastavi zr-
calo, je gotovo neprijetno, a 
lahko koristno. Kako težko 
pa je bilo držati to zrcalo?

Od začetka zelo težko. Spr-
va je bilo neverjetno veliko 
intervencij in napadov, ki so 
sledili vsaki številki ŠN. Z leti 
se je ta preobčutljivost une-
sla in danes so zelo redki, ki 
še stresajo jezo na tak način. 
Prvih pet, šest let pa je bilo v 
tem pogledu res težkih.

V tako ozkem okolju si na 
ta način prijateljev gotovo 
ne nabiraš. Vam je bilo kdaj 
osebno hudo zaradi reakcij 
bralcev?

Priznati moram, da mi je 
velikokrat leglo na dušo. Še 
posebej, če sem zamero in 
jezo prepoznal v kom, ki ga 
osebno sploh nisem poznal 
in niti nisem vedel, s čim sem 
si grajo prislužil. Ni, ni lahko. 
Ampak sprijazniti se moraš s 
tem, da te vsi nikoli nimajo 
radi. Tisti, ki so zares tvoji, so 
prešteti na prste ene ali dveh 
rok. Morda sem bolj osovra-
žen kot povprečen Šentjur-
čan, imam pa gotovo tudi več 
pristašev kot kdo drug.

Pred časom so vas obsuli 
s hudimi očitki glede legen-
darne reševalne akcije v Sta-
rem piskru, ko ste praktično 
brez dokazov zgolj z besedo 
mrtve partizanke zasejali 
dvom v zdaj že mitično he-

rojstvo. Še vedno verjamete 
njenim besedam?

Absolutno verjamem. Len-
ko Gabrovec, ki ni bila kdor-
koli, sem srečal slučajno. Bila 
je že v poznih letih. Verjel 
sem ji, da se hoče znebiti ne-
kega bremena, neke krivde. 
Verjamem njeni zgodbi, da 
je bil vdor v Stari pisker del 
izdajstva, del sodelovanja z 
okupatorjem. Vendar je mit 
preveč usidran, da bi to moje 
pričevanje koga prepričalo. 
Še posebej, ker razen dveh 
pisem Lenke Gabrovec o tem 
nimam drugih dokumentov. 
Priznam pa svojo krivdo, ker 
se takrat, ko je še bil čas, ko je 
bila še živa, nisem dovolj po-
globil in stvari dovolj raziskal. 
A če bom imel priložnost, 
bom še vedno povedal, da 
verjamem Lenki Gabrovec.

Šentjurske novice so bile 
znane po tem, da so zelo hi-
tro v laseh z vsako oblastjo. 
Dva župana so preživele, ste 
kdaj delali bilanco, koliko 
tednov po izvolitvi rabijo, 
da vas uvrstijo na črno li-
sto? Aktualna oblast je še 
zelo sveža, tako da težav 
verjetno še ni.

Pa bodo zelo hitro. Sem 
pač navajen, da objektivno 
pogledam na stvari in jih tudi 
pokomentiram. Z vsemi smo 
dobro začeli, pa … ne bom 
rekel ravno slabo končali. Z 
vsemi se prijazno srečujemo, 
lahko spijemo tudi kavo. A se 
zavedam, da bi me kdo najra-
je utopil v žlici vode. Ampak 
to je pač del politične igre. 
Problem je tudi v tem, da 
županska oblast, ki je prav-
zaprav absolutna, vsakogar 
zelo hitro prevzame.

Kje je padla bivša občin-
ska oblast in kje se bo spo-
taknila sedanja?

Vaše vprašanje se verjetno 
nanaša le na oba župana, kaj-
ti stranke, ki so nam vladale 
v prejšnjem mandatu, so z iz-
jemo GOŠ več ali manj osta-
le »pri koritu«, ali pa se bodo 
kmalu pojavile ob njem.

Menim, da so volivci žu-
panu Tislu najbolj zamerili 
preveč lahkotno jemanje žu-
panske funkcije, tri službe 
in tri plače, takorekoč vse z 
levo roko in v službi njegovih 
osebnih interesov. Posledično 
se je zgodil splet obremenju-
jočih okoliščin, ki jih tudi naj-
bolj trdokožna politika celo 
v invalidni demokraciji težko 
zdrži. Šlo je za očitno krizo 
zaupanja.

Kriza zaupanja pa resno 
grozi tudi ekipi novega žu-
pana Diacija. Polnar in Diaci 
sta pred volitvami obljubljala 
drugačen tip občinske politi-
ke, transparentnost, vključe-
vanje civilne družbe v odlo-
čanje, preseganje zaprtosti 
strankarskih elite itd., kar pa 
bosta zelo težko uresničila. Že 
ob prvem resnejšem soočenju 
v občinskem svetu, ob zniže-
vanju komunalnega prispev-
ka, se je pokazalo, da sta ujeta 
v utečene načine odločanja, ki 
sta jih še nesrečno dogradila s 
t.i. »buldožersko demokraci-
jo«. Pa da ne bom že vnaprej 
preveč negativističen; recimo, 
da je šlo za začetniško napako 
zaradi županove mladostne 
zagnanosti oziroma zavero-
vanosti v svoj prav in da se bo 
bolje odrezal na popravnih 
izpitih, ki ga še čakajo.

In kaj vas najbolj zbode, 
ko danes pogledate svojo 
državo?

Ne boste verjeli, ampak nič 
prav posebej. Politika je odsev 
družbe in taki pač smo. Me 
je pa ob dvajsetletnici zbodla 
ena od meritev javnega mne-
nja, kjer je kar 70 odstotkov 
ljudi reklo, da je danes slabše, 
kot je bilo pred letom 90. To 
me je prizadelo in preseneti-
lo, ker sem prepričan, da ima-
mo danes kvaliteto življenja, 
ki je še nikoli doslej nismo 
imeli. Razlog, da ljudje tako 
slabo dojemajo svoj položaj, 
je po moje v socialnih razli-
kah. Ali bolje rečeno v naši 
pregovorni ›fovšiji‹.

SAŠKA T. OCVIRK
Foto: SHERPA

Šentjurčan Franc Kovač 
je upokojeni veterinar. Na 
prvih demokratičnih voli-
tvah v Sloveniji je bil izvo-
ljen za poslanca v republi-
ški skupščini, v občinski 
skupščini pa je leto dni za-
sedal predsedniško funkci-
jo, primerljivo z današnjim 
položajem župana. Pred 
slabimi 18 leti je ustanovil 
lokalni časopis Šentjurske 
novice. Bil je tudi pobudnik 
javnih debatnih večerov 
Šentjurski forum.
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»Zame to pomeni veliko 
pravno zmago, ne le za nas, 
temveč tudi za vse druge 
otroke, ki so se znašli v ta-
kšnem položaju. Odslej bo 
država za otrokove koristi 
v sodnih postopkih mora-
la storiti prav vse, da bodo 
uresničene v najkrajšem 
možnem času. V naspro-
tnem bo kaznovana z od-
škodninskimi tožbami,« 
je znani oče, Stojan Jež iz 
Velike Pirešice pri Žalcu, 
komentiral nedavno sodbo 
ljubljanskega okrožnega 
sodišča. To je dosodilo, da 
mora Republika Slovenija 
17-letni Asji Jež izplačati 
14.500 evrov odškodnine za 
vsa mučna leta dolgotraj-
nih postopkov predodeli-
tve po razvezi staršev pred 
trinajstimi leti. Šele s sodbo 
ustavnega sodišča leta 2004 
je bila Asja dodeljena oče-
tu, njena sestra Daša pa dve 
leti prej, čeprav sta to želeli 
že ob ločitvi staršev.

Kljub nizki dosojeni od-
škodnini za kršenje otroko-
vih pravic sodba za Stojana 
Ježa ter njegovi hčerki, 17-
letno Asjo in dve leti starejšo 
Dašo, pomeni veliko zado-
ščenje. »Če nekdo nekaj na-
redi narobe, naj bo za to ka-
znovan. Dekleti sta bili takoj 
za, da skupaj dokažemo, da 
je za uničeno otroštvo krivo 
sodišče in z njim država,« je 
o odločitvi za tožbo zoper 
državo pripovedoval Jež. Za 
vsako od hčerk so zahtevali 
4,1 milijona evrov. Tožbo je 
vložil preko celjskega poo-
blaščenca Boštjana Verstov-
ška, ki opozarja na prenizko 
odškodnino in napoveduje 
pritožbo zoper njo.

Obliž na uničeno 
otroštvo
Država mora za kršenje otrokovih pravic plačati 14.500 evrov odškodnine - Se-
stri Daša in Asja Jež sta za tako želeno življenje z očetom Stojanom pretrpeli 
globoke bolečine – Sodnica ravnala protipravno in ob tem napredovala

Pritožbe nad delom sodnice Pahorjeve je Jež pisal 
predsedniku celjskega sodišča, ministrstvu za pravo-
sodje, vrhovnemu sodišču in tudi sodnemu svetu, toda 
brez odgovora. Ljubljansko okrožno sodišče je zdaj 
ugotovilo, da je Pahorjeva ravnala protipravno. Sodni-
ca ljubljanskega okrožnega sodišča Mihela Mohorič 
je v sodbi ocenila, da »ravnanje sodnice ni bilo dovolj 
skrbno z vidika dolžnosti varovanja koristi mladoletne 
tožnice ter da je njeno ravnanje odstopalo od običajne 
metode dela do te mere, da ne pomeni le sodnikove 
napačne odločitve, temveč že protipravno dejanje.«

Jež je prepričan, da je bilo 
ravnanje žalskega centra za 
socialno delo, sodišča in iz-
vedencev neustrezno, prav 
tako je sodišče o zadevi, ki bi 
jo moralo rešiti prednostno, 
odločalo predolgo. Tožba 
mlajše Asje se je vlekla pet 
let, medtem ko starejša se-
stra na zadoščenje čaka že 
dobrih osem let. Njeno sod-
bo pričakujejo konec febru-
arja. Dašina odškodnina naj 
bi bila višja od sestrine, saj 
naj bi po besedah klinične 
psihologinje zaradi ravna-
nja državnih organov utrpe-
la doživljenjske čustvene in 
psihološke posledice. Daša 
je pod očetovo streho od leta 
2002, mlajša Asja je to dose-
gla dve leti kasneje.

Iz vrtca so jo 
odpeljali pod 
pretvezo
Asja je na obravnavah po-

doživljala prva tri leta življe-
nja z mamo in nato nenehna 
preseljevanja od enega k dru-
gemu staršu. Prepričljivo je 
povedala, da je stanje strahu, 
zmedenosti in negotovosti 
trajalo 5 ali 6 let. V času, ko 
so urejali njeno skrbništvo, 
je doživljala hude čustvene 
stiske in napetosti in to po-
doživljala v sanjah. Boleče 
se spominja dneva, ko so jo s 
sodnim izvršiteljem nasilno 
odpeljali iz vrtca pod pretve-
zo, da gredo na tortico in k 
babici v Ljubljano. Za takrat 
petletno Asjo in sedemletno 
Dašo se je izgubila vsaka 
sled. Stojan Jež pravi: »Takrat 
sem začel biti boj. Ko sem po 
mesecu dni odkril, na kate-
ro šolo hodita, so zahtevali 
stike pod nadzorom. To me 

je spodbudilo, da sem začel 
prebirati knjige s področja 
prava.« Takoj po vložitvi 
zahteve za razvezo leta 1998 
se je pokazalo, »da ne veljam 
nič.« Jež trdi, da je sodnica 
celjskega okrožnega sodišča 
Darja Pahor pisala po »dik-
tatu in dogovoru z materjo 
otrok«. Zahtevala je, da sta 
hčeri pri njej, da se očetu 
naloži plačevanje preživnine 
in v nadaljevanju prekinejo 
stiki z njim, ker da sta otroka 
preveč navezana nanj, zaradi 
česar ju ni moč socializirati 

v novo okolje. Prisilni izvršbi 
te začasne odredbe, ki so na 
deklicah pustile duševne, psi-
hične in čustvene bolečine, 
sta zatem sledili še dvakrat. 
Državno pravobranilstvo pa 
je pri tem ves čas trdilo, da 
je trpljenje deklic povzročila 
razveza staršev. »Sodnica je 
naredila napako, a žal ji je to 
agonijo uspelo vleči kar tri 
leta,« pravi Jež. Vmes so se ni-
zale številne pritožbe, angaži-
ranja vedno novih izvedencev 
in dopolnitve njihovih mnenj, 
kar je postopek predodelitve 

še podaljševalo. »Zanimi-
vo je, da je Pahorjeva v tem 
času napredovala na položaj 
višje sodnice, kar je povsem 
nerazumljivo glede na njene 
sporne odločitve in poteza, ki 
si je pravni sistem ne bi smel 
dovoliti,« meni Jež.

Oče v vlogi obeh 
staršev
Prelomnica mučnega 

obdobja je bila razsodba 
ustavnega sodišča pred 

devetimi leti. Spoznalo je, 
da gre v celotni zadevi za 
spolno diskriminacijo, otro-
ka pa sta bila prezrta v svo-
jih željah in koristih. »To je 
pomenilo, da sta bili hčerki 
dodeljeni meni,« se olajša-
no, kot da bi se zgodilo vče-
raj, spominja Jež. Odločitev 
jim je vlila poguma za tožbo 
proti državi, ki je povzroči-
la njuno kalvarijo. »Vprašali 
smo se, kolikšna je njuna 
vrednost in vrednost drugih 
otrok, ko zatajijo sodišča in 
sledi trpljenje, in sedaj smo 
dobili odgovor.«

Hčeri sta pridni dijakinja 
in študentka, a nekoliko 
uporniški, pove oče, kar je 
posledica nenehnega upira-
nja materi. »Ko smo živeli 
še kot družina, sem bil re-
snično njuna nadomestna 
mama,« o skrbnem previ-
janju, oblačenju, hranjenju 
ter vožnji v vrtec in šolo pri-
poveduje Jež. Iskanje pra-
vice ga je pred leti vodilo v 
ustanovitev društva Forum 
PODOS (pravica otrok do 
obeh staršev, op. p.), ven-
dar je kmalu ugotovil, da 
samo s pomočjo društva 
ne bo dosegel ničesar. »Dr-
žavo lahko strezniš šele, ko 
ji zagroziš z denarjem.« Ob 
tem Jež poziva, »da se mi 
javijo vsi, ki menijo, da jim 
je omenjena celjska sodnica 
povzročila krivico. Po mojih 
informacijah jih ni malo,« 
zaključuje eno od mnogih 
in preveč skritih zgodb star-
šev o preprosti ljubezni do 
svojih otrok.

MATEJA JAZBEC
Foto: SHERPA

Jež pravi, da je med dolgotrajnimi postopki na različne naslove poslal več deset pritožb nad delom takratne celjske okrožne sodnice Darje 
Pahor in ostal brez odgovorov.

Kljub nizko dosojeni odškodnini za kršenje otrokovih pravic sodba za Stojana Ježa ter njegovi hčerki Asjo 
(na sliki) in dve leti starejšo Dašo pomeni veliko zadoščenje.

17-letna Asja se boleče spominja dneva, ko so jo s sodnim izvršiteljem 
nasilno odpeljali iz vrtca pod pretvezo, da gredo na tortico in k babici 
v Ljubljano. Za takrat petletno Asjo in sedemletno Dašo se je izgubila 
vsaka sled. A po zaslugi očeta ne za dolgo.
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Na decembrski seji mestnega sveta je šla predlaga-
na podražitev parkiranja za stanovalce mestnega jedra 
presenetljivo gladko skozi, praktično brez pripomb sve-
tnikov. Zataknilo pa se je, ko so se stanovalci po novem 
letu odpravili po nove letne dovolilnice za parkiranje na 
Muzejskem trgu in ugotovili, da so cene kar za 560 od-
stotkov višje!

Nove cene letnih dovolilnic za parkiranje na Muzejskem trgu se zdijo stanovalcem starega mestnega jedra 
občutno previsoke. S 25 so poskočile kar na 140 evrov. »Nič nimamo proti, da Muzejski trg zaprejo za 
promet, o čemer razmišljajo na občini. Mi si želimo le, da bi lahko parkirali nekje v bližini in po dostopnih 
cenah,« pravijo.

Je kdo izgubil 
kompas?
V Celju cene letnega parkiranja za stanovalce starega me-
stnega jedra tudi do 560 odstotkov višje – Gosposka ulica 
3 na nogah

skem trgu in na parkiriščih 
pri Tkanini, v Mestnem par-
ku in na železniški postaji 
plačali vsega 25 evrov. S 1. 
januarjem letos pa so cene 
občutno poskočile. Za koli-
ko, je odvisno od zasedeno-
sti parkirišča, kar pomeni, da 
so parkirna mesta na najbolj 
zasedenih parkiriščih naj-
dražja. Tako letna dovolilni-
ca za uporabo parkirišča pri 
Tkanini in v Mestnem parku 
po novem stane 50 evrov, za 
parkirišče na železniški po-
staji 80, na Aškerčevi 120 ter 
na parkiriščih Spodnji grad 
in Muzejski trg 140 evrov.

Stanovalci še brez 
dovolilnic
Kot so pojasnili na Mestni 

občini Celje, se lahko stano-
valci starega mestnega jedra 
sami odločijo, kje in po ka-
kšni ceni bodo parkirali. A 
to stanovalcem Gosposke 
ulice ni ravno v tolažbo, saj 
so ostala parkirišča, kjer je 
parkiranje cenejše, od sta-
rega mestnega jedra precej 
oddaljena. »V mestnem jedru 
živi veliko starejših ljudi, 
ki težko hodijo. Zdaj si pa 
predstavljajte, da morajo do 
svojega avtomobila pešačiti 
deset ali več minut. Muzej-
ski trg nam je zelo ustrezal, 
a zdaj so cene tam občutno 
previsoke,« opozarja Ivan 
Kovačec, stanovalec iz Go-
sposke ulice 3. Kot dodaja, 
stanovalci novih dovolilnic 
zaradi tako občutne podraži-
tve še niso kupili. »Če imamo 
srečo, da najdemo prostor, 
parkiramo na dvorišču, si-
cer se vsak znajde po svoje. 
Ampak tako v nedogled ne 
more biti,« je nezadovoljen. 
Enako razočarani so tudi 
ostali stanovalci Gosposke 
ulice 3. »Ne moremo spreje-
ti, da se v teh kriznih časih 
lahko nekdo (predlagatelj) 
brez predhodnih posvetov, 
vsaj z mestno četrtjo, odlo-
či o tako drastičnem dvigu 
cene za dovolilnice. Še težje 
pa je razumeti namen tega, 
saj smo prepričani, da smo 
vsi prebivalci iste mestne ob-
čine ter smo tako upravičeni 
do enakih pogojev bivanja,« 
navajajo.

Vodja občinskega oddelka 
za okolje in prostor Roman 
Kramer je pojasnil, da so bili 
navedeni cenovni ukrepi po-
trebni zaradi prezasedenosti 
parkirišč v mestnem jedru, 
zlasti v dopoldanskem času. 
»V mestno jedro prihajajo vsi 
občani. Pri čemer je malce 
nerodno, če celo parkirišče v 
mestnem jedru zasedejo sta-
novalci, obiskovalci pa nima-
jo kam parkirati. Zato smo 
želeli najbolj zasedena par-
kirišča razbremeniti s povi-
šanjem cen. Kljub podražitvi 
stanovalci starega mestnega 

jedra za letno uporabo par-
kirišča še vedno plačajo le 
10–30 odstotkov redne cene. 
Naj za primerjavo omenim, 
da je za zaposlene v mestu 
in vse ostale cena mesečnega 
parkiranja v II. coni 40 evrov, 
kar na leto znese 480 evrov. 
Se pa zavedam, da je vsem 
težko ustreči. Problema mi-
rujočega prometa v mestu se 
na občini zavedamo, pri če-
mer menimo, da tako pereč 
vendarle ni. Trenutno smo 
v nekem prehodnem obdo-
bju. V bodoče nameravamo 
za Knežjim dvorcem zgraditi 
podzemne garaže, kjer bodo 
vsi prebivalci mestnega jedra 
lahko parkirali po ugodnih 
cenah in blizu svojega doma. 
Muzejski trg pa nameravamo 
zapreti za promet.«

Na očitke, da stanovalcev 
mestnega jedra nihče nič ni 
vprašal ali jih vsaj obvestil 
o podražitvi, Kramer odgo-
varja: »Morda bo slišati ne-
sramno, ampak tudi mene 
nihče ne vpraša, ko podraži-
jo bencin. Tudi jaz bi se raje 
vozil ceneje.«

Živeti v mestnem 
jedru vse prej kot 
privilegij
Stanovalci mestnega jedra 

opozarjajo še na nekatere 
druge težave. »Življenje v 
mestnem jedru postaja vse 
manj prijetno. Na slabšem 
smo, kar se tiče parkiranja, 

nočnega miru, problemi so 
s funkcionalnimi zemljišči. 
Poznam ljudi, ki so stanova-
nja v jedru prodali ali oddali 
v najem, sami pa se preselili 
na obrobje. Prvi pogoj za oži-
vljanje mestnega jedra je, da 
je to naseljeno in da v njem 
živijo zadovoljni ljudje. Da 
bo naseljeno, pa je potreben 
določen bivanjski standard, 
infrastruktura, kamor sodi-
jo tudi parkirišča – varna in 
ekonomsko sprejemljiva. Če 
bodo stanovalce z ukrepi, 
kot so do dveh ponoči odpr-
ti gostinski lokali, izgnali iz 
mesta, potem ne vem, kako 
bo mestno jedro živelo,« 
opozarja Ivan Kovačec. In 
dodaja: »Zaposlenim na ob-
čini očitno ni pomembno, 
kako se stanovalci počutimo 
v tem slavnem mestnem je-
dru. Večinoma smo lastniki 
stanovanj in plačujemo vse 
prispevke. Ko bi bilo treba, 
da nas kdo zaščiti in tudi nam 
da prav, pa ni nikogar.«

Da je oživljanje mesta za-
čaran krog, se strinja tudi Ro-
man Kramer. Je pač tako, da 
si stanovalci želijo eno (mir, 
zasebnost …), obiskovalci pa 
nekaj povsem drugega (ži-
vahen mestni vrvež, dolgo v 
noč odprte lokale …). Najti 
rešitev, s katero bodo zado-
voljni vsi, pa je zelo težko, 
morda celo nemogoče.

BOJANA AVGUŠTINČIČ
Foto: SHERPA

Zlasti ogorčeni so stano-
valci Gosposke ulice 3, ki so 
že spisali peticijo in zbrali 
podpise stanovalcev me-
stnega jedra za znižanje cen 
letnih dovolilnic. Vse skupaj 
so nato naslovili na župana, 
pristojne občinske službe in 
stranke, ki so zastopane v 
mestnem svetu. Stanovalci 

želijo, da bi pristojni »po-
novno trezno premislili, ali 
je pri tej odločitvi (podražitvi 
cen parkiranja, op. p.) kdo 
povsem izgubil kompas ali 
je prišlo do gole računske 
napake«.

Spomnimo, da so stanoval-
ci mestnega jedra doslej za 
letno parkiranje na Muzej-

Stanovalec Gosposke ulice 3 Ivan Kovačec opozarja, da je življenje v 
mestnem jedru vedno bolj neprijetno. »Na slabšem smo, kar se tiče 
parkiranja, nočnega miru in še česa,« pravi.

Celjska porodnišnica je v akciji Pomagajmo novorojenč-
kom, ki sta jo organizirala Duracell in Mercator, včeraj 
dobila donatorsko opremo v vrednosti deset tisoč evrov. 
Tako imajo zdaj dve novi ogrevani posteljici za novoro-
jenčke, pulzni oksimeter in lučko za fototerapijo.

Celjska porodnišnica do nekaj 
novih aparatov

Z leve: vodja projekta Janez Novak iz Orbica in v. d. izvršne direktorice UBS Tehnika v Mercatorju Saša 
Grm, ki sta predala donacijo, direktor Splošne bolnišnice Celje mag. Marjan Ferjanc in predstojnik gine-
kološko-porodniškega oddelka prim. Vladimir Weber

pulznim oksimetrom spre-
mljajo nasičenost krvi s kisi-
kom, lučko za fototerapijo pa 
uporabljajo pri zdravljenju 
novorojenčkov z zlatenico. 
Vso to opremo v celjski poro-
dnišnici sicer že imajo, ven-
dar jo je treba tudi obnavljati. 
»Naša porodnišnica z 2.166 
porodi v lanskem letu potre-
buje precej opreme, zato je 
ta donacija zelo dobrodošla. 
Mi bomo te aparature kori-
stno uporabili. Lahko zago-
tovim, da bo osebje z njimi 
ravnalo kot dober gospodar 
in da bodo naši novorojenč-
ki s tem deležni še boljše 
oskrbe,« je dejal predstojnik 
ginekološko-porodniškega 
oddelka Splošne bolnišnice 
Celje prim. Vladimir Weber, 
dr. med.

ŠK
Foto: SHERPA

Ogrevani posteljici sta na-
menjeni novorojenčkom, ki 

se rodijo prezgodaj ali imajo 
premajhno telesno težo. S 
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Do 7. februarja bo na obči-
ni in na njeni spletni strani 
razgrnjen podroben pro-
storski načrt za navezoval-
no cesto Dramlje–Šentjur in 
vodni zadrževalnik Črnoli-
ca. Temu, da Šentjur obvoz-
nico, ki ga bo rešila večjega 
dela tovornega tranzitnega 
prometa, nujno potrebuje, 
ne ugovarja nihče. Prav tako 
pa je še vedno nihče noče 
pred svojim pragom.

Postopek umeščanja nove 
trase so v preteklih letih spre-
mljali različno obarvani pre-
dlogi, ki jim je bilo skupno le 
to, da so interesi domačinov 
in ekonomske računice osta-
jali vsak na svojem bregu. 
Občina je marca lani za oba 
projekta sprejela potrebne 
spremembe in dopolnitve 
aktov in tako pripravila prav-
no podlago za nadaljevanje 
postopkov.

Kot so zapisali na občinski 
spletni strani, dobrih osem 

Bo šla cesta 
vseeno čez 
Kameno?
Postopki z umestitvijo navezovalne ceste se nadaljujejo 
– Sporna ostaja kamenska dolina – Kako burna bo javna 
razprava 26. januarja?

kilometrov dolga cestna tra-
sa »ne predvideva rušenja 
stanovanjskih stavb ali go-
spodarskih poslopij in se v 
čim večji možni meri izogiba 
naseljem, s čimer se bistveno 
zmanjšajo morebitni neugo-
dni vplivi zaradi onesnaženja 
zraka in obremenitev s hru-
pom. S poteki mimo naselij 
se cesta izogne tudi vsem ob-
močjem kulturne dediščine. 
Trasa je v prostor umeščena 
tako, da ne ruši naravnega 
ravnovesja, ohranja koridor-
je za gibanje živali in s po-
segi na kmetijska zemljišča 
ne vpliva bistveno na njeno 
rabo«. Za izgubljena kmetij-
ska zemljišča bodo zagotovili 
nadomestno zemljo.

Z vsem omenjenim se niti 
slučajno ne strinjajo pred-
stavniki Civilne iniciative 
Kameno, ki prav tej trasi že 
od vsega začetka naspro-
tujejo. Cesta po sredini Ka-
menskega potoka bi namreč 

pomenila usoden udarec za 
nekaj tamkajšnjih kmetij, za 
večino prebivalcev pa bi bi-
stveno poslabšala kakovost 
življenja. Kot nam je zagotovil 
Andrej Janežič, njihova sta-
lišča ostajajo nespremenjena. 
»Predlagana trasa je za nas 
sprejemljiva samo vkopana 
pod zemljo,« je karikiral zdaj 
edino preostalo možnost. Zdi 
se, da zanje bolj ugodna, ki 
bi tekla po gozdnem obron-
ku nad dolino, zaradi cene 
pod črto nikoli ni bila resno 
upoštevana. »Ne vemo točno, 
kaj sploh pričakujejo od nas, 
vendar se bomo javne razpra-
ve vsekakor udeležili in do 
konca roka znova pisno pre-
dali svoje pripombe.« O raz-
lastitvah kot skrajni možnosti 
menda ne razmišljajo.

V nehvaležnem položaju 
se je tako znašel šentjurski 
župan mag. Marko Diaci. 
Prebivalci Kamena so ga 
na volitvah množično pod-

Del predvidene trase navezovalne ceste

Izbrana trasa navezovalne ceste gre od priključka AC Dramlje, se preko redko pose-
ljenega območja spusti v dolino Kozarice, ki jo prečka z 280 m dolgim viaduktom, in 
se nato globoko vkoplje v greben Kozarice. Zatem doseže dolino Kamenskega potoka. 
Po dolini je trasirana izmenično po vzhodnem in zahodnem obrobju, na določenih 
mestih tudi v sredini doline. Pred izstopom iz doline se naselju Bezovje izogne s 130 
m dolgim predorom. Sledi spust v široko dolino Slomščice in Voglajne, kjer prečka 
potok Slomščico z 240 m dolgim viaduktom in se nadaljuje z nadvozom dolžine 150 
m, s katerim prečka železniško progo Celje–Maribor in vodotok Voglajna. Nato se v 
nasipu usmeri proti jugu po ravninskem delu in se priključi na regionalno cesto proti 
Podsredi na jugovzhodnem robu naselja Črnolica.

Krajani Kamena se s cesto po sredini njihove doline nimajo namena sprijazniti.

prli prav zaradi obljube, da 
bodo slišani in upoštevani. 
Na drugi strani pa je nave-
zovalna cesta eden njegovih 
kronskih in za Šentjur naj-
bolj potrebnih projektov. »S 
sprejetjem podrobnega pro-
storskega načrta bo občina 
poskrbela za vse potrebno 
za nadaljevanje aktivnosti 
v zvezi z odkupom zemljišč 
in gradnjo ceste. Oboje je v 
pristojnosti države. Ko bomo 

dobili pripombe glede trase, 
se bomo do njih opredelili, 
vsekakor pa je predlagano 
traso možno optimizirati,« 
je povedal Diaci in dodal, da 
se je o tem pogovarjal tudi s 
prometnim ministrom Vlači-
čem, ki mu je zagotovil vso 
podporo.

Po najbolj gladkem in opti-
mističnem scenariju bi lahko 
promet po navezovalni cesti 
menda stekel že leta 2014. 

Če bodo morali izbirati novo 
traso, bo to po nekaterih oce-
nah zadevo oddaljilo za pet 
ali celo deset let. A prebivalci 
Kamena na vzbujanje občut-
ka krivde »ne padajo«. Kot so 
dejali, so že čisto na začetku 
vseh postopkov jasno in gla-
sno povedali, da predlagana 
rešitev zanje ni in nikoli ne 
bo sprejemljiva.

SAŠKA T. OCVIRK
Foto: GrupA (arhiv NT)
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Podjetje Fit media je izdalo 
dve novi okoljski publikaciji. 
Prva je učbenik Varstvo oko-
lja avtorice dr. Jane Sterže 
ter druga strokovni zbornik 
Odpadki v Sloveniji.

Učbenik Varstvo okolja je 
prvi v Sloveniji s tega podro-
čja in zapolnjuje veliko vrzel 
v slovenskem izobraževalnem 
sistemu. Na 178 straneh v 16 
poglavjih interdisciplinar-
no obravnava izobraževalne 
vsebine za stopnjo srednješol-
skega izobraževanja. Zanimiv 

O varstvu okolja in 
odpadkih v Sloveniji

je tudi za programe naravo-
varstvenikov in za študente 
več študijskih programov s 
področja okolja. Posebna vre-
dnost učbenika je po besedah 
urednika Jožeta Volfanda 
njegova didaktičnost in me-
todičnost. »Dijakom oziroma 
študentom nalaga razisko-
valne naloge in jih vabi h kri-
tičnemu opazovanju, kaj se 
dogaja v okolju. Prav tako jih 
usmerja k praktični uporabi 
znanj in ne ostaja le na ravni 
teorije. Številne fotografije in 

risbe pa zaokrožujejo likovno 
in oblikovalsko podobo učbe-
nika, « pravi Volfand.

Strokovni zbornik Odpadki 
v Sloveniji pa na 250 straneh 
celovito razčlenjuje v tem 
trenutku največji okoljski 
problem Slovenije. Vsebina 
zbornika izpostavlja bistvena 
vprašanja pri ravnanju z od-
padki v Sloveniji: zakonodaj-
ni okvir ravnanja z odpadki 
v EU in Sloveniji s številnimi 
podatki, nove usmeritve in 
okoljske cilje, ravnanje z od-

padki v Sloveniji, pri čemer 
je zanimiv kritičen prikaz 
ravnanja z ločenimi frakcija-
mi, ter poglavje o okoljskem 
menedžmentu in vzposta-
vljanjem eko industrijskih 
sistemov. Strokovni zbornik 
zaokrožujejo primeri praks v 
Sloveniji, kako podjetja uspe-
šno iščejo ali uvajajo zlasti 
različne možnosti reciklaže 
odpadkov.

Fit media je učbenik Varstvo 
okolja izdala v sodelovanju s 
Centrom RS za poklicno in 
strokovno izobraževanje, izšel 
je v nakladi 800 izvodov in v 
zbirki Zelena Slovenija. Letos 
načrtuje še izdajo treh učbe-
nikov: Gospodarjenje z odpa-
dnimi vodami, Okoljevarstve-
ne tehnologije ter Materiali in 

okolje, vse za program oko-
ljevarstveni tehnik. Zbornik 
Odpadki v Sloveniji pa je iz-
šel v sodelovanju z regijskimi 

centri za ravnanje z odpadki 
Celje, Ljubljana, Novo mesto 
in Puconci.

BA

But prevzel 
vodenje uprave

S sklepom vlade je Darko But, nekdanji vodja celjske 
izpostave, od včeraj vršilec dolžnosti generalnega direktorja 
Uprave RS za zaščito in reševanje. Dosedanjega generalnega 
direktorja mag. Borisa Balanta je namreč ministrica Ljubica 
Jelušič imenovala za državnega sekretarja na ministrstvu za 
obrambo. V tem ministrstvu je bil But, ki je bil v ospredju 
po poplavah, ki so leta 2007 pustošile po Celjskem, doslej 
sekretar, v. d. pa bo do imenovanja novega prvega moža 
URSZR. US
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V družbi Simbio so v za-
dnjem letu zabeležili 47-od-
stotni porast količin ločeno 
zbranih odpadkov (embala-
že, stekla, papirja in biolo-
ških odpadkov), medtem ko 
je bil v zadnjih dveh letih ta 
porast kar 71-odstoten. Ra-
zlog za tako visoko poveča-
nje je po besedah direktorja 
Marka Zidanška predvsem 
v ločenem zbiranju odpa-
dne embalaže po t. i. siste-
mu »od vrat do vrat«. Lani 
so je v prvih devetih mese-
cih zbrali kar 778 ton, kar 
je skoraj štirikrat več kot v 
enakem obdobju leto prej, 
ko se je embalaža večinoma 
zbirala samo na ekoloških 
otokih.

Cilje ravnanja s komunalni-
mi odpadki, ki jih narekujeta 
evropska in slovenska zako-
nodaja, so v družbi Simbio 
vzeli zelo resno. Ne le, da vse 
odpadke, ki jih zberejo na te-

Žalski župan Janko Kos 
je v torek gostil novinarje 
in urednike na ponovole-
tnem sprejemu. Ob tem je 
poudaril zlasti dobro sode-
lovanje z lokalnimi novi-
narji, ki so v primerjavi z 
ostalimi kolegi bolj očitno 
podvrženim pritiskom la-
stnika, za katerega delajo. 
Kljub slovesnemu ozračju 
pa se je posvetil aktualnim 
dogajanjem v občini.

Kos se tako ni mogel 
izogniti »podedovanim« 
težavam, povezanim s ko-
munalnima naložbama, to 
je z gradnjo kanalizacije in 
obratovanjem posodobljene 
čistilne naprave v Kasazah. V 
začetku prihodnjega meseca 
naj bi Občina Žalec končno 
objavila razpis za izbor izva-
jalca, ki bi v enem mesecu 

Za večjo 
varnost otrok

Malčki vrtcev Občine Žalec so prejeli odsevne brez-
rokavnike, ki jih bodo lahko nosili na sprehodih in 
tako v krajših zimskih dneh, ko je vidljivost dodatno 
zmanjšana, opozarjali voznike na večjo previdnost.

Gre za donacijo NLB Vita, življenjske zavarovalnice, ki je 
podarila 4.700 vidnih brezrokavnikov malčkom v 120 vrtcih 
po Sloveniji. S tem želi prispevati k večji varnosti predšolskih 
otrok na sprehodih in na ta način zagotavljati njihovo večjo 
opaznost pri voznikih. Malčki že poznajo lutkovno igrico 
Vito in Svit, katere glavni junak je maskota NLB Vite - malček 
Svit, ki na enostaven in otrokom prijazen način pripoveduje 
o različnih vidikih varnosti v našem vsakdanu.

»Prepričani smo, da s tovrstnimi družbeno odgovor-
nimi aktivnostmi lahko dodamo košček v mozaiku, ki 
zagotavlja dodatno varnost najmlajšim in tudi njihovim 
družinam,« je ob izročitvi vidnih brezrokavnikov povedal 
Marijan Brdnik, vodja žalske poslovalnice NLB, Podru-
žnica Savinjsko-Šaleška.

AB

Ločeno zbiranje 
odpadkov v porastu
Do leta 2020 želijo zbrati najmanj polovico odpadkov ločeno – Globe za kršitelje

V Simbiu so lani zbrali 39 ton nevarnih odpadkov, predlani pa 31 ton. 
»Akcijo zbiranja nevarnih odpadkov bomo na pobudo občanov priho-
dnje leto organizirali pretežno v popoldanskem času, trajala pa bo dlje 
časa, « napoveduje direktor Simbia Marko Zidanšek.

Do sredine leta namerava 
Simbio z rumenimi zaboj-
niki za embalažo opremiti 
vsa gospodinjstva v 12 ob-
činah, kjer opravlja javno 
službo zbiranja in odvoza 
odpadkov.

Med vsemi ločeno zbranimi odpadki je celjski Simbio 
najmanjši porast v zadnjem letu zaznal na področju odpa-
dnega papirja. Razlog za to je po mnenju direktorja Marka 
Zidanška v dejstvu, da se na podeželju veliko papirja upo-
rabi kot kurivo, pa tudi v tem, da papir zbirajo tudi drugi 
zbiratelji (Dinos, Surovina, Saubermacher). Ker je kljub 
temu med mešanimi komunalnimi odpadki opaziti še ve-
liko papirja, na Simbiu razmišljajo o poskusnem zbiranju 
odpadnega papirja po sistemu »od vrat do vrat«.

renu, obdelajo v prvem regio-
nalnem centru za ravnanje z 
odpadki v tem obsegu v Slove-
niji, temveč so z naložbami v 
ločeno zbiranje odpadkov po-
večali zbrane količine le-teh z 
devet na 23 odstotkov. Do leta 
2020 želijo zbrati najmanj 50 
odstotkov odpadkov ločeno. 
To nameravajo med drugim 

doseči z opremljanjem go-
spodinjstev z dodatnimi za-
bojniki, osveščanjem ljudi, da 
je treba odpadke ločevati že 
v gospodinjstvih, ter nenaza-
dnje tudi s sankcioniranjem. 
»V tem letu bomo mestnemu 
svetu predlagali spremembo 
občinskega odloka o ravnanju 
z odpadki, tako da bomo po 

zgledu Ljubljane in še nekate-
rih drugih lokalnih okolij tudi 
lahko sankcionirali občane, ki 
ne bodo ločevali svojih odpad-
kov. Seveda bomo najprej opo-
zarjali, če to ne bo zaleglo, pa 
bo mestni redar izrekel globo, 
« napoveduje Zidanšek. Kako 
bo to sankcioniranje izvedlji-
vo v blokovskih naseljih, kjer 
imajo uporabniki skupne za-
bojnike in je težko ugotoviti, 
kdo vanje ne odlaga pravih 
odpadkov, pa je že drugo 
vprašanje.

Celjsko podjetje Simbio 
zagotavlja celovito ravnanje 
z odpadki – javno službo zbi-
ranja in odvoza odpadkov – v 
12 občinah Savinjske regije 
ter predelavo in obdelavo 
odpadkov v Regijskem cen-
tru za ravnanje z odpadki 
Celje za 250.000 občanov iz 
24 občin Savinjske regije. V 
nekaterih občinah je slišati 
pritožbe, da je obdelava od-
padkov v celjskem regijskem 
centru draga. Direktor Sim-
bia Marko Zidanšek te očitke 
zavrača: »Samo center v Pu-
concih je delno primerljiv s 
celjskim. Tam so cene precej 
višje kot v Celju. Vedno sem 
poudarjal, da je naš center 
stroškovno učinkovit. Tudi 

Žalski »nahrbtnik« ob začetku 
leta

dokončal leto trajajoči pro-
jekt. Razpisno dokumen-
tacijo, ki jo morata potrditi 
okoljsko ministrstvo in vla-
dna služba za lokalno samo-
upravo, so Žalčani kot nosilci 
projekta morali kar trikrat 
dopolniti in popraviti. »Gre 
za bojazen, da ne bi dvakrat 
plačevali opravljenih del. To, 
kar smo plačali Vegradu, ne 
sme biti predmet plačila dru-
gemu, novemu izvajalcu,« 
pojasnjuje Kos. Podizvajalci 
so se zaradi neplačanih ter-
jatev znašli v stečajni masi 
velenjskega podjetja, trkajo 
tudi na občinska vrata (o nji-
hovih težavah smo pisali v 
eni od lanskih številk, op. p). 
Dokončanih je 98 odstotkov 
del, še vedno pa manjkajo 
manjši odseki na črpališčih 
v sosednjih občinah. CPM prosi za 

bančno posojilo
Likvidnostne težave so 

načele tudi Cestno podjetje 
Maribor (CPM), ki upravlja 
z osrednjesavinjsko čistilno 
napravo v Kasazah. Sredin, 
že drugi po vrsti, sesta-
nek predstavnikov CPM, 
spodnjesavinjskih občin, 
družbe DDC in Javnega ko-
munalnega podjetja Žalec 
ponovno ni prinesel dokonč-
nih odločitev o nadaljnjem 
obratovanju in upravljanju s 
čistilno napravo v Kasazah. 
CPM je zaprosilo za teden 
časa, ko bodo v podjetju 
skušali prejeti bančno po-

sojilo za odplačilo nastalih 
dolgov in dokončanje del na 
čistilni napravi. V primeru, 
da bo podjetje prejelo po-
sojilo za nakup opreme in 
dokončalo dva odstotka 
manjkajočih del na čistilni 
napravi, bo Občina Žalec v 
60 dneh podjetju poravnala 
dolg v višini 330 tisoč evrov. 
Toliko namreč znašajo 
manjkajoča opravljena dela, 
ki jih mora občina kot inve-
stitor komunalne naložbe s 
pomočjo kohezijskih sred-
stev plačati izvajalcu del. 
Če mariborskemu cestarju 
do prihodnjega petka ne 
bo uspelo pridobiti zaupa-

nja bank, bodo po besedah 
Kosa s podjetjem dokončno 
prekinili pogodbo in objavi-
li razpis za novega izvajalca 
del. Podjetje je nezmožno 
plačevati podizvajalce, zato 
na napravi trenutno opravlja 
le nujna obratovalna dela. 
»Povzroča se poslovna ško-
da in ogroženo je poskusno 
obratovanje,« pravi Kos. Za-
radi neplačevanja električne 
energije je Elektro Celje pod-
jetju zagrozilo z odklopom 
elektrike. To bi lahko pov-
zročilo ekološko katastrofo, 
saj obstaja nevarnost, da bi 
se odplake nekontrolirano 
izlile v Savinjo. Neporavnan 

dolg za elektriko znaša 14 ti-
soč evrov, ki bo najverjetne-
je breme spodnjesavinjskih 
občin, vključenih v projekt 
nadgradnje čistilne napra-
ve. S komunalno naložbo 
zamujajo pol leta, kar pa 
zaenkrat še ne ogroža pri-
dobivanja evropskih in dr-
žavnih sredstev.

Kos se ni mogel izogniti 
tudi štiri leta trajajoči »pa-
pirologiji« za gradnjo doma 
starejših, ki se zaradi po-
manjkanja sredstev in po-
polnitve zmogljivosti v regiji 
odmika za nedoločen čas. Že 
kmalu bo občinsko upravo 
vodil nov direktor. Na mesto 
dosedanjega Jožeta Goliča 
se je doslej prijavilo šest 
kandidatov, izbor pa naj bi 
bi znan čez nekaj dni. Obeta 
se tudi menjava načelnikov 
oddelkov na področju okolja 
in prostora ter gospodarskih 
in negospodarskih dejavno-
sti.

MATEJA JAZBEC
Foto: TT

glede na obseg dela, na 
ekonomijo obsega, sem v to 
prepričan. Ekonomija obse-
ga tudi pokaže, da je lahko 
strošek v večjem centru niž-
ji kot v manjših centrih, pri 
čemer je cena za vseh 24 ob-
čin, ki prepuščajo ravnanje z 
odpadki regijskemu centru 
v Celju, v skladu s pogodbo 

enaka. « Simbio po besedah 
Zidanška tudi ne predvideva 
nobene podražitve.

Sicer naj bi imeli lani ob 
koncu leta 14 milijonov 
evrov prihodkov, kar je za 
pet milijonov boljši rezultat 
kot leto prej.

BOJANA AVGUŠTINČIČ
Foto: SHERPA

Žalski župan Janko Kos se na ponovoletnem sprejemu za novinarje ni mogel izogniti aktualnim temam v občini.

»Počutim se kot voznik 
lokalnega avtobusa, na ka-
terega so vstopili potniki z 
željo priti na cilj. Zavedati 
se moramo, da bo avtobus 
kdaj potrebno odpeljati tudi 
na kakšen servis.«

»O Hildi se mi kdaj pa kdaj 
tudi sanja.«

Žalski župan Janko Kos o 
svoji županski vlogi in o pro-
padlem poslu z Vegradom 
glede gradnje kanalizacije v 
Spodnji Savinjski dolini

IZJAVI 
TEDNA
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Na prvi pogled so povsem 
običajni najstniki oziroma 
otroci: komunikativni, 
odprti, prilagodljivi, raz-
igrani. Zadnja stvar, ki ti 
ob snidenju z njimi pade 
na pamet, je, da so te si-
joče in vedoželjne očke v 
najnežnejših in najobču-
tljivejših mesecih ali letih 
svojega življenja doživele 
najhujše grozote, ki si jih 
človeški um lahko zamisli. 
Mnoge med njimi v spanju 
še vedno preganjajo vojne 
grozote.

»Njihove preteklosti ne 
moremo spremeniti, lahko 
pa jim polepšamo sedanjost 
in jim omogočimo dostojno 
prihodnost,« so pomislili 
v celjskem društvu Klub 
modrosti in se odločili, da 
stotim otrokom iz BiH omo-
gočijo letovanje na Celjski 
koči. Prva skupina otrok, 
starih med 10 in 16 let, je v 
Celje pripotovala v ponede-
ljek, naslednja bo na vrsto 
prišla v začetku julija. Med 
krompirjevimi počitnicami 
prihodnje šolsko leto pa jim 
bo obisk vrnilo približno de-
set celjskih otrok.

Večina teh fantov in deklet 
je med vojno v BiH ostala 
brez staršev, svojcev, domov. 
Ko je zdaj že pokojni duhov-
nik Slavko Barbarič videl te 
otroke, v kakšnih razmerah 
živijo, je sklenil, da bo poskr-

V Šmarju pri Jelšah je bila 
v začetku tedna prva redna 
seja Društva Radio Šmarje 
pri Jelšah. Društvo si priza-
deva, da bi v kraju ustano-
vili novo radijsko postajo. 
Ustanavljati so ga začeli 
jeseni, po preselitvi sedeža 
šmarskega radia Štajerski 
val v Šentjur, ki je šmarske 
in druge obsoteljske in koz-
janske občane ogorčila.

»S preselitvijo je bilo nareje-
ne veliko škode Kozjanskemu 
ter okoliškim občinam,« je v 
uvodu približno dvajsetim 
zbranim udeležencem prve 
redne seje povedal predse-
dnik Društva Radio Šmarje 
pri Jelšah Slavko Javorič, 
ki ugotavlja, da je Štajerski 
val še vedno prijavljen ter 
registriran na starem naslo-
vu v Šmarju pri Jelšah. Da 

Otroci iz BiH so morali svoje otroštvo zamenjati za trpljenje, strah in pomanjkanje. Da bi jim polepšali življenje, so jim v društvu Klub modrosti 
omogočili 6-dnevni tabor na Celjski koči.

Za lepše sanje otrok, ki 
jih je vojna oropala sreče
Na Celjski koči na 6-dnevnem taboru 42 otrok iz Bosne in Hercegovine

bel zanje. Tako se je rodila 
ideja o postavitvi otroške 
vasi v mestu Bijakovići pri 
Međugorju. V otroški vasi z 
imenom Majčino selo (Ma-
mina vas) je v sedmih dru-
žinskih hišah nastanjenih od 

50 do 60 otrok. Zanje skrbijo 
redovnice. V skupnost sprej-
mejo vsakega otroka, zapu-
ščenega ali živečega globoko 
pod življenjskim minimu-
mom, ne glede na njegov 
nacionalni predznak. Otroci 

iz Majčinega sela obiskujejo 
OŠ v Bijakovićih.

»Ravnatelj šole Veselko 
Pehar nam je prikazal ma-
terialno in psihično stanje 
mnogih otrok, živečih na 
tem območju. Člani našega 

kluba smo od leta 2002 kar 
štirikrat obiskali Majčino 
selo in tem otrokom nudi-
li pomoč v obliki oblačil, 
podarili smo jim tudi nekaj 
igrač. Za leto 2011 pa smo 
sprejeli odločitev, da otroke 

iz Majčinega sela in otroke 
po priporočilu ravnatelja 
Veselka Peharja povabi-
mo na 6-dnevni tabor na 
Celjsko kočo,« pripoveduje 
vodja projekta in predse-
dnica Kluba modrosti Eri-
ka Hartman. Kot dodaja, 
želijo s taborom otrokom, 
ki so zaradi grozot vojne 
ostali brez staršev, ki živi-
jo v neurejenih družinskih 
razmerah ali materialnih 
pomanjkljivostih in drugih 
nestabilnostih, omogočiti 
doživeti tisto, česar jim naj-
bolj primanjkuje: toplino 
človeških odnosov.

In te med šestdnevnim 
bivanjem na Celjski koči re-
snično ni manjkalo. Otroci 
so uživali na snegu, kolikor 
ga je še ostalo, ter spoznava-
li lepote narave in pestrost 
kulture. Njihova animatorka 
Alja Vrečko je zanje pripravi-
la tudi različne delavnice, na 
katerih so se s pomočjo igre 
sprostili in se še bolje spozna-
li. Spoznavali so tudi lepote 
Slovenije. V sredo so odšli na 
izlet na Brezje in Bled, kjer so 
se udeležili maše in se pope-
ljali okrog jezera. Včeraj so se 
v Don Boskovem centru na 
Hudinji družili s celjskimi 
vrstniki in tkali nove prija-
teljske vezi. Danes jih čakajo 
še ogled Celja in spoznavanje 
domovanja grofov Celjskih ter 
zabavno-poslovilni večer, ko 
bodo strnili prijetna dožive-
tja z enotedenskega bivanja v 
Sloveniji. Jutri se bodo boga-
tejši za nepozabno izkušnjo 
vrnili proti Majčinemu selu. 
Upajmo, da bo vse, kar so v 
tem tednu lepega doživeli v 
Sloveniji, pripomoglo k njiho-
vim lepšim sanjam in srečnej-
šemu življenju.

BOJANA AVGUŠTINČIČ
Foto: TimE

Nikoli se ne bodo sprijaznili
Šmarčani se trudijo ustanoviti nov radio – Jim bo uspelo?

je Šmarje pri Jelšah izgubilo 
pomembno ustanovo, po ka-
teri so ga prepoznavali blizu 
in daleč, so se strinjali tudi 
drugi navzoči.

Razpisa za podelitev fre-
kvenc v zadnjih letih ni bilo, 
je izvedel predsednik Javorič, 
ki spoznava, da so v ozadju 
interesi kapitala, a tudi po-
litike. Zbrani v društvu tako 
računajo med drugim na po-
litične botre. »Bolje je vsaj ne-
kaj storiti, tudi če brcnemo v 
temo,« je bil na seji odločen 
Javorič ter dejal, da bo prido-
bitev frekvence eden najtrših 
orehov, ki jih bo treba streti v 
naslednjem obdobju. Društvo 
se bo prav tako pozanimalo, 
kako je z obstoječo frekvenco 
Štajerskega vala, ki je bila po 
njegovem vedenju podeljena 
kraju Šmarje pri Jelšah. S po-

močjo pravnikov jo bo skušalo 
pridobiti nazaj. Za blagajnika 
društva je bil imenovan Jože 
Cerovšek, župan Jože Čakš 
je novemu društvu ponudil 
prostor v Skazovi hiši v sre-
dišču trga. Pristopne izjave za 
članstvo v društvu, kjer znaša 
članarina pet evrov, je podpi-
sala večina navzočih na prvi 
redni seji novega šmarskega 
društva. Slikar Slavko Jerič 
iz Rogaške Slatina je obljubil, 
da je pripravljen finančno so-
delovati s prodajo nekaterih 
svojih likovnih del.

V primeru, če društvu 
njegov velik cilj ne bo uspel, 
bodo v njegovem okviru 
obujali spomine na stare, 
dobre čase šmarskega radia, 
so povedali na seji. Že na tej 
seji je bilo veliko obujanja 
spominov tako na pikantno 
polpreteklo zgodovino šmar-
skega radia kot na njegove 
začetke. Tako je župan Jože 
Čakš, ki je med ustanovnimi 
člani novega društva, dejal, 
da je, skupaj z občinskim 
svetom, skušal zgolj urediti 
medsebojne odnose za pro-
store, v katerih je domoval 
Štajerski val, kar mu nalaga 
zakonodaja. Ker ga nekateri 
njegovi nasprotniki štejejo 
med krivce za preselitev 

Štajerskega vala v Šentjur, 
je med drugim omenil, da 
je občina prodala tej radijski 
postaji za morebitne nove 
prostore zemljišče v sredi-
šču kraja po polovični ceni. 
Občina se je prav tako sku-
šala vključiti v lastninjenje 
Štajerskega vala, ko je želela 
postati 25-odstotni lastnik, 

vendar ji to ni uspelo. Jože 
Cerovšek, ki je deloval v vod-
stvu krajevne skupnosti, pa 
je na seji spomnil, kako so 
v zadnjem trenutku uspeli 
preprečiti lastninjenje dose-
danjih prostorov Štajerskega 
vala v kulturnem domu.

Prijetnejše spomine je 
pripovedoval eden od treh 

S ponedeljkove prve redne seje novega Društva Radio Šmarje pri Jelšah. Od leve predsednik Slavko 
Javorič ter ustanovni člani novinar Egon Hrovat, župan Jože Čakš ter dolgoletni zdravstveni delavec ter 
funkcionar KS Jože Cerovšek

Slavko Javorič, predsednik društva: »Prej si nisem niti 
mislil, da je ustanovitev radia tako zahtevna. Informacije, 
ki sem jih pridobival na ministrstvu, so kazale na to, da bo 
enostavnejše ter lažje priti do te postaje oziroma frekvence. 
Po pogovoru na agenciji za pošto in elektronske komuni-
kacije smo spoznali, da so zadeve zelo zapletene in težke, 
verjetno tudi zaradi interesa kapitala in nekaterih mogotcev 
na področju medijev. Ožji odbor društva se bo posvetil 
predvsem tehničnemu delu, od pridobitve frekvence do 
opreme in tako dalje. Denar bomo začeli zbirati, ko bo kaj 
več znano o frekvenci.«

ustanoviteljev nekdanjega 
šmarskega radia pred skoraj 
šestimi desetletji Jože Jakoš 
in sicer iz časov, ko pri mar-
sikateri hiši še ni bilo niti ele-
ktrike, radijsko postajo pa so 
v Šmarju pri Jelšah že imeli. 
»Ko je lani prišlo do selitve 
šmarskega radia, sem bil zato 
posebej prizadet. Za vrednost 
radia in poslušalce smo žrtvo-
vali nešteto ur, selil pa se je 
v Šentjur, ki s to preteklostjo 
nima zveze,« je bil žalosten 
Jakoš.

BRANE JERANKO
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Uredništvo objavlja pisma bralcev po svoji presoji v 
skladu z uredniško politiko, razen ko gre za odgovore in 
popravke v skladu z Zakonom o medijih. Dolžina naj ne 
presega 50 vrstic, daljše prispevke krajšamo v uredništvu 
oziroma jih avtomatično zavrnemo. Da bi se izognili ne-
sporazumom, morajo biti pisma podpisana in opremljena 
s celotnim imenom, naslovom ter s telefonsko številko 
avtorja, na katero lahko preverimo njegovo identiteto. V 
časopisu pismo podpišemo z imenom in priimkom avtorja 
ter krajem, od koder je doma. UREDNIŠTVO

���PISMA BRALCEV���

ODMEV
Laška SDS ostaja 
pri treh svetnikih
V 103. številki Novega tedni-

ka je bila v članku s tem naslo-
vom opisana krajša kronologija 
pritožb svetniške skupine OO 
SDS Laško zaradi domnev-
nih nepravilnosti pri izvedbi 
lokalnih volitev v Laškem. V 
članku je bil primer dokaj ne-
pristransko opisan, pri čemer 
so bile nepravilnosti predsta-
vljene glede na zavrnitve vseh 
pritožb kot domnevne, vendar 
bi radi v svetniški skupini SDS 
vsaj preko medijev izpostavili 
določena dejstva, ki kažejo na 
neizpodbitne nepravilnosti.

Osnova za našo pritožbo je 
tako bila »izguba« enega sve-
tniškega mandata v noči 10. 
oktobra po zaključku lanskih 
lokalnih volitev. Izide volitev 
smo morali spremljati preko 
interneta, saj je bil naš pred-
stavnik odstranjen s sedeža 
občinske volilne komisije 
(OVK). Prišel je namreč brez 
potrdila, ki naj bi si ga po tr-
ditvah OVK pridobil pet dni 
pred volitvami. Vsi člani OVK 
so ga dobro poznali, saj so pred 
tem že ves mesec sodelovali 
na predvolilnih sestankih. Pri 
tem je ta trditev, ki je citirana 
tudi v članku, protizakonita 
in zavajajoča (velja namreč za 
zaupnika kandidatov in ne za 
predstavnika kandidatov), saj 
je v 46. in 47. členu Zakona 
o lokalnih volitvah (ZLV) to 
jasno določeno. V 46. členu 
piše: »Pri delu OVK so lahko 
navzoči predstavniki kandida-
tov in list kandidatov. Pri delu 
volilnih odborov in volilnih 
komisij volilnih enot so lahko 
navzoči zaupniki kandidatov 
in list kandidatov. Predstavniki 
in zaupniki kandidatov in list 
kandidatov lahko opozorijo 
predstavnika volilnega organa 
na nepravilnosti.« V 47. členu 
pa: »Predstavnika kandidata 
oz. liste kandidatov določi 
predlagatelj kandidata oz. liste 
ob predložitvi kandidature oz. 
liste kandidatov OVK. Imena 
zaupnika kandidata oz. liste 
kandidatov sporoči predstav-
nik kandidata oz. liste OVK 
oz. volilni komisiji volilne 
enote najkasneje 5 dni pred 
dnem glasovanja.« Ta nepra-
vilnost je bila v vseh ugovorih 
in pritožbah izpostavljena, a 
odgovora nanjo v nobenem 
sklepu OVK oz. sodbi Uprav-
nega sodišča (US) ni bilo. Pri 
tem je US v sodbi celo v enem 
odstavku izpostavilo 46. člen 
ZLV in opozorilo SDS, da bi se 
predstavnik liste lahko udeležil 
spornega preštevanja glasovnic 
na OVK, kar očitno kaže na to, 
da US pritožbe SDS sploh ni v 
celoti prebralo.

10. oktobra ob 22.30 je bilo 
na internetu objavljeno, da so 
v Laški OVK prešteli 100 % 
prejetih glasovnic in SDS je 
imela štiri mandate. Tak izid 
je kasneje potrdila tudi ena od 
članic OVK v pogovoru preko 

mobitela. Kar je naslednji dan 
in na kasnejšem sestanku OVK 
s predstavniki SDS potrdila 
tudi z izpisom računalniške-
ga poročila, iz katerega so bili 
razvidni rezultati glasovanja 
in čas izpisa. Ko smo pozneje 
želeli to poročilo prevzeti, da 
bi ga predali na prvi seji občin-
skega sveta (OS), nam ga OVK 
ni hotela posredovati, sporni 
mandat je zasedel namreč 
član SLS, kar je županu zago-
tavljalo večino v OS. Toda tudi 
takšen spremenjen izid, ki je 
bil objavljen šele naslednjega 
dne, bi se lahko spremenil po 
upoštevanju po pošti prejetih 
glasovnic, saj je šlo za razliko 
samo 1 glasu. Seveda je OVK 
med 6 prejetimi glasovnicami 
določila 2 kot neveljavni in to 
prav tisti, ki sta izražali glas za 
SDS. Torej kar 33 % glasovnic 
po pošti je bilo neveljavnih, 
čeprav imajo volivci za njiho-
vo izpolnjevanje vsaj en teden 
časa, da jih skrbno poučijo, in 
glede na to, da so se odločili 
za to glasovanje, jih prav go-
tovo tudi pravilno izpolnijo. 
Ob tem je OVK vse po pošti 
prejete glasovnice evidentira-
la v 1. volilni enoti, čeprav bi 
jih morala evidentirati ločeno 
v vsaki volilni enoti, kateri vo-
livec pripada. Kot za prvi pri-
mer, se tudi za omenjeni dve 
očitni kršitvi volilnega zakona 
OS in tudi US nista niti v enem 
stavku opredelilo do opozorje-
nih kršitev, ki so prav gotovo 
odločilno vplivale na izračun 
mandatov in veljavnost rezul-
tatov lokalnih volitev za OS 
Občine Laško. Tako v sklepu 
OVK, sklepu OS in sodbi US 
jim je bilo pomembno le izpo-
stavljanje zavrnitve ugovora in 
pritožb kot prepozno vloženih 
in neutemeljenih, o presojanju 
vsebine pa ne duha ne sluha.

Naša pritožba se je nanaša-
la na delo OVK, obravnavana 
pa je bila kot pritožba na delo 
volilnih organov, za katere po 
ZLV dejansko velja 24-urni 
pritožbeni rok po zaključku 
volitev. Rok ugovora na delo 
OVK v zakonu ni opredeljen. 
Seveda sta tako bili pritožbi na 
OS in US povsem pravočasno 
vloženi. Pri tem je v sklepu 
OS celo navedeno, da ta ni 
ugotovil nepravilnosti pri delu 
občinskih organov, kar seveda 
ni mogel ugotoviti, saj so člani 
OS o zadevi glasovali 15 minut 
po začetku seje, gradivo za to 
točko pa so prejeli neposredno 
pred začetkom seje. Tudi US, ki 
naj bi v skladu s 101. členom 
ZLV tovrstne pritožbe dokonč-
no obravnavalo, zadeve ni vse-
binsko obravnavalo, temveč je 
v svoji sodbi domala v celoti 
prepisalo odgovore, trditve in 
predloge, ki jim jih je poslala 
Občina Laško. Ta je bila s strani 
US pozvana, da jim posreduje 
vse spise, ki se nanašajo na 
predmetno zadevo ter odgovor 
na tožbo. Seveda je predstav-
nik OVK, sicer po pooblastilu 
laškega župan, poleg zahteva-
ne dokumentacije in odgovora 
US posredoval kar vsebino sod-

be in predlog, kako naj sodišče 
razsodi. Zanimivo je, da je US 
tako tudi storilo in kot je bilo 
že izpostavljeno, o vsebinskih 
točkah pritožbe SDS sploh ni 
razsojalo.

Tako je pač v naši državi! OO 
SDS Laško se je torej v skladu 
z ZLV pritožil na tri različne 
organe in od vseh treh prejel 
vedno znova odgovore izraže-
ne z enakimi stavki in to prak-
tično od iste osebe, čeprav naj 
bi višji organ preverjal delo 
nižjega in pri tem naj ne bi bili 
medsebojno povezani. Nihče 
od teh organov ni hotel ali upal 
presojati o vsebinskem delu 
pritožb in venomer so pou-
darjali nebistveno zakasnje-
no vložitev prve pritožbe, pri 
tem pa je na primer US podalo 
sodbo 16. decembra, čeprav bi 
jo moralo v zakonskem roku 
30 dni od vložitve pritožbe 11. 
novembra.

OO SDS Laško

PREJELI 
SMO

Levica in desnica, 
spametujta se
Decembra je minilo 20 let 

od plebiscita, letos bo minilo 
20 let, odkar je Slovenija sa-
mostojna, in čas bi že bil, da 
se levica in desnica v politiki 
spravita in začneta delati v do-
bro Republike Slovenije.

Čas bi že bil, da se pristaši 
komunizma in belogardizma, 
kot so Janez Stanovnik, Milan 
Kučan ter Justin Stanovnik, 
Janez Janša ter ostali iz ene-
ga in drugega tabora končno 
dogovorijo, da so eni in drugi 
v 2. svetovni vojni pobijali ne-
dolžne ljudi, da so eni delovali 
na strani okupatorja, kar je 
obsojanja vredno, drugi pa so 
po vojni naredili iz Slovenije 
množično grobišče, kakršnega 
verjetno ni nikjer na svetu. Vsi 
bi se morali zavedati, da nobe-
na vojna ni lepa in ne prinaša 
nič dobrega, zato bi morali eni 
in drugi, rdeči in beli, nehati 
preštevati, koliko jih je katera 

stran pobila, ker že en umor 
je zločin, ki ne bi smel ostati 
nekaznovan.

Namesto da razpravljajo o 
zadevah, ki bi že morale zdav-
naj biti na stranskem tiru, se 
naj rajši koalicija in opozicija 
ubadata s tem, kako Slovenijo 
potegniti iz krize, da bo res, kot 
so obljubljali, v Sloveniji mala 
Švica in ne tako, kot je zdaj, 
da manjšina ima malo Švico, 
ostali pa lahko le »švicajo« in 
tolčejo revščino. Tajkuni so 
z leve in desne in obe opciji, 
levica in desnica, sta pripravili 
takšne zakone, da so lahko le-
galno kradli družbeno lastnino 
in delavsko rajo pahnili na rob 
preživetja. Levica in desnica 
naj se zavedata, da je zločin 
tudi to, da živi toliko ljudi v 
brezposelnosti in bedi, peščica 
pa na visoki nogi. Nenormal-
no je, da mali stranki, kot sta 
Zares in LDS (Gregor Golobič 
in Katarina Kresal), krojita 
usodo Slovenije, največja vla-
dna stranka SD pod vodstvom 
Boruta Pahorja pa to vse tole-
rira in ne zna narediti reda v 
koaliciji. Največja opozicijska 
stranka SDS Janeza Janše pa s 
svojimi gromovniki (Jerovšek, 
Tanko, Černač in drugi) dela 
zmedo, kot da je bilo v času 
njene vladavine kaj boljše. Čas 
bi že bil, da v dobro Slovenije 
s političnega prizorišča izgi-
nejo nekateri obrazi koalicije 
in opozicije (Potrč, Anderlič, 
Janša in že vsi zgoraj opisani, 
pa tudi dobro bi bilo, da neha 
štrene mešati bivši predsednik 
Slovenije in nekdanji sekretar 
partije Milan Kučan).

Da pa poslanci koalicije in 
opozicije ne dajo nič na mne-
nje navadnega državljana, 
pove to, da se na javno pismo 
poslancem in poslanskim sku-
pinam ter direktno e-pošto po-
slanskim skupinam z mojim 
zavzemanjem za ukinitev kri-
vičnega zakona o dedovanju, 
po katerem morajo dediči pre-
jemnika socialne pomoči to ob 
njegovi smrti vrniti, niti enemu 
iz obeh političnih blokov ni 
zdelo, da bi mi odgovoril. Ob-
našanje nekaterih poslancev v 

parlamentu pa lahko primer-
jam samo z oddajo Kursađije 
na TV Pink.si. Zato – če se 
hočem nasmejati – namesto te 
oddaje vklopim parlamentarni 
tretji program TV SLO in po-
slušam poslanske floskule, ki 
so ponavadi potem združene v 
oddaji Satirično oko na tretjem 
programu.

Tudi sam sem doslej bil bolj 
desno usmerjen, čeprav sem v 
svojih člankih kritiziral vedno 
tistega, ki je bil na oblasti. Da 
bom to v bodoče še lažje počel, 
javno izstopam iz stranke SDS 
– v dobrobit si štejem, da nisem 
nikdar plačeval članarine – in 
prosim, da me celjski odbor 
SDS briše s seznama članstva 
in neha pošiljati propagandno 
gradivo. Odslej bom verjel in 
volil samo tistega, ki bo nare-
dil kaj dobrega za Slovenijo, pri 
čemer ni pomembno, ali je z 
leve ali desne strani.

JOŽE JURC,
Škofja vas

Srečanje na 
Generalštabu SV
Na osebno povabilo načel-

nika Generalnega štaba Slo-
venske vojske generalmajorja 
mag. Alojza Šteinerja sva se 
dva člana naše častniške orga-
nizacije udeležila izjemno za-
nimivega in poučnega preda-
vanja o obrambno varnostnih 
izzivih v RS. Tema je zanimiva, 
vendar je dokaj obsežna in moj 
namen ni delati obnove iz tega 
predavanja.

Samo tri zadeve pri vsem 
tem bi želel poudariti. Eno je 
strateška rezerva vojakov. Ob 
morebitnem napadu na Slove-
nijo sedanje število profesional-
nih vojakov ne bi zadostovalo. 
Na to se temeljito pripravljajo 
tudi druge države. Drug zelo 
pomemben napredek je izve-
del Nato pakt, kjer smo člani 
tudi mi, in je k sodelovanju 
pritegnil svetovno vojaško ve-
lesilo Rusijo. Ta poteza je na 
dolgi rok izjemno modra, saj 
vemo, da se po drugi strani 
nekontrolirano oborožujejo 
Kitajska, Indija in Pakistan. 
Vsi se ponašajo z atomskim 

orožjem in ogromnim člove-
škim potencialom. Tretje in 
zelo zanimivo dejstvo pa sem 
spoznal, da bodo vsa tista dru-
štva, ki so v Sloveniji kakorkoli 
povezana s pridihom obrambe 
in zaščite, deležna vsestranske 
podpore Slovenske vojske. Ta 
koncept ima veliko prednost, 
saj je v naši domovini teh dru-
štev dobesedno na pretek. Gre 
za sledeča društva: častniška, 
veteranska, strelska, lovska, 
gasilska, radioamaterska, ta-
borniška … Ta potencial se 
lahko vedno izkoristi. Poseb-
na teža se daje organizirane-
mu strelstvu in prav strelstvo 
ima v Štorah izjemno bogato 
zgodovino. Potihoma še vedno 
upam, včasih razmišljam celo 
na glas, da bi s pomočjo Slo-
venske vojske uspeli uničeno 
strelišče za pištolo in maloka-
librsko puško v Štorah zopet 
obnoviti.

Zadnje čase se na veliko go-
vori in piše o domoljubju, pred-
vsem v času državnih prazni-
kov. Veliko ljudi žal sploh ne 
pozna novih državnih prazni-
kov, kot sta dan samostojnosti 
in enotnosti, ki se praznuje 26. 
decembra, in dan državnosti, 
ki se praznuje 25. junija.

Pred dnevi sem prebiral član-
ke o delu in življenju ameriške-
ga admirala slovenskega rodu 
Ronalda Zlatoperja, ki je izjavil, 
kako je ponosen na svoje kore-
nine in na Slovenijo. Omenja 
tudi, kako je bilo razburljivo, 
ko je služboval najprej v ame-
riški vojski kot pilot, potem 
poveljeval v mornarici in ob 
tem je služil svoji domovini. V 
to je bilo treba vložiti ves trud. 
Kako velike in lepe besede, ki 
te ganejo in sežejo do srca, in 
besede, nad katerimi bi se bilo 
pri nas treba dobro zamisliti. 
Na veliko žalost bi po vseh teh 
krajah družbenega premoženja 
posameznih barab in neupra-
vičenega bogatenja barabinov 
ogromno ljudi pri nas vedno 
manj služilo svoji domovini in 
žal tudi ponos na domovino je 
vedno bolj vprašljiv.

SREČKO KRIŽANEC,
Štore
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Vse kaže, da bo Občini 
Slovenske Konjice uspelo 
rešiti propadajoče obmo-
čje dvorca Trebnik, ki je na 
robu mestnega jedra, ven-
dar dvorec še ne bo takoj v 
občinski lasti. Z notarskim 
zapisom, ki je bil sklenjen 
20. decembra, so uspeli 
doseči, da je pred kratkim 
podpisan sporazum o raz-
vezi pogodbe z Gostinstvom 
Jelen pravno veljaven, pri 
čemer je bil v zemljiški knji-
gi opravljen zaznamek, po 
katerem ima občina pri pri-
dobitvi lastništva prednost 
pred vsemi ostalimi.

Občina Trebnika še ne bo 
takoj plačala. »To pomeni, da 
bomo na osnovi tega spora-
zuma v letu 2011 postopno 
zagotavljali dogovorjena 

sredstva – kaj kateri upnik 
dobi ter v kakšni časovni di-
namiki. Po dokončnem po-
plačilu vseh dogovorjenih 
zneskov bo postala občina 
še zemljiškoknjižna lastnica 
ter dejanska posestnica dvor-
ca Trebnik,« omenja konjiški 
župan Miran Gorinšek, ki je 
vodil pogajanja.

Kot smo že poročali, se je 
občina dogovorila, da bo za 
dvorec plačala okoli 460 tisoč 
evrov, dele od tega zneska 
pa naj bi prejeli hipotekarni 
upnik Zavarovalnica Triglav 
ter podjetja Gostinstvo Jelen, 
Anchi in Anchi inženiring. 
Občina je že bila lastnica 
dvorca Trebnik, vendar ga je 
pred 14 leti prodala podjetju 
Gostinstvu Jelen, ki je imelo 
z njim veliko načrte. V pod-

jetju so se nato pojavile teža-
ve, saj se je znašlo v prisilni 
poravnavi in s hipotekami na 
premoženju, območje dvor-
ca pa je začelo propadati.

V reševanje problema se 
je vključila občina, ki je med 
različnimi rešitvami pred ne-
kaj tedni uspela s podpisom 
sporazuma o razvezi 14 let 
stare pogodbe med njo in 
Gostinstvom Jelen. Po tem 
sporazumu je lahko uvelja-
vila poplačilo svojih visokih 
terjatev do tega podjetja tudi 
davčna uprava. V občinski 
upravi pravijo, da letos ra-
čunajo na dva javna razpisa, 
na katerih bo mogoče pre-
jeti denar za sofinanciranje 
obnove najbolj ogrožene od 
streh Trebnika.

BRANE JERANKO

»Glejte, glejte, kaj je tam, 
trije kralji grejo k nam,« so 
na začetku trikraljevskega 
koncerta zapeli koledniki, ki 
so vse pozdravili v stilu ko-
ledovanja v preteklih dneh. 
Že tradicionalni koncert 
polzelskih pevskih zborov 
in glasbenih skupin je bil 
drugo januarsko nedeljo 
popoldne v župnijski cerkvi 
na Polzeli.

Nastopili so tamburaški 
zbor, mladinski pevski zbor 

Gradnja 
vrtca že ta 
mesec?

Občina Dobrna naj bi kmalu začela graditi 
težko pričakovan vrtec. Že lani je dobila sklep, 
da bo država sofinancirala projekt.

Na Dobrni bodo obstoječi vrtec zaradi potreb 
po povečanju zmogljivosti, prostorske stiske 
in tehnološke zastarelosti porušili in na istem 
mestu zgradili novega s petimi oddelki. Graditi 
naj bi začeli v drugi polovici januarja. Župan 
Martin Brecl pravi, da imajo zbranih že polovi-
co vseh sredstev, nekaj denarja pa bodo morali 
še dobiti. Je pa občina že lani prejela sklep o 
sofinanciranju države in Evropske unije. Sred-
stva sofinanciranja bodo razdeljena na tri dele, 
znašala pa bodo malo več kot 800 tisoč evrov. 
Preostali del, to je 1,3 milijona evrov, bo morala 
zagotoviti občina sama. Vrtec bo zgrajen po kri-
terijih nizkoenergetske rabe energije. Z gradnjo 
vrtca bo občina zagotovila dodatne prostorske 
zmogljivosti za izvajanje predšolskih programov 
in s tem staršem omogočila ter zagotovila vpis 
dodatnih otrok v programe predšolske vzgoje, 
mogoč pa bo vpis do največ 90 otrok.

MOJCA KNEZ

V Vojniku vsaki dve leti objavijo razpis 
za dodelitev neprofitnih stanovanj v na-
jem. Tako je bilo tudi lani.

Čeprav se v Vojniku zavedajo pomanjkanja 
neprofitnih stanovanj, vseeno objavljajo raz-
pise za njihovo dodelitev. V razpisu so obja-
vili, da bodo v najem dajali stanovanja, ki jih 
bodo stanovalci izpraznili ali pa jih bo občina 
na novo pridobila v letošnjem in naslednjem 
letu. Trenutno imajo na voljo tri stanovanja, 
ki bi lahko bila vseljiva, vendar je treba urediti 
še nekaj obnovitvenih del. Je pa občina že 
lani zagotovila finančna sredstva za nakup 
neprofitnega stanovanja, ki bi ga dali v najem 

nekomu s posebnimi potrebami. Ker ni bilo 
uporabnega dovoljenja za nepremičnino, tega 
stanovanja še niso kupili. Zato bodo predvi-
doma z rebalansom proračuna 2011 zagotovili 
sredstva za nakup enega stanovanja. Na raz-
pis se je lani prijavilo 30 prosilcev, nekaj jih 
je medtem že rešilo stanovanjsko stisko. Še 
vedno pa je veliko tistih, ki stiske ne morejo 
rešiti sami, občina pa jim tudi ne more poma-
gati, saj ima premalo neprofitnih stanovanj, 
česar se zaveda tudi župan Beno Podergajs, 
ki je že pred časom poudaril, da bodo morali v 
prihodnosti v tej smeri narediti veliko več.

MK

Z OBČINSKIH SVETOV
 Prihodnje leto parcele
ZREČE – Občina je sprejela v prvi obravnavi občinski podrobni 

prostorski načrt za del naselja Dobrava, kjer je predvidena gradnja 
družinskih hiš. Gre za naselje v krajevni skupnosti Dobrovlje, v smeri 
proti Slovenskim Konjicam, ki je namenjeno za individualno gradnjo. 
V bližini tega območja, namenjenega za gradnjo vsega skupaj štiri-
najstih hiš, je tudi Občina Zreče odkupila zemljišča, vendar tam s 
prostorskimi akti še ni tako daleč, da bi jih lahko ponudila na trgu 
zainteresiranim za gradnjo. Ovire se pojavljajo pri sprejemanju ob-
činskega prostorskega načrta, postopke pa vodijo že štiri leta, saj je 
vmes prišlo do spremembe zakonodaje. V občinski upravi upajo, da 
bodo lahko letos ponudili na trgu nekaj parcel za gradnjo družinskih 
hiš v Zrečah ter na Stranicah.

BJ

Na Rogli skupna kotlovnica
ZREČE – Družba Unior bo na Rogli zgradila kotlovnico na biomaso, 

od koder bodo ogrevali hotele, apartmajsko naselje ter bodoči tekaški 
smučarski center. Poleg tega bodo poskrbeli za ekološki otok. Kotlovnica 
bo na območju, kjer je predvidena gradnja štirih apartmajskih hiš ter bo 
v eni od njihovih kleti. Občinski svet Zreč je zato sprejel na zadnji seji v 
prvi obravnavi spremembo odloka o zazidalnem načrtu Rogle, sprejetem 
še v času nekdanje skupne občine Slovenske Konjice, ki so ga »osamo-
svojeni« Zrečani dopolnjevali že večkrat. Tako obenem poteka postopek 
spremembe zazidalnega načrta za počitniško naselje s 160 stavbami v 
zasebni lasti, ki ga želijo uskladiti z današnjim stanjem, s posameznimi 
legalizacijami ter določitvami funkcionalnih površin.

BJ

Občina, ki je prodala območje dvorca Trebnik, bo po desetletju in pol prejela nazaj podrtijo.

Trnova pot do 
podrtije

Trikraljevski 
koncert

osnovne šole, župnijski me-
šani pevski zbor in moški 
pevski zbor, vsi pod vod-
stvom Mije Novak, cerkveni 
otroški pevski zbor Cekinč-
ki, ki ga vodi Mateja Stražar, 
vokalni kvintet Lastovka pod 
vodstvom Francija Ogrisa, 
vokalno-inštrumentalna 
skupina Margareta, vodi jo 
Sabina Florjanc Dolinšek, in 
mešani pevski zbor Oljka, 
zborovodja je Marko Slokar. 
Med nastopi skupin sta na 

flavto zaigrali božične pe-
smi Neža Lesjak in Katarina 
Slokar.

Ob koncu je v besedi zahva-
le spregovoril domači župnik 
Jože Kovačec. Povedal je, da 
smo bili v adventno-božičnem 
času sicer deležni velikih re-
klamnih dogodkov po trgovi-
nah ter ognjemetov in poka-
nja, a so lepe božične pesmi 
in melodije vendarle pravi, 
slovenski način praznovanja, 
ki nagovarja slehernega k do-
brodelnosti in iskanju notra-
njega miru.

Po koncertu so se lahko 
tako pevci kot poslušalci pred 
cerkvijo okrepčali s toplim ča-
jem in kuhanim vinom.

TT

Med nastopom mešanega pevskega zbora OŠ Polzela

Premalo stanovanj
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ZGODBE IZ KAMRE kamra

Gostinski lokali vseh vrst 
so nepogrešljiv del vsakega 
okolja, še posebej mestnega. 
Koliko zgodb je povezanih z 
njihovimi imeni! Vsako od 
teh starih imen ima svoje 
»zvezdnike«, ki so se vpisali 
v javno ali zgolj hišno kro-
niko. Še posebej to velja za 
Celje, kjer gostinski lokali 
niso bili samo oskrbne in 
družabne točke, ampak vse 
do razpada Avstro–Ogrske 
v letu 1918 tudi prizorišče 
ostrih nacionalnih spopa-
dov med Nemci in Sloven-
ci. Po razpadu monarhije je 
nacionalne boje zamenjalo 
razgibano strankarsko ži-
vljenje v stari Jugoslaviji, 
ki se je končalo z nemško 
okupacijo mesta 11. aprila 
1941.

Maja 1945 se Celje ni le otre-
slo nemške okupacije, ampak 
se je zbudilo v popolnoma 
nov čas, ki je prerezal s sta-
rim načinom življenja na vseh 
ravneh. Tradicija, zasnovana 
na zasebni lastnini in starem 

»Kje so tiste 
gostilne, ki so 
včasih bile …«

načinu življenja, je začela uga-
šati – tudi na področju gostin-
stva. Le redkim se je uspelo 
obdržati ali celo ohraniti tra-
dicionalno ime, vse ostalo pa 
se je z lastniki vred preselilo 
v sfero Celja, ki ga ni več. Le 
obrazi starih meščanov še za-
žarijo ob spominih na mlada 
leta …

Digitalna zbirka v Kamri 
prikazuje hotele, kavarne, 
gostilne, točilnice in zajtr-
kovalnice na območju nek-

Hotel Evropa leta 1930

Gostilna Nemškega olepševalnega društva okoli leta 1940

danjih občin Celje mesto 
in Celje okolica v obdobju 
do druge svetovne vojne. V 
naslednjih tednih vam jih 
bomo nekaj predstavili.

www.kamra.si

Več o digitalni zbirki 
in drugih domoznanskih 
zgodbah, ki jih pripravlja 
Osrednja knjižnica Celje v 
sodelovanju s partnerji, si 
lahko preberete na spletnem 
naslovu www.kamra.si.

Diplomirana baletna ple-
salka in profesorica baleta. 
To je mlada Tamara Divjak, 
ki je pred štirimi leti v Celju 
odprla svojo baletno šolo, 
ki šteje danes skoraj 60 
članov.

Ima status plesalke, ko-
reografi nje in pedagoginje. 
Končala je nižjo baletno 
šolo v Celju pri Ani Vovk 
Pezdir, nadaljevala šolanje 
v Ljubljani na srednji baletni 
šoli in nato na baletni aka-
demiji v Münchnu. »Vedno 
me je prevevala želja po iz-
popolnjevanju znanja, zato 
sem se udeleževala še ra-
znih seminarjev v Dresdnu, 
Wolfseggu, Parizu, Düssel-
dorfu in na Dunaju. Ko sem 
osvojila neko znanje, sem 
si želela še več.« Mlado Ce-
ljanko poznajo skorajda vsi 
plesalci in koreografi , o sebi 
pa pravi, da je balerina in ne 
baletka: »Balerina je baletna 
plesalka. Včasih se je bolj 
izpostavljalo ime balerina, 
danes pa je bolj formalno 
baletna plesalka. Za baletke 
pravim, da so majhni otroci 
v šolanju. Ko končaš srednjo 
baletno šolo, postaneš ba-
lerina.«

Članica baletnih 
ansamblov
Dve leti je bila članica SNG 

Opera in balet Ljubljana in 
štiri leta članica SNG Opera 
in balet Maribor. Ljubše ji je 
bilo delo v štajerski prestol-
nici, ker sta ji bila ansambel 
in mesto bolj pri srcu. »Re-
pertoar je približno enak v 
Ljubljani in Mariboru. Ozi-
roma ga primanjkuje, saj je 
premalo produkcij. Na leto 
sta približno dve, morale bi 
biti vsaj štiri, ker potem so 
več ali manj samo ponovitve 
teh dveh produkcij.«

Življenje balerine, zapo-
slene v operi, pa je precej 
naporno. Urnik je razpo-
rejen čez cel dan, saj se 
treningi začnejo že v do-
poldanskih urah in z vme-
snimi premori trajajo vse do 
poznega popoldneva, zvečer 
pa so na vrsti ponovno vaje 
in predstava, če je na spore-
du. Na vprašanje, ali se da v 
Sloveniji z baletom prežive-
ti, 31-letnica odgovarja, da 
se da, vendar skromno. »Ne 
moreš se ukvarjati z niče-
mer drugim, saj sta v letu le 
dva meseca, ko ni predstav, 
in takrat je premalo časa, da 
bi lahko počel kaj drugega 
in dodatno zaslužil kakšen 
evro.«

»Sem balerina 
in ne baletka«

Lastna baletna 
šola
Balet se je začela učiti pri 

sedmih letih v plesni šoli 
Harlekin Ane Vovk Pezdir. 
»Najbolj so mi v spominu 
ostale otroške plesne pred-
stave, ki so bile res dobre. 
Sploh Zajček Uhec, Pojoča 
skrinjica in druge.« Nato 
je svojo pot nadaljevala v 
Ljubljani in Nemčiji. Zdaj 
že četrto leto deluje v svoji 
Baletni šoli Tamare Divjak. 
Kot pravi, je imelo šolanje v 
Harlekinu nanjo velik vpliv 
in je Ani za dobljeno znanje 
hvaležna. »Ko sem se odloči-
la, da bom odprla svojo šolo, 
nisem gledala na to kot na 
rivalstvo z drugimi šolami. 
To je bila moja želja in šla 
sem po začrtani poti,« pove 
profesorica baleta, ki ima 
danes vpisanih 59 nade-
budnih baletnih plesalcev. 
Zaveda se svojega znanja, 
všeč ji je svoboda, saj lahko 
takrat več ustvarja in dela. 
Vsako leto se za balet odlo-
či več otrok: »Prvo leto sem 
imela 16 otrok, danes, ko je 
četrto leto našega delovanja, 
pa jih je že 59.« Zaenkrat 
poučuje sama in meni, da 

bo tako še nekaj časa. Kot 
baletna mojstrica poučuje 
tudi druge plesalce, ki v svo-
je delo vključujejo elemente 
baleta.

Balet v Celju
V smehu balerina, ki je 

opravila tudi andragoško-
pedagoške izpite, doda, da 
je balet v Celju »super«, od-
kar obstaja njena baletna 
šola. Balet zahteva določe-
no disciplino in red, ki je 
današnja mladina morda ni 
vajena v takšni meri, kot je 
bilo to včasih. »S permisiv-
no vzgojo, ki otrokom vse 
dovoljuje, je balet zamrl. 
Dandanes se ve, da takšna 
vzgoja ni dobra, zato se 
ponovno uvaja neke vrste 
disciplina in tudi balet vse 
bolj in bolj živi.« Za balet 
se odločajo tako otroci kot 
starši, zato Tamara poučuje 
tudi odrasle. Sama sicer da-
nes ne nastopa več in tega 
niti ne pogreša: »Raje vi-
dim, da so uprizorjene moje 
predstave, v katerih plešejo 
moji plesalci. Jaz sem svoje 
odplesala.«

MOJCA KNEZ
Foto: GrupA

Včasih je veljalo, da morajo biti baletne plesalke suhe, zato je nastalo 
precej predsodkov. Divjakova pojasnjuje, da na to temo manjka pogovo-
rov med pedagogi in starši. »Otroke je treba vzgajati v smeri zdravega 
in uravnoteženega prehranjevanja. S plesom namreč telo porabi veliko 
energije, zato je treba jesti.«
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V celjskem pokrajinskem 
muzeju so predstavili knji-
go Kolumbova hči: Življe-
nje in delo Alme M. Karlin 
avtorice Barbare Trnovec. 
Knjiga je nastala v želji, 
da to svetovno popotnico, 
pisateljico, teozofinjo, po-
liglotko, najbolj znamenito 
Celjanko demitiziramo. Av-
torica namreč meni, da se 
je le tako mogoče približati 
Almi M. Karlin.

Trnovčeva pravi, da mo-
ramo Karlinovo osvoboditi 
navlake, ki so ji jo ljudje iz 
različnih nagibov nadeli sko-
zi čas. Njeni častilci so ji pri-
dali nekaj lažnega blišča, da 
bi bila videti še bolj izjemna 
in pomembna. Njeno podobo 
so izkrivljali tudi tisti, ki so 
njenim dosežkom oporeka-
li kakršenkoli večji pomen. 
Svoje so dodali še površni 
raziskovalci ali proučevalci 
njenega dela. Zato je tukaj še 
ena knjiga o njej; da bi na pod-
lagi novih in starih spoznanj, 
povezanih v argumentirano 
celoto, Alma oživela pred 

NE ZAMUDITE …
 … plesnega avtorskega projekta Sanje Rehar in Ane 

Jenček Plesne skice, ki bo v nedeljo ob 19. uri v SLG Celje. 
Sanja Rehar je po končani baletni šoli v celjskem Harlekinu 
nadaljevala baletno šolanje v srednji baletni šoli v Ljubljani, 
leta 2009 pa je diplomirala v prvi generaciji baletnih peda-
goginj na konservatoriju za glasbo in balet v Ljubljani. Ana 
Jenček je po končani baletni šoli v Harlekinu nadaljevala 
izobraževanje v srednji baletni šoli v Ljubljani, še vedno 
je aktivna plesalka, občasno poučuje balet in koreografira. 
Skupaj sta se lotili priprave baletnega večera v klasičnih, 
neoklasičnih in modernih baletnih koreografijah. K sode-
lovanju sta pritegnili plesalke z najdaljšim baletnim stažem 
v Harlekinu – društvu za umetnost plesa. Za predstavitev 
poti, ki vodi tako v ljubiteljsko kot poklicno baletno pot, sta 
koreografirali tudi za mlajše učenke baleta (2., 4. in 6. razred 
klasičnega baleta in plesne moderne v Harlekinu). Poleg ko-
reografskega dela sta baletni večer pripravili tudi logistično 
popolnoma samostojno. Vstopnina 7–12 EUR …

 … koncerta kvarteta Akord s solistom, klarinetistom 
Jurijem Hladnikom, ki bo danes (petek) ob 19.30 v Kul-
turnem centru Laško. Za tokratni koncert so člani Akorda 
– violinist Klemen Bračko, harmonikar Aleš Praznik, kitarist 
Matjaž Brežnik in kontrabasist Marjan Šeško – z gostom 
pripravili spored klezmer glasbe. Klezmer je tradicionalna 
glasba vzhodnoevropskih Judov, ki so govorili mešanico 
stare nemščine in hebrejščine, imenovano jidiš. Zasnova 
glasbe je izredno muzikalna in temperamentna ter spominja 
na romski melos. Začetki te glasbe segajo v 15. stoletje, ko 
so glasbeniki, imenovani klezmorimi, začeli poustvarjati 
tradicionalno židovsko sakralno glasbo za zabave in poroke. 
Za klezmer so značilne temperamentne melodije, dopolnje-
ne z vzkliki smeha in žalostnimi vzdihi joka. Muzikalna, 
temperamentna in virtuozna izvedba skladb, polnih strasti, 
melanholije in dramatičnosti, zagotavlja poslušalcem svoje-
vrsten užitek. Vstopnina 15 EUR …

 … koncerta Konstelacija jazz, ki je prvi iz niza pri-
reditev Džjezz v Plesnem forumu, v soboto ob 20. uri z 
diplomskim projektom vokalistke Zvezdane Novaković. 
Pevka je študentka graške akademije za glasbo, projekt pa je 
pripravila s svojo mednarodno zasedbo, v kateri igrajo pia-
nist Gregor Ftičar in saksofonist Črt Remic, avstrijski tolkalec 
Valentin Schuster in brazilski basist Felipe Olivera. Večer bo 
sestavljen iz tradicionalnih swingovskih konpozicij Gerryja 
Mulligana in spevnih balad Michela Legranda, ob tem pa bo 
tokratno zvezdno konstelacijo dopolnjeval tudi avantgardni 
Theolonius Monk in zvočnost izjemne pop zvezdnice Bjork. 
Projekt je na nek način odraz današnjega kaotičnega sveta in 
informacijskega balasta, Zvezdana Novaković pa ga bo pred-
stavila s svojim značilnim vokalom. Gre za prvi promocijski 
koncert letošnjega mednarodnega džez festivala knežjega 
mesta Džjezz, ki bo med 8. in 10. junijem. Džjezz v Plesnem 
forumu pripravljajo Jazz društvo Celje, Hiša kulture Celje in 
Plesni forum Celje. Vstopnina 5–12 EUR …

Po »spevnem« začetku – 
pravi bum

Alma – drugače
Knjiga Barbare Trnovec z naslovom Kolumbova hči razbija konstrukte in mite 
o Almi M. Karlin

očmi bralcev, da bi jo lažje 
razumeli in spoštovali njeno 
zapuščino. Ne zato, ker bi si 
ona to želela, ampak zato, 
ker si to zasluži. Etnologinja 
in kulturna antropologinja 
Barbara Trnovec si obeta, da 
bo to knjiga, ki bo v prouče-
vanju življenja in dela Alme 
M. Karlin prelomna.

Zaradi zanimanja javno-
sti so v Pokrajinskem mu-
zeju Celje razstavo Alma 
M. Karlin: Poti podaljšali 
do konca leta.

»O Almi je res že veliko 
napisano, a presodila sem, 
da je nova knjiga nujno 
potrebna. Želim, da bi bilo 
moje delo prelom z doseda-
njim načinom pisanja o njej. 
Številni avtorji del o njej na-
mreč ponavljajo že zdavnaj 
slišano. Površni so bili pri 
raziskavah, zato še naprej 
gojijo konstrukte, ki so pov-
sem neutemeljeni. Moje delo 
je znanstveno, a napisano v 

jeziku, ki bo blizu vsej po-
pulaciji, a tudi zahtevnim 
bralcem in poznavalcem. 
Vse, kar je napisano v tej 
knjigi, je argumentirano, 
podkrepljeno z dokazi, zelo 
malo je interpretacij, knjiga 
pa je zelo bogata s slikovnim 
gradivom, ki doslej še ni bilo 
videno,« pravi Trnovčeva.

Mitov in konstruktov o 
Almi Karlin ni malo. »Glavni 
zame je, da je bila nominira-
na za Nobelovo nagrado, kar 
po dosedanjih raziskavah ni 
res, saj o tem tudi v arhivu 
Nobelovega sklada ni nobe-
ne zabeležke. Številni avtorji 
še vedno radi ponavljajo ta 
konstrukt. Drugi je glede 
njene spolne identitete, češ 
da je bila lezbijka, ki je so-
vražila moške. To absolutno 
ne drži, saj je imela celo svoj 
ideal moškega. Potem je tu 
vprašanje njene nacionalne 
identitete – je bila Slovenka 
ali Nemka? To sploh ni vpra-
šanje. Dokler je Kulturbund 
ne razglasi za Slovenko, je 
Alma Nemka. Zelo pogost 

je konstrukt o sorodstvu z 
znamenitim polihistorjem 
Rinaldijem. Dokler ne naj-
demo vira, ki bi to potrdil, je 
to zgolj konstrukt. Konstrukt 
je tudi njena slovita pot okoli 
sveta. Ni bila prva ženska na 
taki poti. Zanesljivo pa je bila 
prva ženska, ki je takšno pot 
opravila sama brez sprem-
stva in se med potjo preži-
vljala sama, z delom.«

Danes (petek) bo ob 11. 
uri v Narodnem domu še 
polemični pogovor o novi 
knjigi, ki so ga naslovili 
Alma M. Karlin: Med mi-
tom in resnico.

Knjiga Kolumbova hči je 
izšla kot peti zvezek zbirke 
Starožitnosti Pokrajinskega 
muzeja Celje v tisoč izvodih. 
Na voljo bo v muzeju, pa tudi 
v prodajni mreži Mladinske 
knjige in nekaterih drugih 
prodajalnah knjig.

BRANKO STAMEJČIČ
Foto: TimE

Avtorica knjige Kolumbova hči Barbara Trnovec s svojim najnovejšim 
delom, ki razbija konstrukte o Almi M. Karlin.

V Likovnem salonu Ce-
lje se nadaljujejo dogodki, 
ki so jih ob svoji razstavi 
Obleka … človeka pripravi-
li celjski umetniki Andreja 
Džakušič, Simon Macuh in 
Iva Tratnik.

Iz »črne luknje«

S sinočnjim koncertom slovenske tolkalne skupine 
StoP in gostov pevcev se je v žalskem Domu II. sloven-
skega tabora začel Bumfest – peti mednarodni festival 
tolkalnih skupin.

Uvod je bil za tolkalni festival sicer nenavaden, a izjemno 
poslušljiv in zabaven. StoPovci so namreč v bližnji glasbe-
ni zgodovini izbrskali nekaj popularnih pesmi in za tokra-
tni koncert pripravili skladbe Stinga, Jamiroquaija, skupine 
Toto, AHA in tudi zmagovalko lanskega Evrosonga – Leno 
Meyer-Landrut. Glasbo tolkal so s svojimi glasovi oplemenitili 
priznani slovenski vokalisti: Sandra Feketija, Aleš Majerič in 
Luka Č, sicer člani vokalne skupine Perpetuum Jazzile. Od 

tujih gostov prihajajo na oder nocoj ob 18. uri člani zasedbe 
Mas Percussion iz Španije, skupina, ki združuje mlade glas-
benike z bogatimi izkušnjami iz različnih tolkalnih skupin 
po vsej Španiji. Sodelovali bodo tudi v delavnicah, kjer bodo 
demonstrirali uporabo flamenko ritmov. Največja atrakcija 
festivala bo, tako napovedujejo, nizozemska skupina Percos-
sa, ki ponuja v poslušanje ob odličnem in glasnem bobnanju 
tudi humor in akrobatiko. Nastopili bodo v soboto. Zadnji dan 
festivala napovedujejo organizatorji še eno atrakcijo, skupen 
nastop ameriškega tolkalca, tudi dobitnika grammyja Davea 
Samuelsa in švedskega tolkalca Andersa Åstranda, ki ju bo 
spremljala še ženska tolkalna skupina ŠUS. Po sobotnem pra-
vem »bumu« bo to bolj umirjen večer, posvečen zlasti melodiki 
vibrafona in marimbe.

BS

S projektom raziskujejo, v 
kolikšni meri obleka določa 
človekovo identiteto, koliko 
se s spremembo zunanje po-
dobe spremeni odnos drugih 
in v kolikšni meri lahko »ne-
navadna« obleka povzroči 

motnjo v javnem prostoru. 
V sredo so v likovnem salo-
nu pripravili še performans, 
ki je sestavni del razstave. V 
»igri«, ki so jo naslovili Black 
hall <=> Bubblic Bugi vugi, 
so v popolni temi v neka-

kšno »črno luknjo« povabili 
obiskovalce. Iva Tratnik se je 
potem izvila iz spon svojih 
oblačil, Andreja Džakušič 
je opazovala reakcije ljudi, 
ki jim je prišepetavala pri-
pombe o njihovih oblačilih, 
Simon Macuh je skrbel za 
zvočno podobo performan-
sa. Po tem dogodku so si-
noči pripravili še pogovor z 
umetniki, ki ga je usmerjala 
kustosinja razstave Irena 
Čerčnik, razstavo pa bodo 
zaprli v nedeljo.

Foto: SHERPA
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Znan ameriški igralec je 
ob rojstvu svojega otroka 
prepadeno ugotovil: »Ko sem 
kupil videorekorder, sem do-
bil goro navodil v vseh jezi-
kih. Ko so mi v porodnišnici 
v roke potisnili malo štruč-
ko, pa so rekli zgolj ›srečno‹.« 
Danes je vse prej kot jasno, 
kako vzgojiti srečne, kori-
stne in prilagojene otroke. 
Znan danski družinski tera-
pevt in pedagog Jesper Juul, 
avtor uspešnice Kompeten-
tni otrok, je strnil sodobne 
starševske dileme: »Največji 
problem današnjih staršev je 
v tem, da nimajo jasnih sme-
rokazov. Ni več jasnih druž-
benih vrednot, kaj pomeni 
dobro vzgojen otrok.«

In nadaljuje še bolj šo-
kantno. »Cilj bi nam moral 
biti psiho-socialno zdrav 
otrok. Problem je v tem, da 
mi nočemo zdravih otrok 
– hočemo prijazne in nepro-
blematične otroke.« Gotovo 
ga ni starša, ki bi se na prvo 
žogo strinjal s povedanim. 
Po drugi strani pa je vzgoja 
še vedno polna pogojevanj in 
manipulacij, ki se najkasneje 
v puberteti sprevržejo v bit-
ke za prevlado, iz katerih eni 
in drugi izhajamo poraženi. 
Vzgojnih knjig je na tone. 
Mnoge priporočajo recepte v 
stilu »deset korakov do ubo-
ganja, spanja, branja …«, za 
katere se prej ko slej izkaže, 
da pri našem otroku pač ne 
delujejo. Tudi pri nas je vse 
bolj priljubljena knjiga Kom-
petentni otrok – v knjižnicah 
je običajno kar dolga čakalna 
doba – na katero skandina-
vski starši že desetletje pri-
segajo kot na vzgojno biblijo. 
Ko mamica Jesperju predsta-
vi svojo družinsko situacijo 
z dvema sorojencema, ki se 
prepirata zaradi klavirja, in 
svojo rešitev, na koncu vpra-
ša: »Sem naredila prav?« Je-
sper prostodušno odgovori 
z ne vem. Za vzgojo otrok 
očitno ni receptov. Se pa ob-
nese odkrit, pošten in ena-
kovreden odnos, ki otroka 
na drugi strani priznava kot 
vsega spoštovanja vredno 
osebo. Še zdaleč ne more 
vedno doseči tistega, kar 
hoče, a njegova čutenja zato 
niso nič manj upoštevanja 
vredna. »Ko se vam zdi, da 
je vse odpovedalo, poskusite 

Otrok ne moreta vzgajati 
Barbie in Ken
Danski družinski terapevt Jesper Juul: »Bolj kot zdravo si želimo neproblematično obnašanje naših otrok.«

z resnico,« staršem na srce 
polaga Jesper Juul.

Ti grdi fant, dedek 
bo žalosten!
»Za božič sem hotel po 

telefonu triletnemu vnuku 
voščiti,« eno svojih zgodb 
začne Juul. »Žena je rekla, da 
nima smisla, ker se ravnokar 
ukvarja z odvijanjem 25 daril 
in ne bo utegnil. A sem vztra-
jal. Njegovi mami sem rekel: 
›Reci Aleksu, da želim govo-
riti z njim.‹ A ker je sodobna, 
prijazna mama, mu je rekla: 
›Dedek ti telefonira. Bi morda 
želel govoriti z njim? ‹ Fantič 
je kot bi izstrelil odvrnil, da 
nima časa. Pa sem vztrajal, 
da mu prenese dobesedno: 
›Dedek želi govoriti s tabo.‹ 
Odziv je bil povsem drug. 
Po nekaj trenutkih tišine je s 
povsem drugim glasom – bil 
je pri stvari – zelo vljudno 
rekel svoji mamici: ›Si lahko 
prosim tako prijazna in mu 
poveš, da ne more govoriti z 
mano? ‹ Mama je seveda re-
agirala, kot bi danes večina 
staršev: ›Ne moreš tako govo-
riti z dedkom, veš, da te ima 
rad in bo žalosten …‹ Zame 
pa je bilo to najlepše božično 
darilo. ›Še je zdrav! ‹ sem si 

rekel. Jasno je izrazil svoje 
stališče. To sem jaz. Tako 
zdajle čutim. Prosim, da to 
sprejmeš. In bil je prijazen. 
Že dolgo nisem slišal koga 
govoriti tako vljudno. Če 
bomo vzgojili zdrave otroke, 
bosta prijaznost in vljudnost 
prišli v paketu.«

Kot je prepričan Juul, je ena 
največjih sodobnih vzgojnih 
zmot v tem, da starši ne bi 
smeli kazati čustev. »Kako za 
vraga pa naj se otroci naučijo 
empatije, palete vseh čustev, 
biti človek, biti starš, če pa 
jih vzgajata Barbie in Ken?! V 
časih mojega otroštva so bili 
starši nenehno jezni. Zdelo 
se je, kot da ves čas renčijo na 
svoje otroke. Danes poskušajo 
biti ves čas prijazni in nasme-
jani. Škoda je ista, samo ovitek 
drugačen. Včasih je bila v Av-
striji ustanova, ki je staršem 
svetovala, naj otrokom novico 
o svoji ločitvi prenesejo s sreč-
nim izrazom na obrazu. In s 
kakšnim obrazom jim poveš, 
da ti je umrla mama?!«

Potlačena agresija 
je medvedja 
usluga
Bistvo je v odnosu do 

otroka – ali ga jemljemo kot 

objekt ali subjekt. V prvem 
primeru se zdi, da do polno-
letnosti sploh ni popoln člo-
vek, ampak tvarina, ki jo star-
ši s svojimi ukazi, metodami 
in omejitvami oblikujemo v 
družbi vredno osebnost. 
Druga skrajnost je permi-
sivna vzgoja, kjer starši kot 
služabniki poskušajo uresni-
čiti vsako željo in potrebo, v 
resnici pa kažejo svojo dez-
orientiranost in nemoč, kar 
je za otroka skrajno obupen 
položaj. »Povsem drugače 
je, če otroke že od začetka 
jemljemo kot vsega spošto-
vanja vredne osebnosti. Res-
da nimajo izkušenj. Zato je 
starševska odgovornost, da 
jih trdno vodimo. Vendar bi 
jih morali obravnavati vsaj s 
takim spoštovanjem kot pri-
jatelja, ki pride na obisk.« 
Stvari, kot so spanje, hranje-
nje in velika potreba so tako 
intimne, da lahko in hoče 
otrok že zelo zgodaj prevze-
ti odgovornost zanje. Če se 
nam zdi, da to vemo bolje 
od njega – ni čudno, da smo 
deležni najhujših uporov in 
konfrontacij. »V nekem vrtcu 
na Danskem smo uvedli sa-
mopostrežni bife za kosilo. 
In to za najmlajše. Bilo je 

neverjetno gledati, kako so 
malčki, ki so komaj shodili, 
nosili pladnje, pogledovali, 
kaj je za kosilo, in nazadnje 
izbrali hrano. Začuda zdravo 
in primerno zanje. Potem pa 
starše jezi, da otroci drugod 
jedo tudi tisto, česar se doma 
niti slučajno ne pritaknejo.«

Če svojemu enoletniku tež-
ko zaupate že žlico, vam gre-
do ob taki liberalnosti morda  
lasje pokonci. A Juul jih ima 
na zalogi še več. Večina star-
šev je sveto prepričanih, da 
je treba slabe navade v kali 
zatreti in nasilje je krona 
tovrstnih zadev. Juul pa ga 
prostodušno snema s sramo-
tilnega odra. »Vsi dvoletniki 
grizejo in praskajo. Ne glede 
na to, kako vrtci propagirajo 
ničelno toleranco do nasilja, 
ne morejo spremeniti tega, 
da je agresija življenjsko po-
membna za psihično zdravje 
človeka. Od nas je odvisno, 
da se ga otrok nauči izražati 
drugače kot z udarci. Ven-
dar je največja napaka, če 
mu sporočamo, da je z njim 
nekaj narobe, če čuti jezo 

Jesper Juul je pogost gost v Sloveniji, kjer deluje podružnica njegove mednarodne organizacije Familylab. 
Sicer živi na Hrvaškem, deluje pa tudi v Bosni med žrtvami vojnega nasilja.

REKLI SO

Gabriela Žlof Leskovšek, 
socialna delavka v OŠ Gla-
zija, je ena prvih certifici-
ranih predavateljic Juulove 
vzgojne filozofije: »Po mojih 
izkušnjah imajo pedagoški 
delavci ogromno strokovne-
ga znanja, manj pa veščin, 
s katerimi bi gradili odnose 
z otroki in njihovimi starši 
ter se posledično izognili 
mnogim konfliktom. Meto-
da dela po Juulu mi pri delu 
izredno pomaga, predavala 
pa sem tudi že različnim 
skupinam slušateljev. Prav 
zdaj s kolegico – vzgojitelji-
co – pripravljava predavanja 
za vzgojiteljice in starše vr-
tčevskih otrok v naši regiji. 
Moja izkušnja kot matere 
dveh deklic je, da mnogo 
vzgojiteljic te stvari že po-
zna, mnogim je žal, da je 
niso poznali že prej, mnogi 
so zelo odprti, so pa tudi 
taki, ki jim je po desetletjih 
rutine tak tektonski premik 
popolnoma odveč. Upam pa, 
da bodo vodilni v vrtcih od-
prti za ponujeno možnost, 
saj so mnogi starši že poka-
zali izredno zanimanje.«

Romana Lebič, ravnate-
ljica OŠ Glazija: »Pedagogi 
vzgajamo, stili vzgajanja 
pa so različni. Pogojeni so 
z vzgojo naših staršev, z 
življenjskimi izkušnjami, 
značajskimi potezami po-
sameznika, s šolanjem ozi-
roma strokovnim znanjem. 
Pedagogi se nenehno izobra-
žujemo, pridobivamo nova 
spoznanja o vzgoji otrok in 
sodelovanju s starši. Lah-
ko tudi primerjamo, saj je 
Evropa na široko odprla 
vrata. Mnogi strokovnjaki 
prenašajo svoje dragocene 
izkušnje in znanja med nas, 
med njimi tudi Jesper Juul. 
Že nekaj naših sodelavk je 
obiskalo njegove seminarje. 
Najbolj dragoceno je to, da 
Juulova spoznanja prenašajo 
na sodelavce v šoli ter izven 
nje, na starše in s tem dajejo 
podporo kvalitetnemu sode-
lovanju, odprtosti, medoseb-
nim odnosom, dobri vzgoji, 
zaupanju … Vem, da ima-
mo strokovni delavci veliko 
znanja o otrocih, premalo 
pa o odnosih, o sodelovanju 
s starši, kar pa je nujno za 
dobro sodelovanje, zato zdaj 
dajemo poudarek v tej smeri. 
Po Juulovih principih vodita 
sodelavki Gabrijela Žlof Le-
skovšek in Suzana Rednak 
v šoli že drugo leto skupino 
staršev za samopomoč, ki v 
primerjavi s tradicionalni-
mi oblikami sodelovanja s 
starši pomeni višjo stopnjo 
medsebojnega zaupanja in 
sodelovanja.«

in potrebo, da bi koga fino 
po nosu. Še posebej v času, 
ko ga besedni zaklad še ne 
dohaja in se tako ali tako ne 
zna izraziti drugače. Ameri-
čani so ničelno toleranco do 
nasilja prignali do skrajno-
sti, hkrati pa so med najbolj 
nasilnimi družbami na sve-
tu, podivjani najstniki, ki z 
orožjem ustrahujejo okolico, 
pa nekaj vsakdanjega.« Ko 
vas bo naslednjič vaš mal-
ček butal z glavo, mu torej 
ne boste čisto nič škodili, 
če boste rekli: ›Vidim, da si 
jezen, ampak ne dovolim, 
da me tepeš, ker me boli. Če 
bi se rad kam butal z glavo, 
uporabi zid‹. Brez skrbi. Pa-
metnejši so, kot smo pripra-
vljeni priznati.

SAŠKA T. OCVIRK
Foto: GrupA
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Urez v prst za 
kuharsko srečo
V finale tekmovanja za Tuševo kuharsko zvezdo 2011 ponovno dijak celj-
ske šole – Z ranjenim prstom, a za prste polizat!

Ker smo lani že na samem za-
četku, v prvem predtekmovanju, 
pravilno napovedali prvo Tuševo 
kuharsko zvezdo, to je postal 
Marko Magajne iz Srednje šole 
za gostinstvo in turizem Celje 
(seveda!), smo na drugo tovrstno 
tekmovanje včeraj šli že kot de-
klarirani navijači. Dajmo, naši! 
In veste kaj, pomagalo je!

Prakso smo imeli že od lani, 
zato smo se najprej pozanimali, 
kje »špilajo«, oprostite, kuhajo 
»naši«, in se namestili na najbližje 
tribune (berite: pult, na katerem 
ni bilo nič drugega). »Naša dva« 
sta tekmovala vsak v svoji pred-

»Dijaki v vseh naših programih pridobijo poklic. Hkrati jih vsa 
leta izobraževanja usmerjamo v tekmovanja. Ta so dragocena iz-
kušnja, možnost, da se pokažejo in izkažejo, da premagajo tremo 
in negotovost. Da se konec koncev predstavijo bodočim delodajal-
cem in predstavljajo šolo. To velja tudi v primeru Tuševe kuharske 
zvezde. Na vse dijake smo izjemno ponosni in želimo, da izkoristijo 
svoj potencial. Sami so tudi največja reklama lastnemu poklicu in 
mu tako zvišujejo vrednost. To so generacije, ki delajo pomembne 
premike,« je povedal ravnatelj Srednje šole za gostinstvo in turizem 
Celje Iztok Leskovar.

Kot pravi vodja projekta Tuševa kuharska zvezda 2011 Leonida 
Pevec, se v podjetju srečujejo z naraščajočo težavo pri zaposlovanju 
kakovostnega kadra, predvsem odličnih kuharjev, zato želijo s 
projektom dvigniti ugled kuharskega poklica in spodbuditi mlade, 
da se odločijo zanj. Javnosti želijo na ta način predstaviti mlade, 
perspektivne in inovativne kuharje.

tekmovalni rundi, nasprotniki pa 
številni; dijaki iz sorodnih šol iz 
Maribora, Ljubljane, Radencev, 
Novega mesta, Izole, Zagorja … 
Sodniki? Malo morje predstavni-
kov elitne druščine top kuharjev 
vseslovenskega društva! Šest jih 
je bilo in dva sta imela še poseben 
sokolji pogled. Prisežem, da so se 
ju koščki kolerabe pod rokami 
mariborskega dijaka nekoliko bolj 
živčne narave ustrašili!

Da ne boste mislili, da je tek-
movanje kar nek piknik! Dijaki 
v popolni bojni kuharski opremi 
imajo natančno pet minut časa, 
da preučijo paket presenečenja 

oziroma nabor živil, iz katerega 
morajo v pol ure potem pričarati 
glavno jed za dve osebi. In servi-
rati, da ne bo pomote. »Celih« 15 
minut imajo na razpolago za pisa-
nje recepta. Nič posebnega, boste 
rekli!? No, pa vi sestavite glavno 
jed iz kozic in mase za krvavice, 
dragi moji. Pred očmi strokovne 
komisije, nestrpnih učiteljev, bli-
skavic fotografskih aparatov in pi-
sane druščine adolescentov, ki so 
prišli na informativne dneve. »O, 
bog, krvavice so dobili! Eh, saj 
jaz bi že nekaj pričaral. Glej ga, 
pozabil je desko,« pa so se glasili 
komentarji njihovih sošolcev.

Tomažu s krvavim 
potom (in krvavicami!) 
v finale
Izbrano vrsto celjske šole sta 

suvereno zastopala Tomaž Pri-
vošnik, ki je kuhal prvi, in Štefan 
Podbregar. Breme nasledstva že 
obstoječe Tuševe zvezde, ki pri-
haja ravno iz domače šole, tudi ni 
kar tako. Poškodbe posameznih 
igralcev so se kar vrstile. Manjše 
opekline, poparjeni prsti in naš, ja, 
naš Tomaž je že v štartu zarezal v 
prst in dragocene minute izgubljal 
ob aplikaciji papirnatih brisač ter 
obližev na rano! Napetost se je sto-
pnjevala. Sodniki niso niti za trenu-
tek pogledali stran! Izziv za najbolj 
pogumne – moške. Deklet je bilo 
tudi letos bolj za vzorec. Ampak 
preden se boste moški predstavni-
ki bralstva pričeli tolči po prsih, češ 
tako in tako je malodane biološko 
dejstvo, da smo »dedci« boljši ku-
harji, naj vam pojasnim še ostala 
pravila igre, ki so se jih naši tek-
movalci morali držati do pike na-
tančno. Veste, pomen zveličavne-
ga dejstva, da ste nekaj skuhali, se 
premosorazmerno niža s količino 

umazane posode. Pravi kuharji jo 
pomivajo sproti! Odpadke je treba 
ločevati! In delovni pult mora ob-
držati videz ter snažnost kirurške 
mize, ne pa da je videti, kot da je 
bombo razneslo v obratu živilske 
predelave! Ob rezanju milimetrsko 
natančnih koščkov korenčka me je 
še samo streslo ob misli na neizre-
kljive reči, ki jih sama vedno znova 
delam zelenjavi …Hočem reči, da 
zadeva na krožniku naj ne bi bila 
pod nobenim pogojem videti, kot 
da je čeznjo peljal tank. Pa še oku-
sna mora biti, je več kot zaželeno! 
Mala malica za odlične mlade ku-
harje. Še posebej za Tomaža, ki si 
je z drugim mestom ter čarovnijo 
iz krvavic priboril mesto v finalu. 
Naši nosovi se tudi tokrat niso 
zmotili in pesti bomo zanj držali 
do konca!

Po tej razburljivi epizodi sledita 
še dve predtekmovanji v Ljubljani 
in Radovljici, vsako od njih bo dalo 
še dva finalista, nato bo finalno tek-
movanje šestih izbrancev. In kdo 
bo nova Tuševa kuharska zvezda?

POLONA MASTNAK
Foto: TimE

Srednja šola za gostinstvo in turizem Celje je včeraj pripravila tudi informativni dan za dijake zaključnih razredov osnovnih 
šol. Ti so se naučili, da poklici, za katere se izobražujejo v šoli, ne pomenijo le monotonega kuhanja in strežbe. Nudijo odlično 
priložnost za razvijanje nadarjenosti in eksperimentiranje – od kulinarične artistike do priprave sladoleda s tekočim dušikom. 
Morda je med njimi nova Tuševa kuharska zvezda? Ali slovenski Jamie Oliver?

Tomaž Privošnik ni imel lahke naloge. S pripravo rulade, nadevane s krvavicami, 
kozicami v smetanovi omaki in širokimi rezanci s korenčkom in kolerabo (recept 
je napisal sam) si je priboril mesto v finalu tekmovanja za Tuševo kuharsko zvezdo 
2011. Bo tudi on segel po zvezdah?

Štefan Podbregar je v boju s časom ter ribami in šparglji odlično zastopal celjsko gostinsko šolo.
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Celje bo danes in jutri gostilo tradicio-
nalni zimski nogometni turnir na odboj 
All Star. Turnir bo na umetni travi v dvo-
rani Golovec.

Nastopilo bo vseh deset prvoligaških ekip, 
ki bodo razdeljene v skupini A in B. V skupini 
A bodo Rudar, Maribor, CM Celje, Aluminij in 
Triglav. V skupini B se bodo merili Luka Koper, 
Olimpija, Primorje, Domžale in HIT Gorica. 
Predsednik združenja klubov 1. slovenske no-
gometne lige Branko Florjanič je pred turnir-
jem dejal: »Že tradicija je, da se ta turnir seli iz 
mesta v mesto. Za turnir vlada kar precejšnje 
zanimanje, tudi v Celju pričakujemo velik od-
ziv. Tudi televizijska gledanost iz minulih let 
kaže na veliko priljubljenost, pa čeprav so v 
tem času v ospredju zimski športi.«

V četrtfi nale peljejo prva štiri mesta. 
Tekmo za tretje mesto in veliki fi nale bo 
pospremil televizijski prenos. Turnir se bo 
danes začel ob 15. uri, prvi dan predtek-
movanja pa se bo zaključil približno ob 
20. uri. Jutri bo nadaljevanje predtekmo-
vanja na sporedu med 12.30 in 16. uro, ko 
se bodo začeli tudi četrtfi nalni obračuni, 
dve uri kasneje pa še polfi nalni tekmi. Tek-
mi za 3. mesto in fi nale bosta na sporedu 
ob 20. uri. Predtekmovalne tekme bodo 
igrali dvakrat 10, obračun za tretje mesto 
dvakrat 15, fi nale pa dvakrat 20 minut. V 
lanskem fi nalu so Celjani s 7:2 premagali 
Domžalčane.

MITJA KNEZ
Foto: SHERPA Za članskim moštvom 

CM Celja so trije dnevi 
priprav, ki so minili brez 
večjih posebnosti. Igralci 
so nekajkrat tudi že pre-
izkusili umetno travnato 
površino v balonu.

Po uvodnih treningih so 
svoje občutke strnili Ivan 
Firer, Goran Alenc in Marko 
Krajcer, ki so moštvo okrepi-
li v decembru. Moštvu se je 
zdaj na treningih pridružil 
tudi reprezentant Toga Serge 
Akakpo. Ivan Firer ni skrival 
zadovoljstva: »Občutki po 
prvih treningih so odlični. 
Soigralci so v redu. Seveda je 
naporno, a to so priprave, ki 
jih je treba oddelati. Želja za 
drugi del sezone je, da se že v 
uvodnih krogih odlepimo od 
zadnjega mesta na lestvici.« 
Tudi Goran Alenc je zatrdil, 
da bo spomladanski del se-
zone po željah navijačev: »V 
uvodu moram povedati, da 
so občutki po prvih treningih 
fantastični. To sem si vedno 

Priprave CM 
Celja in Rudarja: 
vzdušje odlično

želel, nad sprejemom pa sem 
bil navdušen. Ob prestopu iz 
Dravinje v CM Celje ni bilo 
težav. Prvo poglavje se nam 
obeta že konec tedna na zim-
skem turnirju, kjer je Celje že 
v preteklem letu dokazalo, da 
sodi v sam vrh.« Marko Kraj-
cer ima nekaj težav s prilaga-
janjem: »Moram se še malo 
adaptirati na okolje in ekipo. 
A ne bom imel večjih težav, 
ker je vzdušje tisto pravo. 
Upam le, da se bo naša forma 
na pripravah iz treninga v tre-
ning stopnjevala, ker bi s tem 
prvenstvo pričakali v stanju, 
kot si želimo.«

Celjani bodo torej danes in 
jutri branili naslov na zim-
skem turnirju, v nedeljo pa 
se bodo na prvi pripravljal-
ni tekmi pomerili z Muro 
(Olimp, 14.00).

Začeli tudi 
Velenjčani
Tako kot nogometaši CM 

Celja, so tudi igralci Rudarja 

v ponedeljek začeli s priprava-
mi. Velenjčani po prvem delu 
sezone zasedajo peto mesto, v 
nadaljevanju pa si želijo zago-
toviti eno izmed mest, ki pelje 
v evropska tekmovanja.

Trener Bojan Prašnikar 
je lahko na prvem treningu 
računal na večino igralcev, 
manjkal je le Rusmin Dedič, 
ki se ubada s poškodbo miši-
ce. Pridružilo se je tudi nekaj 
mlajših igralcev iz mladinske 
selekcije (Čirić, Klinar, Bešić, 
Hudobreznik, Muharemović, 
Pavić). Na prvem treningu 
sta bila tudi zdaj že nekdanja 
člana CM Celja – Dragan Ča-
dikovski in Amel Mujaković, 
ki bosta v nadaljevanju sezo-
ne pomembna člena v moštvu 
Rudarja. Slednjega je okrepil 
tudi Rajko Rotman, ki je pred 
prihodom v Velenje igral v 
dresu Aluminija. 21-letni igra-
lec sredine igrišča je podpisal 
triletno pogodbo.

MITJA KNEZ
Foto: SHERPA

Golovec v 
znamenju 
nogometnega 
turnirja na odboj

Navijači Celjski grofje so na lanskem All Staru v Velenju svoje ljubljence pospremili do prvega mesta. 
Tokrat bodo za rumeno-modre navijali na »domačem« igrišču.

Vzdušje med celjskimi igralci je kljub napornim pripravam odlično.

Odbojkarski klub SIP 
Šempeter in OK Spodnja Sa-
vinjska-Aliansa pripravljata 
v nedeljo fi nale državnega 
prvenstva v odbojki za mla-
dinke in mladince.

Tekmovanja se bodo zače-
la ob 9. uri, tekme pa bodo v 
dvorani OŠ Šempeter in OŠ 
Braslovče. Predsednik OK 
Šempeter Sebastjan Cilen-
šek pravi, da gre za velik do-
godek: »Za organizacijo fi nala 
smo se odločili, ker sta se obe 
naši mladinski ekipi uvrstili 
na zaključni del. In menim, 
da gre za velik dogodek tako 
za kraj kot igralce, sploh ker 
branimo naslov prvakov.«

Poleg domačih ekip se 
bodo v kategoriji mladincev 
za najboljše v državi borili 
še MOK Krka, Gokop Fram 
in Salonit Anhovo, pri mla-
dinkah pa kamniški Calcit, 
Olimp Ljubljana in Nova 
KBM Branik.

MK

Finale 
DP v 
odbojki

Razpored tekem All Star turnirja
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Pretekli konec tedna je bilo na Jesenicah državno prvenstvo v umetnostnem drsa-
nju, kjer so se celjske drsalke odlično odrezale. Osvojile so dva naslova prvakinj in en 
naslov podprvakinje.

Na največjem državnem tekmovanju je sodelovalo 47 tekmovalcev iz sedmih slovenskih 
klubov. Iz DK Celje sta naslova prvakinj pripadla Pini Umek in Patriciji Juren; prva je 
bila boljša od vse konkurence v mladinski kategoriji, druga pa v kategoriji pionirke A. Med 
članicami se je od naših drsalk na drugo najvišjo stopničko zavihtela Daša Grm, ki je mo-
rala premoč priznati Patriciji Gleščič. V skupni razvrstitvi klubov je celjska ekipa zasedla 
zavidljivo tretje mesto.

MOJCA KNEZ
Foto: ZJ

Petek, 14. 1.
MALI NOGOMET
1. SL, 15. krog, Tolmin: 

Puntar – Dobovec (19).

ROKOMET
1. SL (ž), 12. krog: Velenje 

– Piran (19.30).

Sobota, 15. 1.

KOŠARKA
1. SL, 12. krog, Polzela: 

Hopsi – Zlatorog, Šoštanj: 
Elektra – Parklji, Šentjur 
– Mercator (19).

1. B SL, 15. krog: Rogaška 
– Medvode, Konjice – Šenčur 
(19).

Jadranska liga (ž), 15. 
krog: Celje – Jedinstvo (18).

ROKOMET
1. SL (ž), 12. krog, Žalec 

– Zagorje (18), Celje Celjske 
mesnine – Ptuj (19).

ODBOJKA
1. SL (ž), 13. krog, Šempe-

ter: Aliansa – Jesenice Bled 
(19).

Nedelja, 16. 1.
MALI NOGOMET
2. SL, 11. krog, Benedikt: 

Zavrh – Nazarje (16).

Včeraj se je na Švedskem za-
čelo 22. svetovno prvenstvo za 
rokometaše. Drugič zapored bo 
turnir najboljših rokometašev 
sveta minil brez Slovenije.

Potem ko je pot Slovencem na 
svetovno prvenstvo na Hrvaškem 
leta 2009 preprečila Slovaška, je 
bila junija lani v dodatnih kvali-
fikacijah močnejša Madžarska. 
24 reprezentanc, razdeljenih v 4 
skupine, pa se ne bo potegovalo 
samo za medalje, ampak tudi za 
olimpijske igre v Londonu 2012, 
kamor se bo neposredno uvrstil 
svetovni prvak.

Naši rokometaši pa se že vne-
to pripravljajo na nadaljevanje 
prvenstva. Ekipa Gorenje Vele-
nje je, preden se bo odpravila na 
priprave v Poreč, odigrala prija-
teljsko tekmo s Slovenj Grad-
cem, ki jo je prepričljivo dobila 
z 42:31. Trener Branko Tamše 
je dal velik poudarek igri mlajših 
igralcev, ki med prvenstvom ne 
dobijo toliko priložnosti. Na pri-
pravah pri južnih sosedih bodo 
»ose« igrale dve prijateljski tekmi 
še s poljskim prvoligašem Wislo 
Plockom.

MOJCA KNEZ
Foto: SHERPA

KOŠARKA
1. B SL, 14. krog: Triglav – 

Rogaška 68:103; Markus 29, 
Švarc 10; Spešič 26, Petrovič, 
Jotič 18, Ambrož 16, Pešič 6, 
Polajžar 5, Pungartnik, Kos 
4, Komerički, Plavčak 3.

1. SL (ž), 14. krog: AJM 
– GVT Konjice 91:54; Kure 
34, Ilijev 14; Šrot 13, I. Klanč-
nik 9, Božičevič 7, Krajnik, 
Zdovc, Lesjak 6, K. Klančnik 
4, N. Klančnik 2, Jereb 1.

ROKOMET
1. SL (ž), 11. krog: Vele-

nje – Zagorje 22:35 (14:15). 
(MiK)

Pina Umek, Patricija Juren in Daša Grm so s strani Slovenske drsalne zveze dobile posebno pohvalo za 
izjemen napredek v letošnji sezoni.

Celjani imamo 
novi prvakinji in 
podprvakinjo

SP spet brez 
Slovencev, »ose« 
prijateljsko

Klemen Cehte je v Slovenj Gradcu dosegel 4 zadetke.

V 12. krogu 1. SL za ko-
šarkarje bo na sporedu 
spet lokalni derbi. Tokrat 
bodo Hopsi gostili Zlatorog. 
Elektra in Šentjur se bosta 
merila doma, prva s Parklji 
in drugi s Škofjo Loko.

Laščani so trdno zasidrani 
na prvem mestu lestvice, saj 
so v letošnjem prvenstvu iz-
gubili le eno tekmo. Drugače 
je v polzelskem taboru, ki je 
na 5. mestu z razmerjem 6 
zmag in 4 porazi. Trener »pi-
vovarjev« Aleš Pipan je op-
timistično razpoložen, saj so 
njegovi fantje dobro pripra-
vljeni: »Na to tekmo bomo 
šli povsem neobremenjeni, 
seveda pa bomo poskušali 
zmagati.«

Okrepljeni Šentjur
Košarkarji Šentjurja so se, 

potem ko so izgubili še peto 
tekmo, okrepili z igralcem 
pod košem. Teu Šimoviču bo 
delal družbo 26-letni Vjeran 
Soldo, ki je prejšnjo sezono 
igral v dresu Zasavja iz Tr-
bovelj. 206 cm visok Soldo 
z ekipo Damjana Novakovi-
ča trenira že od ponedeljka, 
prvo tekmo v novem dresu 
pa bo igral v jutri, ko bo v 
dvorano Hruševec prišla 
Škofja Loka.

Elektra se bo v tem krogu 
merila z zadnjeuvrščenimi 
Parklji, ki v tej sezoni še niso 
vknjižili zmage.

V Celju delegacija 
KZS
Tričlanska delegacija Ko-

šarkarske zveze Slovenije je 
v sredo obiskala Celje, ki je 
kandidat za gostitelja ene od 
skupin evropskega košarkar-
skega prvenstva 2013. Gene-
ralni sekretar Iztok Rems, di-
rektor članskih reprezentanc 
Matej Avanzo in vodja pro-
jektov Alenka Škreblin so se 
srečali z županom Bojanom 

Začenja 
Petek, 
kasneje še 
Marguč in 
Kotnikova

Še en lokalni 
derbi

Šrotom in vodjo razvoja in 
investicij v ZPO Celje Tatja-
no Hren. Delegacija bo na-
daljevala obiske slovenskih 
mest, končni seznam mest, 
ki bodo gostila 24 najboljših 
evropskih košarkarskih re-
prezentanc, naj bi bil znan 
v začetku marca.

Nadaljujejo tudi 
ženske
S sredino tekmo se je začel 

tudi 14. krog ženskega košar-
karskega prvenstva, ko je ko-
njiški GVT izgubil z maribor-
skim AJM, in to s kar 54:91. 
Celjanke so včeraj vnaprej 
igrale tekmo 22. kroga, ko 
so se merile z Grosupljem. 
Jutri pa se bodo merile še v 
Jadranski ligi, ko bodo v 15. 
krogu doma pričakale Jedin-
stvo. Po porazu v preteklem 
krogu zasedajo igralke Da-
mirja Grgiča tretje mesto, 
Črnogorke pa četrto.

MOJCA KNEZ

Lea Jagodič po porazu s Čelikom verjame v jutrišnjo zmago. (Foto: TimE)

Jutri se bo v španski La Molini začelo svetovno pr-
venstvo v deskanju na snegu, kjer bodo nastopili tudi 
dva Celjana in Velenjčanka.

Rok Marguč in Glorija Kotnik bosta tekmovala v pa-
ralelnih disciplinah, Matevž Petek pa v prostem slogu. V 
petih disciplinah se bo sicer merilo 17 slovenskih tekmo-
valcev. Kot prvi se bodo v boj za kolajne podali akrobatski 
skakalci, torej Petek, ki ima z velikih tekmovanj že veliko 
izkušenj, letos pa še ni stal na zmagovalnih stopničkah. Od 
deskarjev alpincev reprezentanca pričakuje največ. Za Ko-
tnikovo bo uspeh že, če se bo uvrstila v finale. Drugače pa 
za Marguča, ki bo nastopil v disciplinah paralelni slalom in 
veleslalom: »Težko je karkoli napovedovati. Vem, da bodo 
razmere težke, saj je precej toplo, kar pomeni mehkejši 
sneg. Vseeno pa upam na čim boljšo uvrstitev.«

MK
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V zadnjih tednih se je 
najmanj dvakrat že zgo-
dilo, da je bilo v središču 
Celja olisičenih več služ-
benih vozil ministrstva 
za pravosodje. Šlo je pred-
vsem za vozila pravoso-
dnih policistov, ki so na 
sodne obravnave na celjsko 
sodišče pripeljali več obto-
ženih iz priporov oziroma 
zaporov.

Pravosodni policisti so 
vozila parkirali v Prešernovi 
ulici, a parkirne niso plačali. 
Zato so jim na več vozil nata-
knili lisice in nastala nastala 
je zmešnjava, enkrat naj bi 
prišlo med uslužbencem 
ZPO in pazniki celo do pre-
pira, zaradi česar je morala 
posredovati tudi policija. V 
ZPO, družbi za upravljanje s 
parkirišči in javnimi objekti, 
so nam razložili, da je odgo-
vor na vprašanje, zakaj so 
bila pravosodna vozila oli-

Predpisi veljajo za vse: lisice na 
vozilih pravosodnih policistov

sičena, enostaven: »Predpisi 
veljajo za vse.« Pravosodni 
policisti so namreč parkirali 
v coni, ki je namenjena le 
parkiranju za krajši čas, nji-
hova vozila pa so tam stala 
po več ur. To pa zato, ker 
so na celjsko sodišče pripe-
ljali pripornike v primeru 
prekupčevanja z mamili, 
kjer sodijo 12 obtoženim, 
sojenja pa se seveda zavle-
čejo. Vsi priporniki niso iz 
celjskih priporov, od koder 
jih na sodišče pospremijo 
kar skozi vrata, saj objekta 
mejita. V ZPO trdijo, da ima 
celjsko sodišče za to name-
njeno parkirišče na zadnji 
strani objekta in da to na 
sodišču vedo. In parkirišče 
na zadnji strani sodišča je, a 
so tam parkirana vozila za-
poslenih, tudi vhod za inva-
lide je z zadnje strani, je pa 
zanimivo, da so zadnji vhod 
v zadnjem času označili le 

za vhod za uslužbence, ki 
imajo tudi službene karti-
ce. Ker so bila pravosodna 
vozila, s katerimi prevažajo 
pripornike, olisičena, se je 
pojavilo vprašanje, kaj bi se 
zgodilo, če bi prišlo do po-
bega, saj vozila ne bi mogla 
nikamor. V ZPO odgovarja-
jo, da vozila, ki pripeljejo 
pripornike, niso na inter-
vencijski vožnji, in če bi pri-
šlo do pobega na tak način 
v Prešernovi ulici, bi nastal 
velik problem predvsem za 
sodišče, saj bi tako spravili 
mimoidoče v sicer zelo pre-
točni ulici tudi v nevarnost. 
Zato v ZPO vidijo še dodaten 
razlog, da bi morali pazniki 
upoštevati njihove naved-
be in obvezno parkirati na 
parkirišču sodišča. Zakoni 
pač veljajo za vse enako, še 
enkrat dodajajo v ZPO.

SIMONA ŠOLINIČ

Ukradel traktor
V preteklih dneh se je na Konjiški gori zgodila nenavadna 

tatvina. Neznanec je namreč z gozdne poti odpeljal traktor, 
vreden okoli 40 tisoč evrov. Lastnik je tatvino opazil šele  v 
torek, ko je želel nadaljevati sečnjo lesa. Škoda je večja, saj 
je bila na traktorju nameščena gozdarska oprema.

Kradli iz svečomatov
Celjski policisti bodo zaradi osemnajstih vlomov v svečo-

mate ovadili tri Celjane, stare 18 in 19 let, ter 20–letnika iz 
Letuša in 21-letnika iz Žalca. Od avgusta 2009 do oktobra 
lani naj bi vlomili v najmanj 18 svečomatov na pokopališčih 
na območju Celja. Osumljeni so iz svečomatov kradli manjše 
zneske, in sicer do višine 100 evrov, so pa z vlomi povzročili 
veliko škodo.

HALO, 113

Olisičenje prvič Olisičenje drugič

Takole so pravosodni policisti parkirali včeraj na parkirišču sodišča. So se mar »spametovali«? (Foto: SHERPA)

Za kar sedem let bo mo-
ral v zapor 24-letni Andrej 
Rebevšek. Tako visoko ka-
zen so mu izrekli, ker je 
pred slabimi sedmimi leti 
v Velenju umoril svojega 
znanca Tomaža Vavpoti-
ča. Zatem ko se je z njim 
verbalno sprl, sta se začela 
prerivati. Rebevšek naj bi 
mu pod desno lopatico zaril 
20-centimetrski kuhinjski 
nož. Napadeni je umrl v 
celjski bolnišnici. Rebev-
šek je moril v bistveno 
zmanjšani prištevnosti. K 
temu so veliko pripomogli 
anaboliki in alkohol.

Obtoženi, zdaj obsojeni, 
je na obravnave sicer redno 
hodil, manjkal je le na de-
cembrski, ker naj bi zaradi 
prevelike psihične in fizične 
potrtosti moral poiskati psi-
hiatrično pomoč. Ves čas je 
poudarjal, da želi, da se sodni 
postopki čim hitreje konča-
jo, dejanje je tudi obžaloval, 
saj je predvsem prvo sodno 

Sedem let zapora 
zaradi umora
Obsojenca ob izreku kazni v sodni dvorani ni bilo – Sodba 
še ni pravnomočna

obravnavo spremljal s solza-
mi v očeh. Tudi včeraj zjutraj 
je na sodišče prišel, toda ob 
izreku sodbe ga v dvorani ni 
bilo. Sodnica Romana Gra-
dič je v celoti sledila naved-
bam tožilstva in mu dosodila 
dokaj visoko zaporno kazen, 
ki je visoka tudi v primerjavi 
z ostalimi primeri umorov na 
Celjskem.

Usodnega dne sta se Re-
bevšek in Vavpotič najprej 
besedno sporekla zaradi le 
petih tisočakov (takratnih 
tolarjev). Dolg naj bi nastal 
zaradi Vavpotičevih hlač, ki 
jih je posodil obtoženemu, ta 
pa naj bi jih prodal tretjemu, 
medtem ko denarja Vavpo-
tiču ni izročil. Zatem ko sta 
se začela prepirati, je Rebev-
šek storil ključno napako. 
Odšel je domov po nož, se 
vrnil do Vavpotiča, takrat 
se je zgodil pretep. Po več-
kratnem zamahovanju tudi 
s steklenicami je Rebevšek 
močno zamahnil z nožem 
in Vavpotiča hudo ranil. A 
je za Vavpotiča, sicer fizično 
močnejšega od Rebevška, bil 
silovit zamah z nožem uso-
den. Napadalec ni bil dolgo v 
priporu, na prostost je prišel 
že po nekaj dneh in ravno to 
je strlo Vavpotičevo družino. 
Na sojenju se je nato izvede-
lo, da je bil Rebevšek zaradi 
jemanja anabolikov anksio-

zen, bil naj bi tudi čustveno 
nezrel. Ker je ob tem pogo-
sto užival še alkohol, je to 
močno in negativno vplivalo 
na njegovo psihično stanje. 
Zato naj bi bil v času umora 
tudi v bistveno zmanjšani 
prištevnosti. Na sojenju so 
zaslišali več izvedencev, od 
medicinskih do psihiatrič-
nih. Izkazalo se je, da je 

imel obtoženi nekaj psihič-
nih težav tudi v preteklosti, 
kar je prva opazila njegova 
mama, ki je že v njegovem 
otroštvu iskala pomoč zanj. 
Ravno ona je pri njem našla 
tudi tablete, za katere se je 
izkazalo, da so anaboliki. 
Sojenje so ves čas spremljali 
tudi Vavpotičevi prijatelji in 
sorodniki, kar je na trenut-

Andrej Rebevšek se je včeraj takole skrival pred fotografom. (Foto: Sherpa)Tomaž Vavpotič

ke zmotilo tudi obtoženega. 
Njegova odvetnica Nuša 
Maček je namreč sodnici 
večkrat dejala, da naj bi bil 
Rebevšek tudi tarča števil-
nih groženj.

Sodba še ni pravnomočna, 
več kot očitno pa je, da se bo 
Mačkova pritožila.

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: SHERPA
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Na Višjem sodišču v Lju-
bljani se je včeraj začela 
obravnava zoper Nenada 
Miroviča in Gregorja Bri-
tovška. Prvi je bil leta 2009 
obtožen umora, drugi pa 
napeljevanja k umoru Ve-
lenjčana Matjaža Volka.

Volka so pred osmimi leti 
našli ustreljenega v Ljubljani. 
Sodni senat celjskega okro-
žnega sodišča je takrat oba 
oprostil, saj za obsodbo ni 
bilo dovolj dokazov. Mirovič 
je tik pred koncem sojenja v 
Celju celo spremenil svoj za-
govor, in sicer v delu, ki se je 
nanašal na njegovo lokacijo 
v času Volkove smrti, kar je 
tudi vplivalo na odločitev o 
oprostitvi.

O enem skrivnostnejših 
umorov v Sloveniji smo po-
gosto poročali, pogovarjali 
smo se tako z obtoženima, 
ki ves čas vztrajno trdila, da 
v umor nista vmešana, kot 
z očetom pokojnega, ki niti 
po osmih letih ni izvedel, 
zakaj je umrl njegov sin. Tr-
dno pa verjame, da sta bili 
na prostost izpuščeni ravno 
osebi, ki sta krivi za umor. 
Po pritožbi tožilca Edvarda 
Ermenca na višje sodišče je 
le-to sprejelo presenetljivo 
odločitev. Na višjem sodišču 
bodo namreč izvedli celotno 
glavno obravnavo in se pred-
vidoma aprila (obravnave so 
razpisane do takrat) odločili 
o (ne) krivdi.

Odpustili 
naj bi ga 
upravičeno

Spet o skrivnostnem 
umoru mladega 
velenjčana

Gregor Britovšek (prva vrsta skrajno levo) in Nenad Mirovič (desno)

Spomnimo, da je nekdo 
Volka ustrelil iz neposre-
dne bližine s pištolo, ki je 
nikoli niso našli. Obtožnica 
navaja, da naj bi Volka v 
Ljubljano spremljal Mirovič, 
pištolo pa naj bi mu izročil 
Britovšek. V ozadju umora 
naj bi bil denar, ki ga je Bri-
tovšek bil dolžan mlademu 
Velenjčanu, saj ni izpolnil 
poslovnega dogovora o na-

kupu avtomobilov iz Nem-
čije. Britovšek je v zagovoru 
dejal, da ni bilo nikakršne-
ga govora o umoru, pištolo 
naj bi Miroviču predal, ker 
naj bi mu ta omenjal, da jo 
potrebuje. Bila pa naj bi po-
kvarjena. Vendar Mirovič o 
pištoli ne ve ničesar, v Lju-
bljani je v času umora sicer 
bil, toda pri svoji sestri, kar 
je ta tudi potrdila. Toda Mi-

rovič je v zadnjem trenutku, 
ker je čas njegovega obiska 
sestre v Ljubljani sovpadal 
s časom smrti Volka, točno 
uro prihoda in odhoda iz 
prestolnice spremenil. Kako 
bodo takšno izjavo sprejeli 
na višjem sodišču, kjer bodo 
zaslišali tudi vse priče, bo 
znano čez nekaj mesecev.

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: SHERPA

Včeraj in predvčerajšnjim 
se je v Celju nadaljevalo 
sojenje Gorazdu Odritzu, 
ki naj bi stal za tihotaplje-
njem skoraj 300 kilogramov 
marihuane iz Črne gore na 
Hrvaško. Predlani so na-
mreč na mejnem prehodu 
prijeli voznika tovornjaka, 
Slovenca Darka Vebra, ki so 
mu v Črni gori po hitrem 
postopku izrekli petletno 
zaporno kazen.

Ta je namreč Odritza nave-
del kot osebo, ki mu je ponu-
jala denar za prevoz droge. 
V istem postopku v Celju 
sodijo tudi Elvinu Ramiču, 
ki naj bi pri tihotapljenju so-
deloval zgolj s telefonskim 
usmerjanjem Vebra v tuji-
ni. Zagovornika sta že pred 
mesecem zahtevala izločitev 
zapisnika o preiskavi vozila 
na mejnem prehodu, ker naj 
bi bila preiskava nezakonita. 
Zdaj pa sta vztrajala pri tem, 
da se na obravnavi ne poslu-
šajo posnetki telefonskih po-
govorov obtoženih, češ da je 
treba preveriti, ali je tudi ta 

Te dni se na Reki nadaljuje sojenje kriminalni združ-
bi, ki naj bi iz vzhodnih držav na Hrvaško tihotapila 
mamila in jih razpečevala uličnim odvisnikom.

Na čelu skupine 14 domnevnih prekupčevalcev je 
Konjičan Kristijan Kamenik. Skupno so lani že dobili 
skoraj 60-letno zaporno kazen, a je višje sodišče sodbo 
razveljavilo in primer vrnilo na začetek. Medtem ko lani 
obtoženi dejanja niso priznali, je bilo drugače ta teden, 
ko je večina krivdo priznala, tudi Kamenik. To naj bi 
obtoženi storili, ker upajo, da jih bo sodni senat obsodil 
na nižjo zaporno kazen. Kameniku poleg zapora grozi 
tudi, da bo moral vrniti denar, ki naj bi si ga s kaznivim 
dejanjem pridobil. Hrvaško sodišče meni, da je ta znesek 
visok okoli 55 tisoč evrov.

SŠ

S tovornjakom droge 
čez mejo
Sojenja zaradi tihotapljenja droge še ne bo tako hitro konec – Dokazi zakoniti 
ali ne?

dokaz pridobljen na zakonit 
način. Včeraj so zaslišali še 
Darka Vebra. Tega so na 
celjsko sodišče pripeljali kar 
iz zapora, saj so mu pred me-
seci odobrili, da v Črni gori 

izrečeno zaporno kazen lah-
ko prestaja v Sloveniji. Spr-
va ni želel govoriti, saj naj bi 
mu nekoliko pešal spomin 
glede dogodka v Črni gori, 
nato je na vprašanja senata 

vendarle odgovarjal. Vmes je 
bilo med sodnico in odvetni-
ki izrečenih kar nekaj ostrih 
besed, saj je razprava v tem 
postopku dokaj burna …

SŠol, foto: SHERPA

Gorazd Odritz in Elvin Ramič (desno)

Kamenik 
priznal 
krivdo

Igor Cvikl

Delovno sodišče je odločilo v primeru tožbe nekdanje-
ga pravosodnega policista celjskih zaporov Igorja Cvikla 
zoper upravo za izvrševanje kazenskih sankcij.

Cvikl je nekdanjega delodajalca tožil, ker je ostal brez 
redne službe, zatem ko naj bi – to so mu očitali – malomar-
no opravljal svoje delo. Ravno v času njegovega nadzora 
je namreč iz celjskih zaporov v začetku lanskega leta po-
begnil 41-letni Leon Bojić, ki so ga pred tem prijeli zaradi 
nasilnega ropa Lidla. Bojiča do danes še niso našli, njegov 
pobeg pa je zagotovo eden spektakularnejših, saj je kar po 
žlebu splezal na streho in se po drugi strani objekta spustil 
v Linhartovo ulico. Delovno sodišče je po obravnavah, ki so 
se končale decembra, odločilo, da celjski zapori niso dolžni 
Cvikla ponovno zaposliti. Ta odločitev pomeni, da so Cvikla 
upravičeno odpustili, vendar sodba še ni pravnomočna, saj 
se bo Cvikl zagotovo pritožil. V svojem zagovoru je ves čas 
trdil, da je ravnal pravilno in da ni bil seznanjen z varnostnim 
načrtom zapora.

SŠol
Foto: SHERPA
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TEDENSKI SPORED 
RADIA CELJE

SOBOTA, 15. januar
7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 8.00 Poročila, 9.20 otroški 

radio, 9.20 Otroški radio, 10.00 Novice, 10.15 Časovni stroj, 
glasba 60. let, 11.00 Kulturni mozaik, 11.15 Časovni stroj, 
glasba 70. let, 12.00 Novice, 12.15 Tedenski osir, 13.15 
Časovni stroj, glasba 80. let, 14.00 Regijske novice, 14.15 
Časovni stroj, glasba 90. let, 15.30 Dogodki in odmevi Ra-
Slo, 17.00 Kronika, 18.00 Lestvica – 20 Vročih Radia Celje, 
19.00 Novice, 19.15 Sobotni večer s Tadejem Kupcem, 
24.00 SNOP (Radio Univox)

NEDELJA, 16. januar
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.45 Jack pot, 9.15 Luč sveti v temi, 10.00 
Novice, 10.10 Znanci pred mikrofonom – Tamara Divjak, 
11.15 Tedenski osir – ponovitev, 12.00 Novice, 12.10 Pesem 
slovenske dežele, 13.00 Čestitke in pozdravi, po čestitkah 
Nedeljski glasbeni veter, vmes 17.00 Sedem dni nazaj, 19.00 
Katrca, 24.00 SNOP (Radio Celje)

PONEDELJEK, 17. januar
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika Ra-
Slo, 8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 
9.15 Bingo jack – predstavitev skladb, 10.00 Novice, 10.15 
Ponedeljkovo športno dopoldne (do 11.45), 12.00 Novice, 
12.15 Bingo jack – izbiramo skladbi tedna, 13.00 Kulturni 
mozaik, 13.15 Znanci pred mikrofonom – Tamara Divjak, 
ponovitev, 14.00 Regijske novice, 15.30 Dogodki in odme-
vi RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 18.00 Poglejte v 
zvezde z Gordano in Dolores, 19.00 Novice, 19.15 Vrtiljak 
polk in valčkov s Tonetom Vrablom, 24.00 SNOP (Radio 
Celje)

TOREK, 18. januar
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 9.15 
Zdravo z naravo, 10.00 Novice, 12.00 Novice, 12.15 Male 
živali, velike ljubezni, 13.00 Kulturni mozaik, 14.00 Re-
gijske novice, 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi 
RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 18.00 Strokovnjak 
svetuje, 19.00 Novice, 19.15 Zadnji rok z Boštjanom Der-
molom, 21.00 Saute surmadi z Boštjanom Lebnom, 24.00 
SNOP (Radio Velenje)

SREDA, 19. januar
Jutranja nostalgija na Radiu Celje, 5.01 Žinganje (na-

rodnozabavna nostalgija), 5.30 Horoskop, 6.00 Poročilo 
OKC, 6.10 Nagradna igra, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja 
kronika RaSlo, 8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 
Jack pot, 10.00 Novice, 10.15 Kuhajmo skupaj, 11.15 Zeleni 
val, 12.00 Novice, 13.00 Kulturni mozaik, 13.20 Mali O 
– pošta, 13.30 Mali O – klici, 14.00 Regijske novice, 15.00 
Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi RaSlo, 16.20 Film-
sko platno, 17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 18.00 Pop čvek, 
19.00 Novice, 19.15 Zeleni val – ponovitev, 20.00 Večerni 
program, 24.00 SNOP (Radio Velenje)

ČETRTEK, 20. januar
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 

Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 10.00 
Novice, 12.00 Novice, 12.15 Odmev, 14.00 Regijske novice, 
14.10 Kalejdoskop, 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in 
odmevi RaSlo, 17.00 Kronika, 18.00 Odmev – ponovitev, 
19.00 Novice, 19.15 Kalejdoskop – ponovitev, 20.00 Večerni 
program, 24.00 SNOP (Radio Sora)

PETEK, 21. januar
Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00 Po-

ročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika RaSlo, 
8.00 Poročila, 8.30 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot, 10.00 
Novice, 11.15 Radi ste jih poslušali, 12.00 Novice, 12.15 
Od petka do petka, 13.00 Kulturni mozaik, 14.00 Regijske 
novice, 14.10 Hit lista Radia Celje – s hiti prežeto popoldne 
(do 19.15), 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi 
RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 19.00 Novice, 24.00 
SNOP (Radio Sora)

20 VROČIH 
RADIA CELJE

TUJA LESTVICA
	 1.	 SPEECHLESS	-	LADY	GAGA	 (3)
	 2.	 ONLY	GIRL	(IN	THE	WORLD)	

-	RIHANNA	 (6)
	 3.	 I	DIE	FOR	YOU	TODAY	-

ALPHAVILLE	 (3)
	 4.	 POISON	-	NICOLE

SCHERZINGER	 (2)
	 5.	 LOVE	LOVE	LOVE	-	HOPE	FEAT.	

JASON	MRAZ	 (1)
	 6.	 SUPERHOT	-	GABRIELLA	CILMI	(2)
	 7.	 DJ	GOT	US	FALLIN'	IN	LOVE	

-	USHER	FEAT.	PITBULL	(5)
	 8.	 WELL	WELL	WELL	-	DUFFY	FEAT.	

THE	ROOTS	 (7)
	 9.	 THINKING	OF	ME	-	OLLY	MURS	(8)
	10.	 BE	MY	MAN	-	ASA	 (1)

DOMAČA LESTVICA
	 1.	 MAGNOLIJA	-	UGLAŠENA

RIBA	(5)
	 2.	 KONSTELACIJE	-	SHYAM	FT.	

ANITA	KAY	 (3)
	 3.	 POJ	MI	PESEM	-	VLADO	KRESLIN	

(1)
	 4.	 2010	-	PAPIR	 (6)
	 5.	 KRALJICA	ZA	ZMERI	-	LOVŠIN	

PETER	 (3)
	 6.	 ZMAJI	-	AVVEN	 (4)
	 7.	 SLADKA	KOT	MED	-	MI2	 (5)
	 8.	 ZVEZDE	SO	Z	NAMA	-	MARKO	

VOZELJ	 (2)
	 9.	 TO	JE	MOJ	DAN	-	KATAYA	 (1)
	10.	 ZUNAJ	JE	ZIMA	-	DREVORED	 (2)

PREDLOGA ZA TUJO LESTVICO
GIVE	A	LITTLE	MORE	-	MAROON	5
PARALLELS	-	ED	DREWETT
PREDLOGA ZA DOMAČO  
LESTVICO
PUNCA	-	JAN	PLESTENJAK
ŽAREK	ZA	NJO	-	STEREOTIPI
Lestvico	20	vročih	lahko	poslušate	
vsako	soboto	ob	18.	uri.	Za	vam	
najljubše	skladbe	lahko	glasujte	
na	spletni	strani	www.radiocelje.
com.

VRTILJAK POLK IN 
VALČKOV 2010
CELJSKIH 5 PLUS

	 1.	 NA	VLAK	-	MLADI	UPI	 (6)
	 2.	 SILVESTERSKI	VEČER	-

VAGABUNDI	 (3)
	 3.	 OBLJUBI	MI	-	NAVIHANKE	&	

BOŠTJAN	KONEČNIK	 (7)
	 4.	 SLOVENSKA	MATI	-	PETKA	 (2)
	 5.	 S	FIGO	V	ŽEPU	-	ISKRICE	 (1)

PREDLOG ZA LESTVICO
LJUBEZEN	IN	PESEM	-	SPEV
SLOVENSKIH 5 PLUS

	 1.	 SPOMIN	NA	LJUBEZEN	-	ANS.	
SVETLIN	 (4)

	 2.	 RAD	BI	JO	VIDEL	-	AKORDI	 (5)
	 3.	 BELA	SNEŽINKA	-	ANS.

TOPLAR	 (3)
	 4.	 BELI	CVET	-	AZALEA	 (1)
	 5.	 KDO	JE	KOLOVRAT?	-

KOLOVRAT	 (2)
PREDLOG ZA LESTVICO
IGRA	DENARJA	-	GADI
Lestvico	Celjskih	5	lahko	poslušate	
vsak	ponedeljek	ob	22.15	uri,	
lestvico	Slovenskih	5	pa	ob	23.15	
uri.	Za	vam	najljuše	skladbe	lahko	
glasujte	na	spletni	strani	www.
radiocelje.com.

KUPON  
ŠT. 54

Spet dve noči s Celjani
V prihodnjih dneh bodo lahko vsi, ki radi bedijo ob skupnem nočnem programu devetih 

slovenskih radijskih postaj, dve noči zapored prisluhnili programu iz celjskega studia. V 
noči z nedelje na ponedeljek bo z »nočnimi ptiči« Simona Brglez, s ponedeljka na torek 
pa Saša Pukl.

S Tamaro Divjak o 
baletu

Poslušalci Radia Celje 
bodo to nedeljo v oddaji 
Znanci pred mikrofonom 
spoznali diplomirano bale-
tno plesalko in profesorico 
baleta Tamaro Divjak.

Pri komaj 31 letih že četrto 
leto vodi svojo baletno šolo, 
dve leti je bila članica SNG 
Opera in Balet Ljubljana ter 
štiri leta članica SNG Opera 
in Balet Maribor. O baletu in 
o tem, zakaj sama ne nastopa 
več, se bo s Tamaro Divjak, ki 
ima status plesalke, koreogra-
finje in pedagoginje v kulturi, 
pogovarjala Mojca Knez.

Foto: GrupA

Špela je spet z nami
Po dobrem letu premora, ki ga je posvetila drugi hčerki Emi, je Špela Kuralt spet na 

svojem delovnem mestu – v redakciji Novega tednika in Radia Celje.
Kakšen sprejem so ji pripravili kolegi novinarji, javnosti ne bomo razkrivali. Je pa najbrž 

pripomogel, da je Špela kljub dolgi odsotnosti takoj »padla not«. Kar so bralci Novega tednika 
in poslušalci Radia Celje gotovo že opazili. Foto: SHERPA
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Garancija najnižje cene
- prihranek od 15 - 45%

Plačilo na 12 obrokov
ali le 1 žlička = 50€ pologa

Zdaj je izbira najboljša!
Počitnice, potovanja in oboje v enem oddihu.
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LJUBLJANA 01/520-27-00 • MARIBOR 02/48-03-900 • KRANJ 04/20-20-880 • KOPER 05/663-36-60
CELJE 01/428-42-47 • NOVO MESTO 07/393-14-60

ULTRA FIRST MINUTE
POLETNICA

Ujemite 
najvišje popuste!

Lani spomladi sem tri študijske mesece preživel v gr-
škem Solunu. V obilici potovanj posebno mesto v spomi-
nu ohranja štiridnevno popotovanje po pravoslavni sveti 
gori Athos, ki je na enem od treh polotokov Halkidike na 
vzhodu Grčije. Noge ostajajo glavno transportno sredstvo 
predvsem na spodnjem delu polotoka, ki je od civilizacije 
najbolj odmaknjen in kjer živijo menihi, ki se želijo kar 
najbolj odmakniti v samoto.

Stran od 
ponorelega sveta

Pogled na razgiban polotok, v ospredju samostan, v ozadju gora v oblakih

Kaj dela goro tako poseb-
no in sveto? Ne gre toliko 
za vprašanje svetosti kot za 
mednarodno tradicijo ča-
ščenja boga, ki na gori sega 
čez tisoč let. Gre za redek 
prostor na Zemlji, kjer je 
tako veliko samostanov na 
tako majhnem prostoru in 
kjer je skozi stoletja živelo 
že na deset tisoče menihov. 
Poleg grških najdemo tam 
še ruski, srbski, bolgarski 
in romunski samostan in 
podobno je tudi s strukturo 

obiskovalcev. Zaradi svoje-
ga avtonomnega položaja, 
ki ga je polotok ohranil 
skozi stoletja, ima obmo-
čje poseben pravni režim. 
Eno najbolj znanih pravil 
je zagotovo, da je ženskam 
v celoti, brez izjem, dostop 
na goro prepovedan. Zani-
mivo je tudi, da še vedno 
sledijo bizantinski tradiciji 
štetja časa, ki se ravna po 
Soncu in skladno s katero 
se nov dan začne z vsakim 
sončnim zahodom.

Globalizacija tudi 
med menihi
Dostop na območje je 

širši javnosti omejen. S 
tem namenom so že pred 
desetletji uvedli sistem, 
podoben vizam z dnevno 
kvoto sto desetih obisko-
valcev. Povpraševanje, 
posebej poleti in med 
verskimi prazniki, je izre-
dno, zato se priporoča, da 
se opravi rezervacija tudi 
več tednov, če ne mesecev 
vnaprej. Danes na poloto-
ku živi približno dva tisoč 
menihov, večina v dvajse-
tih čudovitih samostanih, 
kjer velja strog urnik, pre-
ostali pa v približno dve-
sto hiškah, razporejenih v 
vsaj desetih manjših sku-
pnostih, imenovanih skiti, 

Sam na vrhu
Do manjših samostanskih 

pristanišč vzdolž obale vozi 
trajekt samo enkrat na dan. 
Izstopil sem pri enem od sa-
mostanov in začel svojo po-
hodno pot, na katero sem se 
namenoma podal sam, da bi 
lahko užival v miru in čudo-
viti pomladansko cvetoči na-
ravi. Glavni razlog za obisk 
je predstavljal drugi dan. 
Osvojiti sem namreč želel 
2.033 metrov visoko goro, ki 
kraljuje na skrajnemu jugu 
polotoka. Prvi dan je bil vrh 
zavit v težke temne oblake, 
ki so se začeli razpihovati 
šele pozno popoldne in še 
na jutro vzpona sem dve 
uri hodil zgolj v upanju na 
najboljše, saj se vrha iz vasi-
ce, kjer sem prespal, ni dalo 
videti. Nato sem jo končno 
zagledal. Visoko nad seboj v 
sami gloriji jutranjega sonca. 
Okrog poldneva sem stal na 
vrhu. Popolnoma sam. Ka-
kšen občutek. Razgled. Mir. 
Počasen popoldanski spust. 
Po dobri večerji sem se iz va-
sice, kjer sem prespal, spustil 
še nižje do morja po idilični 
potki, ker sem slutil, da me 
čaka prijetno presenečenje, 
kot je bilo mogoče razbrati z 
zemljevida. Samotna plaža z 
belimi skalami in s kristalno 
vodo. Po prijetno napornem 
in skrajno uspešnem vzponu 
sem si prislužil še svoj zaliv 

kristalne vode. Prepovedan 
skok v vodo je služil za 
osvežitev in tuš. Vroč dan je 
prijetno ogrel velike gladke 
skale, ki so poskrbele, da me 
po prihodu iz vode ni zeblo, 
čeprav je bilo šele proti kon-
cu aprila.

Zadnjo noč sem prespal 
v najstarejšem samostanu 
na polotoku, katerega prve 
omembe segajo kar tisočletje 
v preteklost. Okrog pol treh 
zjutraj me je zbudilo zvonje-
nje cerkvenih zvonov, ki so 
služili kot klic menihom za 
prihod k maši, zato je res, da 
vstajajo poleti nekje okrog 
treh ali štirih, pozimi pa celo 
približno ob enih zjutraj in 
se posvečajo molitvi. Dolgi 
nočni maši, ki se prevesi v 
jutro in konča s kratkim zaj-
trkom, sledijo počitek, opra-
vila, popoldanska maša s 
kratko večerjo in z zgodnjim 
umikom v sobo.

V štirih dneh pohajkovanja 
po dih jemajoči naravi brez 
televizije, radia, računalni-
ka, interneta, ogledala in z 
mobitelom zgolj za najnuj-
nejše javljanje, ko sem živel 
s soncem in stran od hitrega 
ritma modernega življenja, 
sem se počutil zelo sprošče-
no in ugotovil, da bi nekaj 
takih dni na leto več kot 
odlično vplivalo na počutje 
vsakogar.

ŽIGA DOMJANIČ

Ruski samostan

kjer se bogu in hrani meni-
hi posvečajo individualno. 
Njihova oblačila so prepro-
sta. Črni čevlji, črna kapa 
in talar prekrivajo meniha 
od vratu do pet, obraz za-
kriva dolga brada. Življenj-
ski pogoji, kljub temu da 
so popolni asketi, niso 
zelo nevzdržni. Čeprav se 
z vsemi napori poskušajo 
upirati napredku, polotok 
ni ostal v srednjem veku. 
Tako imajo med drugim 
skoraj povsod stacionarni 
telefon in nekaj telefonskih 
govorilnic, vodo iz gozdov, 
elektriko na sončne celice 
in plin za kuhanje. Kroksi, 
Ikea kozarci, »teflonke«, 
in mobilni telefoni v ro-
kah menihov pa so vseeno 
dokaz, da tudi tam globa-
lizacija deluje.

Menihi pri vzponu do samostana iz pristanišča
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O trdoti vode govorimo takrat, ko 
je v vodi visoka vsebnost kalcija, 
magnezija in drugih raztopljenih 
mineralov. Trdota vode zmanjšuje 
moč mila in na površinah, s kate-
rimi pride v stik, pušča mineralne 
usedline – vodni kamen.

Za nastanek vodnega kamna so 
pomembne predvsem kalcijeve 
in magnezijeve soli. Pri reakciji s 
prosto ogljikovo kislino pride do 

Trdota vode

Promocijsko besedilo

tvorjena bikarbonata, ki je topen v 
vodi. Pri segrevanju se del ogljiko-
ve kisline izloči tako, da je kemič-
no ravnotežje porušeno in se del 
bikarbonata spremeni v netopen 
kalcijev karbonat, ki se nalaga na 
stene inštalacije. Količina izločene-
ga vodnega kamna je odvisna od 
stopnje trdote vode, temperature 
vode, hitrosti gibanja vode itd. Iz-
ločanje vodnega kamna na stenah 
cevi povzroči zmanjšanje prostega 
preseka in s tem pretočnosti siste-
ma, ki lahko povzroči tudi popolno 
zamašitev cevi.

Ali je voda trda ali mehka, nas 
največkrat zanima ob uporabi 
pomivalnih in pralnih strojev, li-
kalnikov in izmenjevalcev tople 
vode, saj proizvajalci gospodinjskih 
strojev priporočajo, da pri njihovi 
nastavitvi in uporabi upoštevamo 
trdoto vode.

Trda voda naj bi imela boljši okus, 
na žalost pa pri tem tudi ostane, saj 
nam le-ta prinaša veliko nevšečnosti, 
predvsem v cevovodih, gospodinjskih 
aparatih in sanitarnih armatura.

Na samo trdoto vode vplivajo pH, 
spremembe hitrosti in smeri giba-
nja vode ter pritiska v cevovodih, 
predvsem pa temperatura vode. 
Temperatura, pri kateri se izločanje 
vodnega kamna začne, je različna 
in odvisna od celotne kemijske se-
stave vode. Višja kot je temperatura, 
več vodnega kamna (kalcita) se na-
laga.  Ta se počasi nalaga na grelcih, 
pipah, ventilih, ceveh itd. Posledica 
so večja poraba energije in nepravil-
no delovanje vodnih armatur. 

Na trgu obstaja veliko sistemov 
za filtriranje in mehčanje vode za 
domačo uporabo, s katerimi bomo 

pripomogli k daljši življenjski dobi 
naprav.
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���ZA AVTOMOBILISTE���

Spomladi novi BMW serije 6
BMW serije 6 velja za eno najprestižnejših vozil v ponudbi nemške avtomobilske 

tovarne.
Zdaj tovarna objavlja prve fotografije nove izvedenke, pri čemer je zanimivo, da bodo 

najprej ponudili kabrioletsko varianto. Vse kaže, da se bo serija 6 na trge pripeljala spomladi 
prihodnje leto, kupe pa jeseni. V dolžino bo avta za zelo spodobnih 489 cm oziroma 74 
mm več kot doslej, hkrati bo širši in nižji, večja bo tudi medosna razdalja. Streha bo torej 
še naprej platnena, odpirala / zapirala jo bo elektrika v 19 sekundah. V prtljažniku bo na 
voljo 350 litrov, ob odprti strehi bo prostora za 50 litrov manj.

Šestica bo na voljo z dvema bencinskima motorjema, menjalnik bo vedno samodejni in 
osemstopenjski. V varianti 640i se bo vrtel trilitrski šestvaljnik s 235 kW, osemvaljni 4,4-
litrski agregat pa bo zmogel 300 kW. Cene seveda še niso znane.

Mercedes CLS tudi v 
izvedenki 63 AMG

Pred dobrim mesecem je nemški Mercedes Benz predstavil novi CLS, štirivratni 
kupe.

Druga generacija tega avtomobila motorno oziroma zmogljivostno sploh ni podhranjena, 
vendar je zdaj hišni predelovalec AMG postavil na svetlo še najmočnejšo varianto z oznako 
63 AMG. Navzven ni bistvenih razlik, čeprav je avto med drugim dobil širše in večje pnev-
matike, dodatne spojlerje, drugačno nastavitev podvozja in še marsikaj.

Vsekakor je največja novost motor. V tem primeru je to bencinski osemvaljnik V-postavitve 
in z gibno prostornino 5,5 litra, ki zmore kar 410 kW/557 KM in ima kar 800 Nm navora. 
Ker v Nemčiji velja nenapisan dogovor o serijski omejitvi najvišje hitrosti, gre tale CLS 250 
km/h, pospešek do 100 km/h pa je 4,4 sekunde.

Kot napoveduje tovarna, bo prodaja ta hip najzmogljivejšega mercedesa CLS stekla marca 
2011, cena pa še ni znana.

Hibridni lexus z eko 
popustom

Japonska Toyota je nedvomno prvak na trgu hibridnih vozil, pri čemer gre prvenec 
predvsem priusu, v zadnjem času pa ponujajo tudi hibridnega aurisa in številne druge 
avtomobile tovarne Lexus, ki je sestavni del Toyote.

Že nekaj časa sta tako prius kot auris v hibridni varianti naprodaj z eko popustom 2.000 
evrov, zdaj pa se je začela prodaja hibridnega lexusa CT 200h, ki ima enak pogonski sklop 
kot omenjena prius in auris. Pri tem avtomobilu ponujajo eko popust v višini 1.500 evrov, 
kar pomeni, da je v najcenejši inačici avto naprodaj za približno 25.500 evrov.

Uspešno leto 
novomeškega 
Revoza

V novomeškem Revozu, kjer nastajajo trije renaulti – twingo, clio in wind – so lani 
naredili nekaj več kot 211 tisoč avtomobilov. To je drugi najboljši rezultat v zgodovini 
te tovarne.

Novomeški Revoz tako ostaja največji slovenski izvoznik, zaposluje pa približno 3.000 
ljudi. Proizvodnja v tej dolenjski tovarni bo še nekaj časa v treh izmenah, kasneje bodo 
verjetno tretjo opustilil, vendar je to odvisno od dogajanja na trgu. Lani so izdelali tudi 500-
tisočega twinga, kar pomeni, da malček v industrijski zgodovini francoskega Renaulta, ki 
je 100-odstotni lastnik Revoza, počasi zavzema omembe vredno mesto.

Slovenija: bolje kot 
leto prej

Čeprav je že dolgo znano, da t. i. uradni podatki o prodaji novih avtomobilov na slo-
venskem trgu niso najbolj točni (predvsem zaradi t. i. ponovnega izvoza), je dejstvo, 
da so lani v Sloveniji registrirali 59.226 osebnih avtomobilov.

To je bilo za 6 odstotkov več kot leto prej. Ne glede na vse to, je bil lani najuspešnejši 
Renault s prodajo 9.946 avtomobilov, kar je bilo za dobrih 5 odstotkov več kot leto prej. Na 
drugo mesto se je uvrstil Volkswagen (7.257, plus 24 odstotkov), na tretje pa Opel s prodajo 
5.226 vozil (plus 14 odstotkov). Med premijskimi tovarnami je šlo najbolje BMW (1.377, 
plus 10 odstotkov), saj je prekosil tako Audi kot tudi Mercedes Benz.

Številke dokazujejo, da so šli lani bolje v promet manjši enoprostorci in srednje veliki 
športni terenci (SUV). Sicer pa je bil najbolje prodajani avtomobil pri nas renault clio (4.011), 
sledil mu je renault megane (2.789), na tretjem mestu pa VW polo (2.445).

Renault twingo

Renault megane

Lexus CT 200h

Ferrari zelo uspešen na 
Kitajskem

Maranellski Ferrari se je na Kitajskem prvič pojavil pred šestimi leti, lani pa je tam 
prodal več kot 300 vozil.

To pomeni, da je Kitajska zanj med petimi najpomembnejšimi trgi na svetu. Letos naj bi 
skupna številka prodanih ferrarijev presegla 900 vozil, zato bodo kupcu 999-vozila namenili 
posebno pozornost. Na Kitajskem namreč število devet velja za srečno.

Ferrari 599

Mercedes CLS 63 AMG
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MOTORNA 
VOZILA

Prodam

GOLF 3 diesel 1,9, letnik 1993, v dobrem 
stanju, prodam. Telefon 041 710-193.
� 106

KARAMBOLIRAN wv golf II, letnik 1991, 
diesel, rdeč, 5-stopenjski menjalnik, 
prodam za 200 EUR. Telefon 041 743-
978.� 119

OSEBNO vozilo Renault clio storia, letnik 
maj 2010, rdeče barve, kot nov, pro-
dam za 6.900 EUR. Telefon 031 755-
501.� 115

PEUGEOT 206, letnik 2002, modre barve, 
prodam. Telefon 041 213-766.� 132

OPEL corsa 1,5 turbo diesel, letnik 1996, 
odlično ohranjen, servo volan, prodam. 
Telefon 041 951-527.� 138

GOLF II diesel, letnik 1991, 5 vrat, 5 pre-
stav, prodam za 850 EUR. Telefon 041 
240-580.� 138

KUPIm

RABLJENA vozila, od letnika 1997, kakr-
šna koli, kupim. Telefon 041 708-497.
� Š�5

STROJI

Prodam

NAKLADALNO silažno prikolico Sip 26-9, 
kot novo in tribrazdni obračalni plug 
Lemken, prodam. Telefon 031 506-
383.� Š�21

TRAKTOR Imt 539, na sprednji pogon, 
prodam. Telefon 031 836-686.� 137

SNEŽNO desko, 2 × 0,5 m, vrtljivo, novo, 
prodamo. Telefon 041 807-853.�Š�22

POSEST

Prodam

HIŠO v Lokrovcu, v izmeri 159 m², zemlji-
šče 1.929 m², prodamo za 195.000 
EUR. Telefon (03) 491-5060, 051 305-
432. Maksimilijan, d. o. o., Ljubljanska 
5, Celje.� n

CELJE, Teharska cesta. Prodajalno, servis 
in skladišče + 4.484 m² stavbnega 
zemljišča, prodamo za 570.000 EUR, 
možna prodaja posameznega dela 
kompleksa – po dogovoru. Telefon 
(03) 491-5060, 051 305-432. Maksi-
milijan, d. o. o., Ljubljanska 5, Celje.
� n

NA Frankolovem prodamo zaradi bolezni 
novo stanovanjsko hišo, cena 175.000 
EUR. Telefon 041 876-316.� 59

GRADBENO parcelo, 760 m², v okolici Do-
brne, z vso dokumentacijo, elektriko 
in vodo, prodam. Telefon 5778-790 in 
031 397-595.� 74

DEL hiše, s posebnim vhodom, 63,50 m², 
z ohišnico, približno 100 m², na mir-
ni, elitni lokaciji, v Petrovčah, vseljivo 
takoj, prodam. Telefon 031 645-091.
� 129

HIŠO, adaptirano, takoj vseljivo, v bližini 
Slivniškega jezera, ugodno prodamo. 
Telefon 041 684-879, 041 726-380.
� 128

NOVA Cerkev, Lemberg. Prodamo stano-
vanjsko hišo, z garažo, bivalne povr-
šine 113 m², pokrita terasa 16 m², 
obnovljeno 1980, dvorišče 314 m², 
stavbišče 70 m², kmetijsko zemljišče 
1.659 m², za 90.000 EUR. Telefon 
041 708-198. Svetovanje, Ivan Andrej 
Krbavac, s. p., Gorica pri Šmartnem 57 
c; svetovanje.gajba.net.� n

ŠENTJUR, Dramlje. Prodamo vikend v 
gradnji, z urejenim pristopom, klet, 
pritličje in mansarda,  stavbišče pri-
bližno 42 m², 3.416 m² zemljišča, za-
četek gradnje 2004, voda, elektrika, 
za 89.900 EUR. Telefon 041 708-198. 
Svetovanje, Ivan Andrej Krbavac, s. p., 
Gorica pri Šmartnem 57 c; svetovanje.
gajba.net.� n

LOPATA, Gorica pri Šmartnem. Prodamo 
atrijsko stanovanjsko hišo, Gorica 
pri Šmartnem (Lopata), leto gradnje 
1997, klet 151 m², pritličje 165 m², 
podstrešje 33 m², stavbišče 173 m², 
dvorišče 973 m², 273.000 EUR. Telefon 
041 708-198. Svetovanje, Ivan Andrej 
Krbavac, s. p., Gorica pri Šmartnem 57 
c; svetovanje.gajba.net.� n

CELJE, Celestinova. Prodamo hišo z dvo-
riščem, v Celestinovi ulici v Celju, leto 
gradnje 1970, prenove 2000, stano-
vanjska stavba (stavbišče) 93 m², pri-
tličje + I. nadstropje + neizgotovljena 
mansarda, dvorišče 146 m², 169.000 
EUR. Telefon 041 708-198. Svetovanje, 
Ivan Andrej Krbavac, s. p., Gorica pri 
Šmartnem 57 c; svetovanje.gajba.net.
� n

���INFORMACIJE - MALI OGLASI���

ODKUP ZLATA PO
NAJUGODNEJŠI CENI!

PLAČILO TAKOJ!
Zlatarna Brežnik

03/544 33 33,
Stanetova 22 Celje

03/710 40 60,
Šlandrov trg 39, Žalec

Brežnik Dejan, s. p., Stanetova 22, Celje

KUPIm

PARCELO za vikend ali hišo kupi mlada 
družina. Telefon 040 533-850.�4995

STANOVANJSKO hišo, v Celju z okolico, lah-
ko v slabšem stanju, odkupimo. Plačilo 
takoj. Telefon 041 601-555.� 45

oddam

CENTER mesta Celja. Lokal na elitni loka-
ciji, Ljubljanska cesta, velika izložbena 
okna, velikost 61 m², oddamo. Telefon 
(03) 491-5060, 051 305-432. Maksi-
milijan d. o. o., Ljubljanska 5, Celje.
� n

MALI poslovni prostor, približno 18 m², v 
Celju, na zelo ugodni lokaciji, oddam 
v najem. Telefon 041 523-295, 041 
262-063.� 62

SKLADIŠČE ali priročno delavnico, pribli-
žno 25 m², relacija Arclin–Ljubečna, 
ob cesti, dajem v najem. Telefon 041 
523-295, 041 262-063.� 62

OB cesti Šentjur–Celje oddam prostor, 250 
m², s parkiriščem, možnost delavnice, 
skladišča. Telefon 041 218-352.� 100

POSLOVNI prostor, 33 m², v Laškem, 
prostor je namenjen različnim dejav-
nostim, oddam. Telefon 031 204-551.
� 123
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Delo tvojih skrbnih rok 
pozna se vsepovsod naokrog. 

Ah, kako srce boli, 
ker te med nami več ni …

Z A H VA L A

Ogenj zatli, gori, ugasne. 
Bolečina se te dotakne, zaskeli, 

zažari, gori …

V ponedeljek, 3. januarja 2011, 
smo pospremili našega ljubega

ZVONKA BIZJAKA
na zadnjo pot.

Na tej poti smo ponovno spoznali, kako velik človek 
je bil.

Neizmerno število jokajočih nas je nemo tolažilo. Vsem 
se v globoki žalosti iskreno zahvaljujemo. Hvala vsem 
sorodnikom, prijateljem in znancem, ki ste razumeli 
našo bolečino, nam z vzpodbudnimi besedami vlivali 
moč in hrabrost ter se množično poklonili njegovemu 
spominu. Hvala gospodu Boštjanu za toplo poslovilno 
mašo, Don Boskovemu centru Celje, Zvonkovim sode-
lavcem Aera Celje, mojim sodelavcem Klime Celje in 

pogrebni službi Veking za opravljen obred.
Neizmerna hvala moji sestri, ki mi je v vseh težkih dneh 
moževe bolezni dajala moči in poguma, kot to zmore 

le iskreno ljubeča sestra.
Posebej hvala naši Alenki za čuteče besede slovesa.

Žena Carmen, sinova Gašper in Nejc z Jasno

77

BORZA NEPREMIČNIN, d. o. o. ,
Gledališka ulica 2, 3000 Celje

Zaposlimo
NEPREMIČNINskEgA POsREdNIkA (m/ž)

z opravljeno licenco za opravljanje poslov
nepremičninskega posredovanja. Pisne vloge z

življenjepisom in delovnimi izkušnjami pošljite na e-mail:
info@borzanepremicnin.com

tel. 041-601-555

Cena 1,50 do 1,99 €/min. Plačilo tudi z moneto!

DOTIK
PRIHODNOSTI!

090 62 89 ali 090 62 41
www.vedezevanjemaruska.com

���MALI OGLASI - INFORMACIJE���

STANOVANJE

Prodam

CELJE, mesto. Petsobno stanovanje na 
Savinjskem nabrežju, v izmeri 121 m² 
ter podstrešje v izmeri 50 m2, pogled 
na celjski Stari grad, potrebno obno-
ve, prodamo za 130.000 EUR. Telefon 
(03) 491-5060, 051 305-432. Maksi-
milijan, d. o. o., Ljubljanska 5, Celje.
� n

CELJE, Lava. Trisobno stanovanje, 74,12 
m2, 8. nadstropje, prodamo za 
100.000 EUR. Telefon (03) 491-5060, 
051 305-432. Maksimilijan, d. o. o., 
Ljubljanska 5, Celje.� n

ODKUP

zlata-srebra
GOTOVINA TAKOJ!!!

ZLATARNA ADAMAS
Trg celjskih knezov 4, 3000 Celje

03/5442-180
Mitja Udovč, s.p., Celje

CELJE, Hudinja. Dvosobno stanovanje, 52 
m², 2/5 nadstropje, obnovljeno (par-
ket, okna, keramika), takoj vseljivo, v 
bližini nakupovalni centri, prodam ali 
oddam. Telefon 492-8820.� 57

TRISOBNO stanovanje, 68 m², nadstropje 
9/13, z vsemi priklopi, klimatizirano, 
prodamo skupaj z opremo za 81.900 
EUR. Telefon 041 616-895.� 118

CELJE, na Zelenici. Dvoinpolsobno stano-
vanje, 55 m², 2. nadstropje, adaptira-
no 2006, klimatizirano, opremljeno, 
prodam za 89.000 EUR. Telefon 041 
762-160.� p

DVOSOBNO stanovanje, 62 m², v centru 
Šentjurja, prodam. Telefon 041 389-
369.� 123

CELJE, Miklošičeva. Prodamo stanovanje v 
Miklošičevi ulici v Celju, IX. nadstropje, 
predsoba, spalnica, kabinet, dnevna 
soba, kuhinja, ločen WC in kopalnica, 
balkon, uporabna površina 71,40 m², 
zgrajeno 1973, obnovljena streha in 
fasada stavbe, za 89.800 EUR. Telefon 
041 708-198. Svetovanje, Ivan Andrej 
Krbavac, s. p., Gorica pri Šmartnem 57 
c; svetovanje.gajba.net.� n

CELJE, Ulica V. Prekomorske brigade. 
Prodamo dvosobno stanovanje v Ulici 
V. prekomorske brigade, II. nadstropje, 
uporabna površina 51,30 m² + klet 
1,70 m², hodnik, manjša bivalna ku-
hinja z majhno shrambo, dnevna soba, 
spalnica, WC s kopalnico, zgrajeno 
1965, daljinsko ogrevanje, priključki: 
elektrika, voda, telefon, kabelska TV; 
javna kanalizacija, za 68.500 EUR. 
Telefon 041 708-198. Svetovanje, 
Ivan Andrej Krbavac, s. p., Gorica pri 
Šmartnem 57 c; svetovanje.gajba.net.
� n

KUPIm

STANOVANJE, v Celju z okolico, odkupimo. 
Plačilo takoj, hipoteka ni ovira. Telefon 
041 601-555.� 45

oddam

DVOSOBNO ali večsobno stanovanje, z mo-
žnostjo ugodnega kasnejšega odkupa 
hiše, lokacija mestna četrt Hudinja, 
Celje, oddam. Telefon 040 209-590.
� 61

V CELJU v privatni hiši oddamo urejenemu 
paru trisobno, novo, opremljeno stano-
vanje, z lastnim vhodom. Telefon 041 
368-755.� 64

STANOVANJE v stanovanjski hiši v Arclinu 
oddam. Telefon 041 726-516.� 50

GARAŽE
Prodam

GARAŽO v Štorah, cena po dogovoru, 
prodam. Telefon 040 754-016.� 90

OPREMA

Prodam

PEČ Viadrus, 25 Kw, novo, kombinirano, 
prodam. Telefon 031 611-745.� 133

GRADBENI 
MATERIAL

Prodam
STENSKE obloge (ladijski pod), smrekove, 

ugodno prodam. Telefon 041 743-750.
� 63

AKUSTIKA

Prodam

DIATONIČNO harmoniko Melodija, velikost 
36, staro 4 leta, prodam. Cena po do-
govoru. Telefon 041 523-268.� Š�20

ŽIVALI
Prodam

NESNICE, grahaste, rjave in črne, proda-
mo. Nakup 10 živali – petelin brezplač-
no. Kmetija Winter, Lopata 55, Celje, 
telefon (03) 5472-070, 041 763-800.
� p

PRAŠIČE, težke od 30 do 160 kg, mesni 
tip, ugodno prodamo. Možnost tudi 
dostave. Telefon 041 455-732.�Š�834

ŠTIRI telice, od 200 do 400 kg, bikca, čb, 
150 kg in kobilo z žrebetom, prodam. 
Telefon 041 547-769.� Š�11

PRAŠIČE, mesni tip, 40 do 100 kg, za 
nadaljnjo rejo ali zakol, prodamo. 
Telefon 031 544-653.� Š�10

PRAŠIČE, domače vzreje, težke od 30 kg 
naprej ter čistokrvne mladiče nemške 
ovčarje, prodam. Možna dostava. Tele-
fon 031 509-061, Andrejeva kmetija iz 
Jazbin.� 52

TELICO, brejo 9 mesecev, pašno, težko 
520 kg, prodam. Cena po dogovoru. 
Telefon 031 840-282.� 82

PRAŠIČA, težkega 170 kg, domača kuhana 
hrana, prodam. Informacije po telefo-
nu 031 503-370.� 108

ŽREBIČKO norik, vranko, z zvezdo na 
glavi, mirno, staro šest mesecev, težko 
200 kg in kobilo norik, pšenične barve, 
z liso na glavi, staro 10 let, težko 550 
kg, nepripuščeno, prodam. Telefon 
(03) 5471-305, 031 854-533.� 107

ZAJCE, različne pasme, prodam. Telefon 
041 232-594.� 126

TELIČKO simentalko, staro 14 dni, pro-
dam. Telefon 040 312-588.� 124

DVE visoko breji kravi prodam. Telefon 
041 907-593.� Š�19

PRAŠIČE, od 30 do 250 kg, izločene svinje, 
možne polovice, domača hrana in do-
stava, ugodno prodamo. Telefon 051 
214-174.� 122�Š�18

BIKCA prodam. Telefon (03) 541-3019, 
041 357-024.� 117

BIKA težkega 120 kg, črno bel, prodam. 
Telefon 5716-516.� Ž�3

PRAŠIČA za zakol, krmljenega z domačo 
kuhano hrano, težkega približno 160 
kg, prodam. Telefon (03) 5739-351.
� 120

JALOVO kravo, težko 550 kg, staro dve leti 
in pol, prodam ali menjam za teličko 
ali manjšo kravo simentalko. Telefon 
031 561-155.� 135

BIKCA simentalca, težkega 250 kg, pro-
dam. Telefon 041 829-714.� 134

PRAŠIČE, od 20 do 300 kg in odstavljene 
plemenske svinje, možen zakol in do-
stava, prodam. Telefon 031 506-383.
� Š�21

BIKCE, simentalce in črno bele, različnih 
velikosti, možna dostava, prodam. 
Telefon 031 506-383.� Š�21

PRAŠIČE, od 25 do 150 kg, prodam. Te-
lefon (03) 5798-167, 041 389-370.
� 140

KOZLA, plemenskega, starega 3 leta, 
ugodno prodam. Telefon 041 274-320.
� L�14

KUPIm
VSE vrste krav in telic za izvoz odkupuje-

mo. Telefon 040 647-223.� Š�832

BIKCE simentalce, do 200 kg, kupim. 
Telefon 041 653-165.� Š�6

KRAVE in telice, suhe in debele, plačilo 
takoj, kupim. Telefon 041 653-286.
� Š�841

KMETIJSKI 
PRIDELKI

Prodam
DOMAČI kis in rdeče vino prodam po ugo-

dni ceni. Telefon 041 858-004.� 70

VINO in domače žganje, možna dostava, 
ugodno prodam. Telefon 031 765-466.
� 89

SENO, kocke, hlevski gnoj, uležan, z do-
stavo, prodam. Telefon 070 718-623.
� 86

DOMAČE ocvirke prodam. Telefon (03) 
5774-569.� 146

OSTALO
Prodam

BUKOVA drva, hlodovina, metrska ali krat-
ko nažagana, na paletah, z dostavo, 
ugodno prodam. Telefon 051 359-555; 
www.drva.info.� p

VISOKO kakovostni bukovi briketi Fishner 
in drva iz sušilnice, dostava, prodam. 
Telefon 051 828-683.� p

BUKOVA cepana drva, na paleti, 210 EUR/
klaftra, prodam. Telefon 031 346-299.
� 5224

DRVA, dolga v hlodih ter mešana, kratko 
žagana, z dostavo, prodam. Telefon 
040 211-346.� p

DESKE in plohe, parjene in neparjene bu-
kve, oreha, hruške, češnje, lipe, hrasta, 
kostanja, javorja in jelše ter hrastove 
tramove, različnih dimenzij, prodam. 
Telefon 040 211-346.� p

SENO, vap, na toplo vodo, v manjši okvari 
in kromatične 120-basne harmonike, 
prodam. Telefon 041 766-216.� 75

EKOLOŠKA kmetija Pajek, Sedraž 14, 
Laško zbira naročila za goveje meso. 
Prodamo vietnamske prašičke, stare 8 
tednov. Telefon 040 899-973.� 98

OVČETINO in kozliče, za zakol ali nadalj-
njo rejo, prodam. Telefon 040 549-
085.� Š�16

SUHA bukova drva prodam. Telefon 031 
559-820.� L�12

BUKOVA drva, možen razrez in dostava, 
ugodno prodam. Telefon 051 614-316.
� Š�15

KIPER prikolico, 4 t, prodam. Cena po 
dogovoru. Telefon 041 728-301.�Š�23

SMUČARSKO opremo: Elanove smuči 
karving, z okovjem, dolžina 150 cm, 
rabljene, za 100 EUR, smučarske čevlje 
San Marko, temni, rabljeni eno leto, št. 
40, za 100 EUR in smučarske čevlje 

Alpina, št. 34,5, bele barve, rabljeni, 
prodam za 70 EUR. Telefon 031 645-
091.� 129

oddam

AVTODOM Adria Matrix 680, za 4 osebe, 
oddamo. Telefon (03) 490-4777.� n

ZmENKI

MOŠKI, 48 let, 167, preprost, imam hišo, 
avto, službo. Iščem žensko za resno 
zvezo. Telefon 030 665-161.� 69

ŽELIM spoznati prijazno in zvesto dekle 
za trajno in iskreno razmerje. Telefon 
041 229-649.� Ž�154

FANT z iskrenimi nameni išče zvesto dekle, 
ki bi živela pri njem. Telefon 031 807-
376.� Ž�156

SIMPATIČNA, 39-letna situirana ženska iz 
Savinjske doline želi spoznati prijatelja 
do 56 let. Telefon 041 248-647; agen-
cija Alan.� 87

DELAVEN, čustven, iskren moški želi spo-
znati prijateljico za resno zvezo, staro 
do 52 let. Telefon 041 969-815.� 145

ZAPOSLITEV
KAKRŠNO koli delo iščem, lahko na svo-

jem domu: sestavljanje, sortiranje itd. 
Imam izpit B kategorije. Telefon 041 
860-066.� 5521

KITAJSKA restavracija Kitajski dvor, d. o. 
o., Teharska cesta 35, telefon 041 812-
939 išče več natakarjev za zaposlitev.
� 116

RAZNO
POSOJILA za zaposlene in upokojence! 

Izplačilo gotovine takoj. Posojilo lahko 
vračate s položnicami (tudi za osebe 
z nižjimi dohodki). Info-kredit, d. o. 
o., Mariborska cesta 86, 3000 Celje, 
telefon 059 226-600, 051 886-600.
� n

PREMOG, zelo ugodno, z dostavo. Telefon 
041 279-187. Prevozništvo Vladimir 
Pernek, s. p., Sedlašek 91, Podlehnik.
� n

IŠČEM solidno podjetje, ki bi mi na dom 
dostavljalo topla kosila. Ponudbe na 
naslov: Franjo Žabot, Kajuhova 15, 
Celje, telefon 5441-322.� 131
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Vsi bomo enkrat zaspali, 
v miru počivali vsi, 

delo za vselej končali, 
v hišo Očetovo šli. 

Takrat, zvonovi, zvonite … 
(A. M. Slomšek)

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi brata in strica

IVANA 
ŠORNA

(19. 9. 1944 – 31. 12. 2010)

ter sestre in tete

NEŽIKE 
ŠORN

(10. 12. 1936 – 31. 12. 2010) 
iz Bukovžlaka

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za spremstvo na njuni zadnji 
poti, izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče, svete 
maše in za cerkvene potrebe. Zahvala gospodu župni-
ku Mihi Hermanu za besede slovesa in cerkveni obred 
ter pevcem za odpete pesmi. Posebna zahvala sosedom 
Kocman in Rakuša za pomoč in tolažbo v težkem tre-
nutku, ko smo na dan slovesa od starega leta izgubili 

kar dva sorodnika.

Žalujoči vsi njuni
113

Ni te več na vrtu, ne v hiši, 
nič več glas se tvoj ne sliši, 

če lučko na grobu upihnil bo 
vihar, 

v naših srcih je ne bo nikdar.

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi dragega moža, 
atija in opa

ZVONKA BLATNIKA
iz Večjega Brda 14, Dobje pri Planini 

(12. 10. 1948 – 31. 12. 2010)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem, ki ste ga v tako lepem števi-
lu pospremili na njegovi zadnji poti ter zanj darovali 
cvetje, sveče in za svete maše. Iskrena hvala Mileni 
Gradič in zdravniškemu osebju SB Celje in Bolnišnice 
Topolšica za skrb in pomoč v času njegove bolezni, 
gospodu župniku Petru Orešniku za lepo opravljen 
cerkveni obred, govorniku Darku Bezenšku in govor-
nici Ivanki Ropotar v imenu prijateljev iz Nemčije za 
besede slovesa pri odprtem grobu, pevcem iz Dobja 
za lepo odpete pesmi, trobentaču in pogrebni službi 

Žalujka za organizacijo pogreba.

Žalujoči: žena Fani, hčerka Lidija z družino in sin 
Zvoni z družino

n

Pred kratkim še vedra 
in upanja polna, 

s tegobami v zdravju, 
a ne zares bolna 

je naša ljubljena mama bila, 
a danes, čez noč je od nas odšla.

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi drage mame, 
stare mame in tete

MARIJE BLATNIK
iz Večjega Brda 2, Dobje pri Planini 

(30. 1. 1926 – 29. 12. 2010)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem, ki ste jo v tako lepem številu 
pospremili na njeni zadnji poti ter zanjo darovali cvetje, 
sveče in za svete maše. Iskrena hvala Domu upokojen-
cev Šmarje pri Jelšah za skrb in nego v času njene bo-
lezni. Hvala gospodu župniku Petru Orešniku za lepo 
opravljen cerkveni obred, govorniku Darku Bezenšku 
za poslovilne besede pri grobu, pevcem iz Dobja za 
lepo odpete pesmi, trobentaču za odigrano Tišino in 

pogrebni službi Žalujka za organizacijo pogreba.

Žalujoči: sin Franci in ostalo sorodstvo

n

Zbogom, zbogom, vas domača, 
znanci in prijatelji! 

Kol'kokrat smo skupaj peli, 
zdaj pa mor'mo vzet' slovo. 

(ljudska)

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi dragega moža, 
očeta, tasta in dedija

ŠTEFANA 
DOBERŠKA

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki sočustvujete z nami. 
Ohranimo ga v lepem spominu.

Vsi njegovi

121

Ko ponoči sanjam 
tvoje lepe oči, 

molim, da nič me ne zbudi. 
A noč je kratka in neusmiljena, 

prav tako kot tista, 
ki te je vzela in pustila le solzne 

sledi.

V   S P O M I N

Mineva enajsto leto, kar nas je zapustila draga žena, 
mama, sestra, hčerka in babica

ZDENKA GORIŠEK
iz Marija Gradca pri Laškem

Hvala vsem, ki položite cvetje in prižgete svečko v 
njen spomin.

Mož Franci, hčerka Milojka, sin Boštjan z družino 
in ostalo sorodstvo

L 11

Ni res, da je odšla, 
nikoli ne bo! 

Ujeta je v naša srca, 
z najlepšimi spomini 

bo vsak naš korak 
spremljala v tišini …

Z A H VA L A

Ob nenadni, boleči izgubi drage 
mame in babice

NEŽIKE 
ŠORN

se iskreno zahvaljujemo vsem za izrečena sožalja, tople 
besede tolažbe in vzpodbude …

Hvala vsem, ki ste se od nje poslovili in jo pospremili 
na zadnji poti.

Hčerka Nataša z družino

136

Celje
Zlato poroko sta prazno-

vala zakonca Zorica in Milan 
LAH iz Celja.

Celje
Umrli so:  Ivan VASLE iz 

Žalca, 64 let, Irena ŠKET iz 
Velenja, 53 let, Vilma VLAJ-

���INFORMACIJE���

Z A H VA L A

Ob nenadni, boleči izgubi 
dragega sina

ROKA 
KOKOLA

iz Okrogarjeve ulice 7 a v 
Celju

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem in 
znancem za izrečena sožalja ter darovano cvetje in 

sveče.
Iskrena hvala tudi župniku Srečku Hrenu za besede 
tolažbe, izrečene na pogrebni slovesnosti in pri maši.

Žalujoči: mama, ati, sestra Gitka z družino in brat 
Sandi

147

let, Anton BASTL iz Nazarij, 
68 let, Ljudmila MUZLOVIČ 
iz Petrovč, 76 let, Ljubomir 
ZELIČ iz Celja, 52 let, Majda 
KOZMELJ s Polzele, 63 let, 
Štefan DOBERŠEK iz Gorice 
pri Slivnici, 75 let, Juraj TRK-
MIČ iz Šentjurja, 69 let.

Laško
Umrli so: Agnan SAČIĆ 

iz Laškega, 50 let, Ana MA-
VEC PAVŠIČ iz Loga pri 

Vrhovem, 86 let, Anton 
ZALOKAR iz Laške vasi, 
88 let, Cecilija KOŽAR iz 
Vrhovega, 93 let.

Šmarje pri Jelšah
Umrli so: Lara KOŽMAN 

iz Rogaške Slatine, 13 let, Pa-
vel PLATOVŠEK iz Levca, 87 
let, Milena ZUPANC iz Hra-
stja ob Bistrici, 69 let, Ama-
lija POTOČNIK iz Šentjurja, 

82 let, Elizabeta GOBEC iz 
Gornje vasi, 75 let.

Mozirje
Umrla sta: Vera ŠIMENC 

z Rečice ob Savinji, 57 let, 
Franc ZAJC iz Tera, 68 let.

Velenje
Umrli  so: Zvonko BLA-

TNIK iz Dobja, 62 let, Ivan 
STROŽIČ iz Tabora, 80 let, 
Anton RAJH iz Velenja, 54 
let, Marija MIKEK iz Šošta-
nja, 83 let, Jože TRINKA-
US iz Velenja, 44 let, Anica 
ZAJC iz Velenja, 51 let, Vin-
cencij VIVOD iz Vojnika, 83 
let, Štefanija POPIČ s Preva-
lij, 80 let, Marija KOPITAR 
z Ljubnega ob Savinji, 85 
let.

KOV iz Velenja, 68 let, Ana 
KRBAVC iz Celja, 90 let, Jo-
sip ŠTIMAC iz Celja, 75 let, 
Ana JURHAR iz Vojnika, 
92 let, Ibrahim DŽUMHUR 
iz Velenja, 63 let, Stanislav 
JUG iz Celja, 93 let, Radislav 
SKALE iz Celja, 86 let, Ivan 
ŠORN iz Celja, 66 let, Jožef 
JAZBINŠEK iz Vojnika, 69 
let, Franjo HORVAT iz Celja, 
75 let, Danijela BLAJ iz Ce-
lja, 78 let, Zvonko BIZJAK iz 
Šmarja pri Jelšah, 50 let, An-
ton RIJAVEC iz Šentjurja, 84 

Srce je omagalo, 
tvoj dih je zastal, 
a spomin nate v 

naših srcih bo večno ostal.

Z A H VA L A

Ob boleči izgubi drage mame, 
stare mame in babice

MARIJE DEŽELAK
iz Trojnega 2, Laško 

(9. 9. 1920 – 2. 1. 2011)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
znancem in prijateljem za izrečena ustna sožalja in 
spremstvo na njeni zadnji poti. Zahvaljujemo se oseb-
ni zdravnici dr. Mateji Belej za nudenje zdravniške 
pomoči, patronažni sestri Zaliki za obiske na domu, 
duhovniku za opravljen pogrebni obred in pevcem za 

odpete žalostinke.
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči vsi njeni
L 4
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  VODNIK 

Podjetje NT&RC, d.o.o. 
Direktor: Srečko Šrot
Podjetje opravlja časopisno-založniško, radijsko in 
agencijsko-tržno dejavnost
Naslov: Prešernova 19, 3000 Celje, telefon (03) 
42 25 190, fax: (03) 54 41 032, Novi tednik izhaja 
vsak torek in petek, cena torkovega izvoda je 1 EUR 
petkovega pa 1,25 EUR. Naročnine: Vera Gmajner. 
Mesečna naročnina je 8,30 EUR. Za tujino je letna 
naročnina 199,20 EUR. Številka transakcijskega ra-
čuna: 06000  0026781320. Nenaročenih rokopisov 
in fotografij ne vračamo.

Tisk: Delo, d.d., Tiskarsko središče, Dunajska 5, 
direktor: Bogdan Romih. Novi tednik sodi med pro-
izvode, za katere se plačuje 8,5% davek na dodano 
vrednost.

NOVI TEDNIK
Odgovorna urednica: Tatjana Cvirn
Namestnica odg. ur.:  Ivana Stamejčič 
Računalniški prelom: Igor Šarlah
Oblikovanje: www.minjadesign.com
Fotografija: Sherpa, GrupA
E-mail uredništva: tednik@nt-rc.si
E-mail tehničnega uredništva: tehnika.tednik@nt-rc.si

RADIO CELJE
Odgovorna urednica: Janja Intihar
Namestnica odg. ur.: Bojana Avguštinčič
E-mail: radio@nt-rc.si.
E-mail v studiu: info@radiocelje.com

UREDNIŠTVO
Mateja Jazbec, Brane Jeranko, Špela Kuralt, Polona 
Mastnak, Urška Selišnik, Branko Stamejčič, Simona 
Šolinič, Dean Šuster, Saška T. Ocvirk
Tajnica uredništva: Tea Podpečan Veler

AGENCIJA
Opravlja trženje oglasnega prostora v Novem tedniku 
in Radiu Celje ter nudi ostale agencijske storitve.

Pomočnica direktorja in vodja Agencije: Vesna Lejič

Propaganda: Zlatko Bobinac, Simona Brglez, Voj-
ko Grabar, Viktor Klenovšek, Nina Pader, Rok Za-
ložnik, Marjan Brečko
Telefon: (03)42 25 190
Fax: (03)54 41 032, (03)54 43 511
Sprejem oglasov po elekt. pošti: agencija@nt-rc.si

DRUŠTVO REGIONALNA VARNA 
HIŠA
Telefon 492-63-56
KRIZNI CENTER ZA MLADE
Telefon 493-05-30
ŠENT - Slovensko združenje za 
duševno zdravje
(dnevni center in stanovanjske 
skupine)
Gregorčičeva 6 - pisarna,
3000 Celje, tel. št. 03/ 428 88 90
MATERINSKI DOM
Telefon 492-10-14
DRUŠTVO SOS TELEfON ZA žEN-
SKE IN OTROKE - žRTVE NASILjA
080-11-55, vsak delavnik od 12.00 
do 22.00, ob sobotah, nedeljah in 
praznikih pa od 18.00 do 22.00. Faks 
za gluhoneme 01-524-19-93, e-mail: 
društvo-sos@drustvo-sos.si
Inštitut VIR – socialna rehabilitaci-
ja, raziskovanje in razvoj
Vrunčeva 9, 3000 Celje
Telefon: 03 490 00 24, GSM: 031 
288 827, e-pošta: vir@institut-vir.si, 
Spletna stran: www.institut-vir.si
Pomoč mladostnikom in staršem pri 
spoprijemanju s problematiko drog 
in z vzgojnimi težavami
SLOVENSKO DRUŠTVO HOSPIC
OBMOČNI ODBOR CELjE
Dodajati življenje dnem in ne dneve 
življenju; Kocenova 4 - 8, Celje
tel.: 03/548 60 11 ali 
051/ 418 446

DRUžINSKI INŠTITUT BLIžINA,
telefon: 03/492-55-80
Skupine: za starše, za razvezane, 
za ženske, žrtve psihičnega ali 
fizičnega nasilja, za moške storilce 
nasilja ali žrtve psihičnega nasilja
CENTER ZA POMOČ NA DOMU
Telefon 03 427-95-26 ali 03 427-95-28
DRUŠTVO OZARA CELjE
Pomoč ljudem s težavami v 
duševnem zdravju, Kocenova ul. 4, 
3000 Celje
Pisarna za svetovanje in 
stanovanjska skupina: ponedeljek-
petek od 8.-16. ure;
telefon: 03 492 57 50 ali 492 57 51
Uradne ure: ponedeljek in sreda
od 9.-13. ure.
DRUŠTVO ZAKONSKI IN 
DRUžINSKI INŠTITUT ETEOS
031 555 844, www.eteos.si, 
info@eteos.si, Gosposka ulica 2, 
Celje. Svetovanja in pomoč pri 
dojenju, prehrani in vzgoji najstni-
kov. Srečanja za starše z otroki 
do 6 leta starosti. 
AL-ANON – skupnost svojcev 
alkoholikov vam pomaga v primeru 
alkoholizma v družini. Pokličite tel.
01/251 30 00, 041/590 789,
spletna stran: ww.al-anon.si
KLIC UPANjA CELjE
za vse, ki imajo težave
Brezplačni telefon: 116-123

Košarka: telovadnica Srednje zdra-
vstvene šole Celje, petek med 17. in 
18.30, brezplačna rekreacija za člane 
KŠOC.

fly-box aerobika: dvorana Plesnega 
vala, Trg celjskih knezov 8, ponedeljek 
med 20.30 in 21.30 in sreda med 19.30 
in 20.30; članice KŠOC imajo 40 % po-
pust na vse cene, do 19. januarja lahko 
kupijo mesečno karto za 15 evrov.

Uradne ure:
ponedeljek in torek: 11.00–14.00
sreda: 9.00–16.00
četrtek in petek: 17.00–19.00
sobota: 10.00–12.00
Info točka subvencionirane štu-

dentske prehrane
Vsako sredo med 11. in 15. uro.

Petek, ob 16. uri, in nedelja, ob 9. 
uri, P2 (Športni park Šentjur): Šnel-
kurs Photoshop; začetniški tečaj dela 
s programom Adobe Photoshop (8 pro-
stih mest, lasten računalnik, okvirno 
15 ur; cena: redni člani 10 evrov, sim-
patizerji 15 evrov, ostali 20 evrov).

Petek, ob 21. uri, Prostor (Kulturni 
dom Šentjur, vhod s parkirišča): Coma 
Stereo (SLO), Mane Zero (HRV) – am-
biental post rock; minikoncert (vsto-
pnina: člani 2 evra, ostali 3 evre, s 
pristopno izjavo prost vstop).

Sobota, ob 14.30, v Telovadnici šen-
tjurskih olimpijcev: rekreacija; košarka 
in odbojka ali namizni tenis (obvezna 
dvoranska obutev).

Sobota, ob 19.30, v P2 (Športni park 
Šentjur): Potopis Maroko.

Ponedeljek, ob 19. uri, v prostorih 
RA Kozjansko: Pilates (cena: mesečno 
– redni 11 evrov, simpatizerji 15 evrov, 
ostali 19 evrov, tedensko – redni 4 evre, 
simpatizerji 5 evrov, ostali 6 evrov).

Torek, ob 18. uri, v P2 (Športni park 
Šentjur): predavanje o opremi za ja-
dralno padalstvo; Društvo jadralnih 
padalcev Lintvar.

PLANINSKI 
KOTIČEK

Planinsko društvo Celje Matica vabi v 
nedeljo, 16. januarja, na Standar (474m). 
S postajališča na Glaziji ob Ljubljanski ce-
sti se z naročenim avtobusom odpravijo 
ob 5. uri. Prijave sprejemajo v društveni 
pisarni.

Spored od 14. 1. do 17. 1.
Kinematografi si pridržujejo pravico 
do spremembe programa.
Gremo mi po svoje – komedija
12.10, 14.20, 16.40, 18.50
Draga, počakaj, sem na poti –
komedija
21.00, 23.20
Tron: Zapuščina – akcijska
ZF-pustolov., 3D
21.10, 23.50
življenje, kot ga poznaš – romantična 
komedija
12.40, 15.40, 18.10, 20.40, 23.05
Njuna družina – komedija
10.50, 13.00, 15.10, 17.20, 19.30, 21.40, 
23.55
Spusti me k sebi – grozljivka
20.30, 23.00
Samova pustolovščina – animirana
družinska komedija, 3D
11.05, 12.30, 13.05, 14.30, 15.05, 16.30, 
17.05, 18.30, 19.00
Turist – triler/drama
11.20, 13.40, 16.05, 18.25, 20.50, 23.10
Čas lova na čarovnice – avanturistična 
fantazijska drama
13.10, 16.25, 18.55, 21.20, 23.45
Mr. joint – komedija
12.00, 16.00, 18.35, 21.05, 23.35

legenda:
vsak dan
sobota, nedelja
sobota, nedelja, ponedeljek
petek, sobota

PETEK
20.00 Uvoz/Izvoz – drama
SOBOTA in NEDELJA
18.00 in 20.30 Uvoz/Izvoz – drama

SOBOTA
18.00 Ples na vodi – ameriški film

PETEK
18.00 Njuna družina – komedija
19.00 Zgodbe iz Narnije: Potovanje po-
tepuške Zarje – domišljijska pustolov.
20.00 življenje kot ga poznaš – komič-
na drama
SOBOTA
19.30 življenje kot ga poznaš – komič-
na drama
20.00 Njuna družina – komedija
NEDELJA
16.00 Zgodbe iz Narnije: Potovanje po-
tepuške Zarje – domišljijska pustolov.
18.00 življenje kot ga poznaš – komič-
na drama
20.15 Njuna družina – komedija

PETEK, 14. 1.

11.00 Narodni dom Celje
Alma M. Karlin: Med mitom in 
resnico
pogovor bo pospremil izid knjige 
Kolumbova hči

18.00 Dom II. slovenskega tabora Žalec
Mas Percussion – Španija
Bumfest – mednarodni festival 
tolkalnih skupin

19.00 Cerkev sv. Jožefa Celje
Dekliški pevski zbor Gimnazije 
Celje - Center
zimski koncert

19.19 Knjižnica Velenje
Prostovoljstvo – srčna odločitev
pogovor vodi Sonja Bercko

19.30 Kulturni center Laško
Kvartet Akord
koncert klezmer glasbe, solist Jurij 
Hladnik, klarinet

19.30 Dom kulture Velenje
Ko sem bil mrtev

nema komedija / burleska SNG 
Drama Ljubljana

21.00 eMCe plac Velenje
Karaoke
klubski večer

22.00 Mestni kino Metropol
This fire plesni večer
Indie / alternative

SOBOTA, 15. 1.

10.00 Kulturni center Rogaška Slatina
Zakaj pes teče za zajcem?
Gledališče Igor Somrak, lutkovna 
predstava za otroški abonma in 
izven

10.00 Mercator center Celje
Zimske dogodivščine Lumpi 
junakov
predstava za otroke

11.00 Celjski dom
Muca copatarica
lutkovna predstava v izvedbi 
Brigite Leban

18.00 Dom II. slovenskega tabora Žalec
Percossa – Nizozemska
Bumfest – mednarodni festival 
tolkalnih skupin

18.00 eMCe plac Velenje
Diversity
odprtje slikarske in fotografske 
razstave Dee Memič

19.00 Dom kulture Velenje
Luđakinja
komedija v izvedbi Gradskog 
teatra Srebrenik

20.00 Plesni forum Celje
Konstelacija jazz
diplomski projekt Zvezdane 
Novaković

21.00 Kulturni dom Bistrica ob Sotli
Orkestrada
koncert

NEDELJA, 16. 1.

10.00 Velenjski grad
Nedeljska muzejska 
ustvarjalnica
spoznavajmo muzejske predmete

17.00 Športna dvorana Slovenske 
Konjice
Vsi za vse
koncert kulturnih društev konjiške 
občine; gostje Ansambel Toneta 
Rusa in Nuša Derenda

18.00 Dom II. slovenskega tabora Žalec
Dave Samuels & Andres Astand 
& ŠUS – ZDA, Švedska, Slovenija
Bumfest – mednarodni festival 
tolkalnih skupin

19.00 SLG Celje
Plesne skice
avtorski plesni projekt Sanje Rehar 
in Ane Jenček

19.00 Dom kulture Velenje
Šaleški študentski oktet
ponovitev koncerta ob 5. obletnici

PONEDELJEK, 17. 1.

17.00 Knjižnica Velenje
Otroška ustvarjalna delavnica
delavnico za otroke od 3. leta vodi 
Ivana Matoševič

17.00 Vila Mojca Velenje
Motnje hranjenja
šola za starše

17.00 Glasbena šola Velenje
Čudežni gozd
baletna produkcija učencev 
oddelka za balet

17.30 Osrednja knjižnica Celje
Spoznavajmo začimbe in 
njihovo pot od plantaže do lonca
predavanje Katarine Vidmar 
Nair v okviru Univerze za III. 
življenjsko obdobje

Pokrajinski muzej Celje: Alma M. 
Karlin: Poti; Svetišča ob reki, do prekli-
ca

Likovni salon Celje: Andreja Džaku-
šič, Simon Macuh, Iva Tratnik: obleka … 
človeka, do 16. 1.

Galerija sodobne umetnosti Celje: 
Jasna Hribernik: Nočni let, do 10. 2.

Galerija Erotike Račka Celje: Ale-
ksandar Jestrović – Jamesdin: Kdo koga 
jebe?, do 17. 1.

fotosalon Celje: XI. celjska fotograf-
ska razstava 2010, do 18. 1.

Razstavni prostor Cinkarne Celje: 
fotografska razstava Francija Horvata, 
do 30. 1.

Razstavni prostor Elektra Celje: raz-
stava Amine Kolarič, do 28. 2.

Dom sv. jožef Celje: razstava del 
Marte Jakopič - Kunaver, do 30. 1.; raz-
stava likovnih del Umetniki za Karitas, 
do 30. 1.

železarski muzej Teharje: fotograf-
ska razstava Impresije, avtorice Andreje 
Ravnak, do 31. 1.

Razstavišče Kulturnega centra 
Laško: razstava akademskega slikarja 
Franca Vozlja, do 20. 1.

Kartuzija jurklošter: razstava jaslic, 
do 2. 2.

Galerija Velenje: razstava Ustvarjal-
ne poti Marjana Marinška, do 29. 1.

Muzej premogovništva Slovenije 
Velenje: razstava Sonca, akademskega 
slikarja Darka Slavca, do 20. 1.

Savinov likovni salon žalec: razsta-
va akademskega slikarja Mihe Štruklja, 
do 31. 1.
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Ona: Ne boste verjeli, kako 
se bodo začele stvari odvijati 
kar same od sebe in to v vašo 
korist. Ne bodite skromni: vse 
skupaj je sad vašega trdega 
dela, ki ga marsikdo premalo 
ceni.

On: Odločitev na poslov-
nem področju bo sicer težka, 
a na nek način odločilna, saj 
se vam bodo prav zaradi tega 
začele uresničevati stare želje. 
Vse je v vaših rokah, zato ne 
čakajte.

Ona: Ljubljeni osebi povzro-
čate preglavice, ste preveč sa-
movoljni, da bi se dalo z vami 
resno in zadovoljivo pogovar-
jati. To se vam lahko še zelo 
maščuje, še zlasti v ljubezni.

On: Dobro poglejte okoli 
sebe in opazili boste prijate-
ljico, ki se vam želi na vsak 
način približati. Ne bodite 
tako zadržani, raje sprejmite 
povabilo, saj si lahko od tega 
še veliko obetate.

Ona: Sodelavci vam grenijo 
življenje. Ne pustite, da tako z 
lahkoto manipulirajo z vami, 
saj se lahko na to privadijo. 
Takrat bo že prepozno za ka-
kršnokoli izboljšavo, čeprav bi 
se zelo trudili.

On: Razočarali boste sebe in 
druge in si povzročili škodo. Ne 
zadajajte si nalog, ki jih ne 
morete izpeljati, sicer boste v 
težavah, iz katerih se ne boste 
zlepa izvlekli. Počasi se daleč 
pride!

Ona: Nihče ne bo opravil 
dela namesto vas, zato ne 
odlašajte. Čim prej začnite 
reševati težave in veliko bolje 
se boste počutili. Saj poznate 
pregovor: Pomagaj si sam in 
Bog ti bo pomagal!

On: Arogantnost vas lahko 
privede dobesedno na rob pre-
pada. Tudi partnerka nima 
neskončnega potrpljenja, hitro 
se ji lahko porodi ideja, da z 
vajinim odnosom ni čisto vse 
v redu.

Ona: Prizadevali si boste 
spet osvojiti srce partnerja, kar 
vam bo uspelo. Pomiritev bo 
prišla ravno ob pravem času, 
saj so pred vami dnevi, ko bo 
treba pošteno pljuniti v roke in 
ne bo časa za ljubezen.

On: Ne razmišljajte toliko o 
tistem, kar ste zavozili, raje se 
posvetite prihodnosti. Nepriča-
kovano srečanje bo pustilo obi-
lo lepih spominov, pomirili si 
boste prenapete živce. Popazite 
na zdravje.

Ona: Ta teden boste konč-
no prišli na svoj račun; vsaj 
kar se ljubezenskega življenja 
tiče. Partner vas bo presenetil 
na način, ki vam bo nadvse 
všeč, zato se nikar preveč ne 
obirajte.

On: Če se človek znajde v po-
ložaju, ko lahko v hipu izgubi 
vse, se je treba zanesti na svojo 
iznajdljivost. Ne gre zanemari-
ti pomoči prijateljev, ki so vam 
že dostikrat pomagali.

Ona: Če boste želeli, da vam 
partner pokaže, kaj čuti, ga 
boste morali do tega pripraviti 
sami, sicer iz tega ne bo nič. 
Nekdo se bo oglasil z zanimi-
vim predlogom, ki pa ga boste 
gladko zavrnili!

On: Ne sprenevedajte se, da 
o celi stvari niste imeli niti naj-
manjšega pojma. Nekdo vam 
bo postregel s prav nasprotni-
mi dokazi, ki vas bodo spravi-
li v neugoden položaj. Raje se 
malce potuhnite.

Ona: Sprejeli boste prijate-
ljevo ponudbo glede nekega 
posla, ki si ga že kar dolgo 
prizadevate izpeljati. Zdaj 
bodo razmere več kot ugo-
dne, kar boste tudi dodobra 
izkoristili.

On: Čeprav boste sprva na-
sprotovali partnerkini ideji, se 
boste na koncu le sprijaznili z 
usodo. Ta niti ni tako mračna, 
saj boste iz vsega izvlekli veliko 
več, kot ste pričakovali.

Ona: Vse bi bilo lepo, če ne 
bi bili že precej časa oddani 
nekomu, ki tega ne bo mirno 
prenašal. Je že res, da je avan-
tura lepa in prijetna zadeva, a 
bi bilo dobro, če bi pomislili na 
prihodnost.

On: Navsezgodaj vas bo po-
klical prijatelj, na katerega ste 
že skoraj pozabili. Dogovorila 
se boste za prijeten pomenek in 
obujala spomine na preteklost. 
Izvedeli boste nekaj presenetlji-
vega.

Ona: Postali boste izredno 
komunikativni, kar vam bo 
precej pomagalo pri osvojitvi 
naklonjenosti prijatelja, ki je 
bil doslej kar preveč hladen. 
Pazite, da ne boste v plohi be-
sed povedali preveč …

On: Končno boste izvedeli ti-
sto, kar ste že nekaj časa potr-
pežljivo čakali. Prijetno novico 
boste delili tudi s partnerko in 
že bo tu priložnost za prijetno 
praznovanje v dvoje.

Ona: Proti koncu tedna se 
vam obeta povabilo na zaba-
vo, za katero ste bili še pred 
kratkim prepričani, da bo 
minila brez vas. Ne branite 
se povabila, saj si lahko hitro 
premislijo.

On: Zaljubili se boste na 
prvi pogled, a ne bo vse tako 
enostavno, kot pričakujete. Pa 
saj bodo še druge priložnosti, 
morda celo veliko boljše, kot 
je trenutna. Poskrbite raje za 
posle.

Ona: Naredili boste celo več, 
kot je bilo potrebno, a kljub 
temu nekdo tega ne bo znal 
prav ceniti. Ne bodite malo-
dušni, ampak se raje veselite 
doseženega uspeha, ki ne bo 
zadnji.

On: Igrali se boste skrival-
nice z ljubljeno osebo, kar vas 
bo spomnilo na brezskrbne 
dni, ki ste si jih včasih lahko 
privoščili, zdaj pa ne najde-
te pravega časa. Spremenite 
navade!

Nagradna križanka

Ime in priimek:

Naslov:

Nagradni razpis
1. nagrada: darilni bon v vrednosti 20 EUR Kozmetike 

Alenke Marguč v Celju in toaletni darilni paket
2. nagrada: darilni bon v vrednosti 20 EUR Kozmetike 

Alenke Marguč v Celju
3.–5. nagrada: bon za kosilo za 1 osebo v Gostilni Kmetec 

pri Starem gradu v Celju
Pri žrebanju bomo upoštevali vse pravilne rešitve (geslo), 

ki jih bomo prejeli na dopisnicah na naslov: NT&RC, Prešer-
nova 19, 3000 Celje do četrtka, 20. januarja.

Rešitev nagradne križanke iz št. 2
Rešitev: SPRAT, TRANI, REKET, OB, MA, ŠIPON, DEJAN, 

ZAKA, ALT, PAV, ČB, AIDA, SLAVOJ, RUDNINA, KATE, 
AMANDA, IME, OM, CIKADA, MAMON, DIR, LARA, DA-
KAR, ENAČICA, VOZEL, LACIJ, TORBE, ION, ATENA, 
OMAR, OSSA, NOGOMETAŠ, TO, ER, TI, IMAN, ANT, CE-
DILNIK, ATI, KAKI.

Geslo: Najboljši športniki v lanskem letu.

Izid žrebanja
1. nagrado, darilni bon v vrednosti 20 EUR Kozmetike 

Alenke Marguč v Celju in toaletni darilni paket, prejme: Ber-
narda Krašovec, Škofce 1a, 3272 Rimske Toplice.

2. nagrado, darilni bon v vrednosti 20 EUR Kozmetike 
Alenke Marguč v Celju, prejme: Vida Brilej, Trška cesta 
58, 3254 Podčetrtek.

3.–5. nagrado, bon za kosilo za 1 osebo v Gostilni Kmetec 
pri Starem gradu v Celju, prejmejo: Lana Ašenberger, Velika 
Pirešica 12b, 3310 Žalec; Veronika Prah, Ob železnici 2, 
3215 Loče in Slavko Henč, Vojkova 3, 3000 Celje.

Vsi izžrebani nagrajenci bodo obvestila o nagradah prejeli 
po pošti.

  Št. 4 - 14. januar 2011 
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Vsaj tri!
Po teh dveh fotografijah bi človek sklepal, da novinarji zadnje dni samo posedajo, pijejo 

in jedo. Pa ni čisto tako. Nekatera podjetja in župani pripravijo tradicionalne sprejeme za 
»sedmo silo« po novem letu, ko je dnevnih obveznosti malo manj, kot jih je bilo decembra. 
Kar pa ne pomeni, da lahko novinarji na takšnih srečanjih samo uživajo. Sogovorniki morajo 
biti tudi ob jedači in pijači pripravljeni na vse vrste vprašanj, saj imajo novinarji navodila 
šefov, da se ne smejo od nikoder vrniti, če nimajo vsaj tri novice …

Že nekaj tednov je v 
Celju slišati govorice, da 
naj bi iz Hotela Evropa od-
hajal direktor Zoran Pod-
koritnik. Pri njem smo 
preverili, ali govorice drži-
jo. Zoran se je sladko na-
smejal in nam povedal, da 
ostaja direktor hotela, da 
govorice niso resnične in 
da z lastnikom Aleksan-
drom Jančarjem (na sliki 
desno) odlično sodelujeta 
ter dodal, da ima ogromno 
zadovoljnih gostov, super 
ekipo, na katero je zelo 
ponosen, in da se v Celju 
počuti odlično.

Foto: FAS

Eni v »zosu«, drugi v oblakih
Verjetno ne bomo nikoli izvedeli, kaj v protokolu je šlo narobe, da so se upravnik mu-

zeja Južne železnice v Šentjurju Mihael Bučar, prometni minister Patrick Vlačič, župan 
Podčetrtka Peter Misija, nekdanji šentjurski mestni predsednik Cveto Erjavec in župan 
Marko Diaci tako zaskrbljeno zazrli v objektiv. Je bilo pa tudi ob novi strojni lopi težko 
mimo dejstva, da so slovenske železnice precej v »zosu«, vitalne šentjurske ceste pa še 
hudo v oblakih.

Foto: TimE

V Šmarju se ne morejo 
sprijazniti z izgubo radij-
ske postaje, zato se je usta-
novitve nove lotilo kar dru-
štvo entuziastov. Z njimi 
je tudi šmarski župan Jože 
Čakš (levo). Na prvi seji 
novega društva je poklepe-
tal z Jožetom Jakošem, ki 
je bil med tremi Jožeti, ki 
so bili pred skoraj šestimi 
desetletji zaslužni za usta-
novitev šmarskega radia. 
Žal so razmere danes čisto 
drugačne in takratne izku-
šnje ne koristijo kaj prida. 
Je pa lepo obuditi spomin 
na stare čase …

Težave z oblačili
Simon Macuh je eden od treh avtorjev na razstavi Obleka … človeka v celjskem likovnem 

salonu. Že skoraj leto dni se s »partnericama« Andrejo Džakušič in Ivo Tratnik ukvarja z 
oblačili oziroma odzivi okolja nanje. Ne vemo sicer, kako se je občinstvo v sredo odzvalo 
na njegove popravke lastne majice s škarjami, vemo pa, da se je kot »jezdec plošč« izkazal 
za odličnega, živceparajočega maga sodobne elektronike.

Foto: SHERPA
Odhaja? 
Govorice 
ne 
držijo!

Na sprejemu v Banki Celje. Prvi z leve predsednik uprave Dušan Drofenik, sedita Violeta Vatovec Einspieler 
in Miran Korošec (Foto: SHERPA)

Na sprejemu žalskega župana Janka Kosa so se družili člani občinske uprave in novinarji. (Foto: TT)

Za nov 
radio


	01_NT
	02_NT
	03_NT
	04_NT
	05_NT
	06_NT
	07_NT
	08_NT
	09_NT
	10_NT
	11_NT
	12_NT
	13_NT
	14_NT
	15_NT
	16_NT
	17_NT
	18_NT
	19_NT
	20_NT
	21_NT
	22_NT
	23_NT
	24_NT
	25_NT
	26_NT
	27_NT
	28_NT
	29_NT
	30_NT
	31_NT
	32_NT

